
w GKN-ie chcą 
podwyżki!
Związki zawodowe dzia
łające w największej 
firmie w Oleśnicy żądają 
podwyżki płac i zbiorowej 
premii. Co na to szefo
stwo? STR. 2
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Nowa strona miasta za droga? 
A ile kosztowała poprzednia?! s tr. ii

Co o pobiciu na komendzie mówią 
komendant i jego zastępca? s tr. 6

Samorząd daje 200 tysięcy na 
remont bazyliki, s tr .  15

Oleśnica, i 
ul. Mickiewicza 3 i 

lok, 4
budynek Centrako

Chcesz uzyskać rozwód, alim enty?
A m oże otrzym ałeś spadek?

Kancelaria Prawna Praxl Lex specjalizuje się m.in. 
w następujących sprawach: 

rozwody, a lim enty, spadki, analiza  um ów  
•» odszkodowania - niska prowizja (tylko 10% netto)
• t  praw o budow lane i n ieruchom ości

praw o adm inistracyjne (w tym pisanie odwołań 
od decyzji organów administracji) 
obsługa praw na przedsiębiorców  (w tym 
odzyskiwanie należności dla branży transportowej) 

Konkurencyjne ceny! Spełnimy oczekiwania każdego klienta! 
Sprawy prowadzą wyłącznie doświadczeni adwokaci 

i radcy prawni.

Zadzwoń lub odwiedź naszą stronę albo profil na 
Facebooku ł umów się na spotkanie! te l. 517 988 923  

,, e-mail; kontakt@Draxilex.Dl www.praxilex.pl ■ ś- 
Facebook: https://www.facebook.com/kancelariapraxilex/

„Nasz" rofnik 
„szuka żony"
Sadownik z podole-: 
śnickiej wsi wystaw 
tował w castingu do • 
popularnego pro
gramu. strona 2

Rutkowski 
znów oskarża
z  jednej strony bro
nił babci, z drugiej 
po raz kolejny za
atakował oleśnickie
go przedsiębiorcę. 
Znów bezpodstaw
nie? strona 5

Syców - kto finansował kampanię komitetów wyborczych? [ strona 16
9771232552605

Ppwiaffeińczył'̂

ITTiTiW SriSŁTTW
Pan Grzegorz wielokrotnie korzystał z usług agencji towarzyskich i salonów masażu erotycznego. Spotykał się z różnymi 
kobietami. Ta z Oleśnicy okazała się jego femme fatale... | STR. 3

Gdzie jest granica 
prywaty?!
Prześwietlamy biznes w 
ratuszu. Gdzie jest gra
nica między niedawnym 
biznesem wiceburmistrz 

a zleceniami 
 ̂dla byłej 

f wspólniczki?! 
STR . O
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MIASTO W SKRÓCIE .
Skatepark za 2 miliony 
w  Urzędzie Miasta Oleśnicy odbyły 
się konsultacje dotyczące budowy 
skateparku. U burmistrza Jana 
Bronsia i wiceburmistrz Edyty 
Matys-Niczypor gościli przedsta
wiciele Młodzieżowej Rady Miasta 
oraz środowisk zainteresowanych 
powstaniem obiektu. „Rozmowy 
dotyczyły zarówno lokalizacji, jak i 
kształtu skateparku” - informuje ofi
cjalny profil miasta Koszt wybudo
wania skateparku to około 2 min zł.

Inw estu ją na Starych  
Ratajach
Miasto ogłosiło przetarg na budowę 
drogi oraz oświetlenia na Starych 
Ratajach Wybrany wykonawca ma 

' zbudować asfaltową drogę 590 m 
(ulica Rutkiewicz i odcinek Kusociń- 
skiego od Pułaskiego do Rutkie
wicz), ścieżkę pieszo-rowerową 
w ulicy Rutkiewicz o długości 462 
mkw. i nawierzchni z kostki betono
wej, chodnik o długości ok. 590 m 
w ulicach Rutkiewicz i Kusocińskie- 
go. Ustawione zostanie też 17 lamp 
w ulicy Owocowej.

Znają życie i poezję
5 zespołów wzięło udział w II etapie 
Konkursu Wiedzy o Patronie II LO - 
ks. Janie Twardowskim. Po godzin
nej rywalizacji komisja konkursowa 
w składzie: Wanda Chirowska,
Anna Połeć- Dziemieszonek oraz 
uczennica kl. 2c Michalina Bar- 
dadyn ustaliła wyniki. Pierwsze 
miejsce zdobyły Emilia Charemska, 
Ewelina Ogrodnik oraz Aleksandra 
Statnik. Na drugim miejscu znalazły 
się Nikola Gałka, Alicja Masternak 
oraz Hanna Jakubowska. Trzecie 
były Oliwia Komór, Emilia Podgajna 
oraz Oliwia Urbańczyk.
Konkurs przygotował i przeprowa
dził Samorząd Uczniowski z opie
kunką Agnieszką Komstą-Filą.

Uratow ali desperata
W poniedziałek policjanci zostali 
powiadomieni o samobójczej próbie 
mężczyźnie, który powiesił się 
na balkonie w budynku przy ulicy 
Wiejskiej Policjantów zaalarmował 
sąsiad. Patrol policji odciął wisielca 
i rozpoczął reanimację. Funkcjona
riuszom, jak informuje nolesnica, 
udało się przywrócić funkcje ży
ciowe u desperata. Potem pomo
cy udzielała mu załoga karetki. 
Wezwano śmigłowiec Lotniczego 
Pogotowia Ratunkowego, który za
brał mężczyznę do wrocławskiego 
szpitala przy Borowskiej.

Zdolny M ichał
Za nami finał XVI Dolnośląskiego 
Konkursu zDolny Ślązaczek z 
języka polskiego. Uczeń klasy 7b 
SP2 w Oleśnicy Michał Pituła dzięki 
swojej wiedzy, umiejętnościom i 
ogromnej pracy przeszedł etap 
szkolny, miejski, powiatowy tego 
konkursu i reprezentował szkołę na 
etapie wojewódzkim.

Jak to sie zaczęło? - Od wielkich 
marzeń, pasji i jednego pożyczone
go komputera... Takie były począt
ki. Pierwszymi klientami byli Iwo
na i Bartłom iej Siweccy. Do dziś 
łączy nas przyjaźń i są mi bardzo 
bliscy - mówi Beata R om aniu k, 
w łaścicielka Biura Rachunkow e
go Bilans, które obchodzi 20-lecie 
swego istnienia.

Ta licencjonow ana kancelaria 
działa od 1999 roku. Ma siedzibę w 
Oleśnicy i oddział w Sycowie. Pro
wadzi sprawy księgowe klientów z 
całej Polski, a także prowadzących 
działalność gospodarczą poza jej 
granicam i, m .in. w N iem czech i 
Włoszech.

W piątek w restauracji hotelu Vis 
A Vis w O leśnicy ponad 60 osób 
gratulowało założycielce „Bilansu" 
biznesowego sukcesu i świętowało 
jubileusz. Byli najbliżsi - syn Paweł 
i wnuk Dawid, partnerzy, pracow

nicy Bilansu, informatycy, zespół 
prawny, klienci, przyjaciele.

M entorką i nau czycielką pani 
Beaty była Jadwiga Włusek. - Wie
le się od niej nauczyłam  i czerpię 
z tej nauki do dziś - mówi właści
cielka Bilansu.  ̂Beata przesadza... 
G dyby n ie je j zd olności, p raco
witość, ambicje, to moje nauki by 
poszły na m arne. W ierzę, że Pa
weł tak samo jak mama poprowa
dzi kiedyś biuro - ocenia Jadwiga 
Włusek.

Paweł Rom aniuk jest w icepre
zesem Bilansu, zastępcą głównego 
księgowego. - Wspaniały człowiek, 
moja opoka, o bardzo dużej w ie
dzy. Ja jeszcze z 10 lat popracuję, 
a potem on sam odzielnie popro
w adzi biuro, a ja  będę na ja k iś  
wyspach ruszać palcem w bucie... 
- mówiła z uśmiechem gospodyni 
wieczoru. - Dziękuję maiyiie za za
ufanie - stwierdził syn.

Dla pani Beaty i jej wnuka była to zarazem uroczystosc rodzinna

O kazałe bukiety  trafiły  do za
łogi. Tworzą ją: M agdalena Goiń- 
ska-Balcer, M ariola Duda, Iwona 
Pypeć, Justyna Skuza (księgowe), 
A nna Balawajder (specjalistka ds.

Beata Romaniuk, Paweł Romaniuk i załoga Bilansu

kadr i płac) oraz Justyna Romaniuk 
(żona Pawła, kierovyniczka Działu 
Kadry-Płace, prokurent). - To one 
na co dzień dbają o klientów. Bez 
n ich  nie byłoby naszego b iura - 
mówiła prezes i główna księgowa 
firmy. - Tak, jestem  bardzo zaję
ta, ale przede w szystkim  dum na 
z tego, co udało m i się osiągnąć 
w spólnie z m oim  zespołem  - do
daje.

Na jubileuszu nie mogło zabrak
nąć ciepłych słów, kwiatów i wielu, 
wielu życzeń.

- Beato, wyglądasz zjawiskowo! 
- m ówił W iesław W łusek. - Byłem 
św iadkiem  narod zin  Beaty jako 
biznesw om en. D zisiaj idzie ona 
przez życie z rozm achem , w nie- 
Isanalny, w yrafinow any sposób. 
Beafo, czyń tak dalej, żebyś była 
potrzebna wielu ludziom.

W ładze O leśnicy na jubileuszu 
re p re z e n to w a li b u rm is trz  Jan  
Bronś i w iceburm istrz Edyta Ma- 
łys-N iczypor. A na parkiet gości 
p o d erw ały  m u zyczne ry tm y w 
w ykonaniu oleśnickiego zespołu 
Prestige. Roman Rybak

W GKN-ie chcą 300 zł podwyżki!
Spotkanie związkowców i pra
codawcy na razie bez porozu
mienia.

22 lutego zw iązkow cy i przed
stawiciele GKN Driveline Oleśni
ca rozm aw iali o system ie w yna
grodzeń w tym roku.

Z w iązki zaw odow e p rzed sta
w iły sw oją propozycję zm ian w

system ie w y nagrod zeń . Ż ądają 
podw yżki zbiorow ej w w ysoko
ści 300 zł brutto, w prow adzenia 
do układu pracy zapisu o prem ii 
zbiorowej w kwocie 500 zł brutto, 
a także podniesienia prem ii urlo
powej z 60 do 65 procent.

Co na to szefostwo GKN-u?
Zaproponow ał w ypłatę prem ii 

w ielkanocnej w w ysokości 300 zł

Rolnik z Jenkowic 
„szuka żony"
w castingu do programu biorą 
udział mieszkańcy powiatu oie- 
śnickiego.

23-letni M ichał Podczaszyński 
(syn byłego radnego gm iny W ie
sława), współwłaściciel 15-hektaro- 
wego gospodarstwa sadowniczego 
Sad Poraj, uczestniczył w castingu 
do realizowanego przez TYP pro
gramu „Rolnik szuka żony". Na ra
zie trwa nabór do nowe edycji pro
gramu. Michał Podczaszyński jest 
jedną z 60 osób, które zgłosiły się 
do programu. Jak mówi jego tato,
„udział w nim  traktu je bardziej 
jako przygodę, choć wszystko jest 
możliwe"...

brutto i zgodził się na podniesie
n ie prem ii urlopow ej z 60 do 65 
proc. Ale... Ale uzależnił zgodę na 
te dwa elem enty od pod pisania 
porozumienia ze zw iązkam i, któ
re zam knie negocjacje płacowe na 
rok 2019.

Do porozum ienia w tej sytuacji 
nie doszło. Kolejne spotkanie obu 
stron nastąpi 27 lutego.

' rr

GKN  reprezentow ali M ariusz 
Korolewski i Renata Węgrzanow- 
ska. Związkowców: W łodzim ierz 
Rybak, Tomasz Lew icki (Solidar
ność) oraz Jan PaciorkowskT, A n
drzej Gryglicki i Łukasz Ciamciak 
(M etalowcy). O becny był też m e
diator Paweł Śmigielski.

(ror)

Michał Podczaszyński

W ed łu g n a sz y ch  in fo rm a c ji  
w ca stin g u  u c z e stn ic z y  tak że  
mieszkanka powiatu oleśnickiego.

(Hag)

Beato, czyń tak dalej!
''HM <^08- CIa^jp}i|e^?ęlQ^ pracowitość, ambicje, to moje nauki by poszły na marne - mćwi na

uczycieli®BŚąfy Romaniuk, właścicielki Bilansu.
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POZNU m NA EROTYCZNYM 
PORTOIIL NO I POPtYNAŁ.

Czy naiwny Grzegorz kiedykolwiek zobaczy swoje kilkaset tysięcy? Wątpliwe. Podobno od portali erotycznych trzyma się 
obecnie z daleka...

„Julka" „Julia 100 zł za 30 minut", 
„D ojrzała w ysportow ana", „N a
miętna przejazdem" - na każdym 
portalu erotycznym znajdziemy ta
kie jak te anonse dziewczyn i pań z 
Oleśnicy. Ten Pauliny znalazł Grze
gorz, mieszkaniec jednego z miast 
na Dolnym Śląsku. Przez większość 
swojego życia mieszkał z rodzicami, 
którzy wspierali go i pomagali mu 
w związku z jego dolegliwościami 
zdrowotnymi - jest po przeszczepie. 
nerek. Mężczyzna miał wspólne kon
to oszczędnościowe z ojcem.

Grzegorz, mimo problemów ze 
zdrowiem, nie stronił od życiowych 
uciech. W ielokrotnie korzystał z 
usług agencji towarzyskich, salonów 
masażu erotycznego i podobnych 
instytucji. Spotykał się z różnymi 
kobietami.

Z Pauliną S. z Oleśnicy nawiązali 
bliższą znajomość i zaprzyjaźnili się. 
Grzegorz bardzo często przyjeżdżał 
do niej w odwiedziny. Utrzymywali 
stały kontakt telefoniczny. Mężczy
zna był kobietą zauroczony, mimo 
że w trakcie ich znajomości Paulina 
zaszła w ciążę z byłym partnerem, 
a potem związała się z innym męż- 
czyznąj!). Mimo to cały czas konty
nuowała znajomość z Grzegorzem.

Łączyły ich też kłopoty zdrowot
ne. Paulina ma m.in. zdiagnozowane 
wirusowe zapalenie wątroby typu C. 
Musi zażywać leki, które sprowadza
ne są z zagranicy. Ona sama nie ma 
żadnego majątku i jest osobą bezro
botną.

Przelej, bo się zabiję!
Para spotyka się pod hotelem Per

ła i przed domem babci Pauliny. I 
wymienia setki smsów. Przeważnie 
inicjatorką konwersacji była Paulina, 
która sukcesywnie prosi Grzegorza

o przekazanie jej różnych kwot pie
niędzy, z reguły rzędu kilkunastu 
lub kilkudziesięciu tysięcy złotych. 
Pisała, że musi zapłacić grzywny w 
związku z toczącym się przeciwko 
niej postępowaniem karnym o wy
łudzenie środków firmowych, wie
lokrotnie wspominała o problemach 
z jakąś kobietą, która domaga się od 
niej pieniędzy.

N ajpierw  błagała G rzegorza o 
pieniądze. Potem domagała się ich 
stanowczo. W końcu sugerowała, że 
zrobi sobie krzywdę, jeśli nie dosta
nie kasy.

Grzegorz opiera się, odmawia, ale 
w końcu za każdym razem wysy
ła jej pieniądze za pośrednictwem 
przekazów pocztowych. A niewy
czerp ana w pom ysłach Paulina 
podsuwa mu kolejne, w jaki sposób 
może pozyskiwać środki, zachęcając 
go m.in. do zaciągania kolejnych kre
dytów.

JSIo i oczywiście w smsach wielo
krotnie zapewnia, że zwróci wszyst
kie pieniądze. Nie robi tego od razu, 
bo ma problemy ze sprzedażą dział
ki, m ieszkania, a także z długimi 
procedurami przyznania kredytu 
pod zastaw domu rodzinnego w po
bliskiej wiosce.

54 przekazy na 350 tysięcy!
Przez rok Grzegorz przekazał 

Paulinie 54 przekazy pocztowe, łącz
nie na 349.800 zł. Nadawał je pocztą 
lub przez Internet. Paulina odbierała 
kasę w Urzędzie Pocztowym w Ole
śnicy.

Skąd Grzegorz m iał pieniądze? 
C zęściow o z oszczęd ności sw o
ich i ojca, ale głównie z kredytów i 
pożyczek zaciąganych w różnych 
bankach oraz parabankach. A gdy 
te odmawiały kolejnych, zawierał

umowy kredytu na zakup sprzętu 
elektronicznego, który następnie za
stawiał w lombardach.

Jak to zwykle w takich historiach 
bywa, w końcu jednak i w najbar
dziej naiwnym i zauroczonym męż
czyźnie coś pęka. Również Grzegorz 
zaczyna w sposób bardziej zdecy
dowany domagać się od Pauliny o 
zwrot kasy. Przyznaje się do wszyst
kiego ojcu i zawiadamia policję. A 
przez adwokata wzywa Paulinę do 
zwrotu 297.000 zł. Kobieta wezwania 
nie odbiera.

Za to mężczyzna informuje poli
cję, że czuje się zagrożony, bo osoby 
związane z Pauliną obserwują jego 
mieszkanie, miejsce pracy, próbują 
nawiązać z nim kontakt.

W Sądzie Rejonowym w Oleśnicy 
Grzegorz składa wniosek o zawe
zwanie Pauliny do próby ugodowej. 
Do ugody jednak nie doszło. W kolej
nym piśmie mężczyzna proponuje, 
aby kobieta spłacała pożyczkę aż do 
2023 roku. I ta przesyłka nie zostaje 
odebrana.

Paulinę pogrążyły sms-y

A co na to Paulina?
W sądzie przyznała, że otrzymała 

300 tysięcy, ale konsekwentnie stała

na stanowisku, że każdą transzę po
życzki zwracała w całości następne
go dnia po jej odebraniu w Urzędzie 
Pocztowym.

U trzym yw ała, że m ężczyzna 
oczernia ją, bo chce wprowadzić w 
błąd swojego ojca, z którego konta 
podbierał pieniądze służące uregu
lowaniu jego długów związanych z 
prowadzeniem hulaszczego trybu 
życia. Tłumaczyła, że zgodziła się 
na uczestniczenie w całym tym pro
cederze, bo Grzegorz przedstawił 
się jej jako ofiara silnego konfliktu i 
przemocy ze strony ojca i tłumaczył, 
że potrzebuje pieniędzy na spłatę 
długów oraz zaspokojenie swoich 
potrzeb, w tym głównie związanych 
z płatnymi usługami seksualnymi.

Sąd nie dał jej wyjaśnieniom wia
ry. Pogrążyły ją smsy. To z ich treści 
czarno na białym wyszła cała praw
da. Było ich kilkaset, wysyłanych o 
różnych porach dnia i nocy.

P ocztow iec z ła p a ł św iadka  
na k ła m s tw ie

Pogrążył Paulinę też jej świadek!
A.Z. zeznał, że Paulina nigdy nie 

potrzebowała pieniędzy od Grzego
rza, nigdy go o nic nie prosiła i nawet 
nie wiedziała, jakie sumy pieniędzy

będzie odbierać w Urzędzie Poczto
wym i dowiadywała się o tym do
piero na miejscu. A.Z. twierdził, że 
Grzegorz po prostu dzwonił dzień 
wcześniej i mówił Paulinie, że bę
dzie przesyłał jej pieniądze, nie w.y- 
mieniając jednak konkretnej kwoty.

Ale K.K., pracownik Poczty Pol
skiej, wyjaśnił w sądzie, że aby prze
kazać pieniądze przekazem poczto
wym więcej niż 5.000 zł (a większość 
przekazów pocztowych Grzegorza 
znacznie przekraczała tę wartość) 
kwotę tę należy z jednodniowym 
wyprzedzeniem zamówić w Urzę
dzie Pocztowym - miejscu odbioru 
środków.

Tak więc Paulina, aby odebrać 
przekaz, musiała dzień wcześniej 
zgłosić, jaką kwotę będzie pobierać, 
aby oleśnicka placówka była na to 
przygotowana.

A seks? A seksu to nie było...
Sąd w niedawnym wyroku po

tw ierdził, że Grzegorz przekazał 
Paulinie łącznie 349.800 zł, kobie
ta oddała mu 5 tysięcy, musi więc 
zwrócić kwotę 297.500 zł, plus od
setki, a także zapłacić mu 17.510 zł 
tytułem kosztów procesu, a na rzecz 
Skarbu Państwa uiścić 10.000 zł. To 
łącznie ok. 400 tysięcy złotych.

Czy jed nak naiw ny Grzegorz 
kiedykolwiek zobaczy swoje pienią
dze? Wątpliwe. Podobno od portali 
erotycznych trzyma się obecnie z 
daleka...

A swoistym ewenementem w tej 
sprawie jest fakt, że z materiału do
wodowego absolutnie nie wynika, 
aby Grzegorz i Paulina kiedykolwiek 
uprawiali ze sobą seks(I). Mężczyzna 
był po prostu platonicznie zakocha
ny w poznanej na erotycznym porta
lu oleśniczance... Roman Rybak

ZAREZERWUJ MIESZRhNIE
661 989 444 www.piopus.pl
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Zrobili głupka z autora skargi na burmistrza
A burmistrz zrobił kozła ofiarnego ze swojego pracownika...

Do U rzędu M iasta  O leśn icy  
w płynęła kolejna - trzecia już w 
krótkim czasie! - skarga na burmi
strza Jana Bronsia.

Skarga nr 1
ł'ierw sza była „skargą na bez

czynność burm istrza" w sprawie 
wniosku o przekształcenie użytko
wania wieczystego działki na ulicy 
Rzemieślniczej w Oleśnicy w pra
wo własności. Wniosek dotyczący 
działki pod garażem został zgło
szony 30 października 2012 roku.
Przew odniczący Kom isji Skarg,
Wniosków i Petycji Henryk Bernac- 
kikomentował, że już po charakte
rze pisma rozpoznał autora. Miał 
do czynienia z jego sprawą, kiedy 
był wiceburmistrzem. i

Skarga nr 2
Druga skarga m iała znacznie 

większą rangę, a jej treść była za
skoczeniem dla członków Komisji 
i pew nie nie tylko dla nich. No
siła tytuł: „Skarga na burm istrza 
Oleśnicy Jana Bronsia z powodu 
naruszenia Kodeksu pracy  wobec 
pracowników Urzędu Miasta Ole
śnicy i podległych jednostek". Z 
treści odczytanej przez Henryka 
B ernackiego w ynikało, że zd a
niem obywatela burm istrz Bronś 
jako kierow nik zakładu pracy i 
pracodawca naruszył Kodeks pra
cy w obec pracow ników  Urzędu 
Miasta i kierowników jednostek.
Miało to miejsce 28 grudnia 2018 
roku i dotyczyło obowiązkowego 
udziału tych osób w sesji Rady 
Miasta. Jak zauważa autor skargi, 
rozpoczęła się ona o godz. 14, a 
faktycznie co najmniej pół godzi
ny wcześniej [to prawda - poprze
dził ją koncert chóru UTW w sali 
obrad - red.], a zakończyła o godz.
23.20. Autor skargi wskazuje, że se
sję musieli obsługiwać bądź w niej 
uczestniczyć pracownicy Urzędu 
Miasta: informatyk, radcy prawni, 
pracownik biura Rady, sekretarka 
burmistrza, naczelnicy wydziałów, 
kierownicy jednostek. Przypusz
cza on, że te osoby pracowały tego 
dnia od rana - od godziny 7 lub 8 
i stwierdza, że pracowały w dniu 
sesji co najmniej 16 godzin! Następ
nie powołuje się na przepisy Kodek
su pracy, z których wynika, że czas 
pracy może wynosić maksymalnie 
8 godzin, a wydłużony, uzasadnio
ny organizacją pracy - godzin 12.
Do tego dochodzi norma średnio- 
tygodniowa i łączna tygodniowa.
Obie zdaniem skarżącego zostały 
naruszone. Domaga się on uka
rania burm istrza Jana Bronsia i 
wydania zalecenia, by Kodeks pra
cy nie był przez niego naruszany 
wobec pracowników zmuszanych 
do wielogodzinnego przebywania 
w pracy w dniach sesji, co można 
uznać także za formę mobbingu.

łVzew odniczący Chrzanowski 
poinformował, że skargę tę skiero
wał do ł’aństwowej inspekcji ł’racy, 
bowiem ona, a nie,Komisja Skarg 
Rady Miasta, jest właściwa do roz
patrywania „skarg na pracodawcę".

Komisja otrzym ała ją tylko do 
zapoznania się.

Skarga nr 3
Trzecia skarga „na Burm istrza 

Miasta Oleśnica oraz przedstawi
cieli UM w Oleśnicy", która wpły 
nęła do Urzędu Miasta 12 lutego br. 
od zastrzegającego anonimowość 
obywatela o inicjałach T.G., tym ra
zem została skierowana przez prze
wodniczącego Aleksandra Chrza-

Posiedzenie prowadził Henryk Bernacki

nowskiego do rozpatrzenia przez 
Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miasta. Dotyczy niezamiesz- 
czania odpowiedzi na interpelacje, 
zapytania i wnioski składane przez 
radnych, cz^li nieprzestrzegania 
w ym ogów  ustaw ow ych. O d p o
wiedzi na interpelacje i zapytania 
radnych powinny być - zgodnie z 
ustawą z dnia 8 marca 1990 r. O sa
morządzie gminnym - publikowane 
w „Biuletynie inform acji Publicz
nej" oraz na stronie internetowej 
gminy. Urząd Miasta Oleśnicy nie 
stosował się do tej obowiązkowej 
regulacji prawnej, przez co miesz
kańcy byli pozbawieni dostępu do 
informacji publicznej.

Nie uchybiła ustaw ow e
mu term inowi?

Kom isja Skarg rozpatrzyła tę 
ostatnią skargę na posiedzeniu 21 
lutego. Jej treść odczytał przewod
niczący H enryk Bernacki (klub 
Jana Bronsia). Następnie przedsta
w ił pisemne w yjaśnienia - jak się 
okazało - nie burmistrza Jana Bron
sia, a inspektor Biura Rady Miasta 
Katarzyny Krawczyk, pracownicy 
Wydziału Organizacyjnego. To ona 
wzięła na siebie odpowiedzialność 
za brak publikacji odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania. T łum a
czy to „zwiększoną ilością zadań 
w tym okresie, związanych z po
czątkiem  kadencji Rady M iasta 
O leśnicy oraz przełomem roku". 
„Bardzo duża ilość innych zadań 
spowodowała przesunięcie publi
kacji na możliwie najbliższy czas"; 
„Zakres obowiązków pracownika 
biura Rady Miasta został znacznie 
zwiększony o nowe zadania wyni
kające z nowelizacji ustawy o sa
morządzie gminnym" - to cytaty z 
pisma K. Krawczyk.

W jej odpow iedzi znalazła się 
też w ykładnia znaczenia słowa 
niezw łocznie. Jak w yjaśnia, nie 

należy utożsamiać go z terminem 
natychmiastowym, ani żadną kon
kretną datą. Jak czytamy, określe
nie niezw łocznie' ma charakter 
instrukcyjny. Oznacza - zgodnie 
z w ykładnią Sądu N ajw yższego 
- termin realny, mający na wzglę
dzie okoliczności miejsca i czasu, 
a casu ad casum  (lac. od przypadku 
do przypadku), tak szybko, jak jest 
to możliwe. W żadnym razie nie 
oznacza 'natychmiast', bezpośred
nio'. Inspektor utrzymuje, że „nie 
uchybiła ustawowemu terminowi",
1 wskazuje, że „przepis nie określa 
sankcji" za jego niedotrzymanie.

Zaprezentow aną w w yjaśn ie
niach pracow nicy lin ię  obrony 
burmistrza podtrzymywały obec
ne na posiedzeniu - pod nieobec
ność Jana Bronsia - wiceburmistrz 
Edyta Małys-Niczypor, rtaczelnik 
Wydziału Organizacyjnego Maria 
Susidko i skarbnik miasta Joanna 
Jarosiewicz. Pani skarbnik stwier-

Pawet Bielański dążył do ustalenia stanu faktycznego

d ziła, że „skargi na bu rm istrza  
trafiają rykoszetem w Bogu ducha 
winnych pracowników". Uderzyła 
w em ocjonalną nutę, chcąc w y
w ołać w spółczucie dla nadm ier
nie obłożonej obowiązkami „pani 
Kasi". - Ja napraw dę stanow czo, 
w poczuciu solidarności pracow
niczej, bronię tutaj godności pani 
Katarzyny! - powiedziała nawet. Ta 
odwołująca się do sfery emocji ar
gumentacja była skierowana głów
nie do radnego Pawła Bielańskiego 
(Oleśnica Razem), który jako jedy
ny przedstawiciel opozycji w Ko
misji Rew izyjnej starał się ustalić 
stan faktyczny i rzeczowo odnieść 
go do obowiązujących przepisów. 
M usiał jed nak tłum aczyć się, że 
szanuje pracę pani inspektor i „nie 
ma nic przeciwko niej"...

„N iezw łoczn ie” 
w  praktyce Urzędu  
M iasta Oleśnicy

Okazało się, że odpow iedzi na 
interpelacje zostały umieszczone w 
„Biuletynie Informacji Publicznej" 
po wpłynięciu skargi. Widać więc, 
że odniosła ona pozytywny skutek.

Jak  się o kazało  w toku w y ja 
śnień, odpowiedzi na interpelacje i 
zapytania zgłoszone przez radnych 
na sesji 28 listopada 2018 roku zo
stały um ieszczone w BIP dopiero 
12 i 13 lutego 2019 roku. Panie re
prezentujące burm istrza i Urząd 
Miasta utrzymywały, że uczyniono 
to... „niezwłocznie". Utrzym ywa
ły nawet, że 'niezw łocznie' może 
oznaczać rok czasu...

Radny Paw eł B ielań sk i zapy
tał, co z obowiązkową publikacją 
na stronie internetow ej. W icebu
rm istrz  E dyta M ałys-N iczy p or 
odpowiedziała, że nie jest to moż
liw e, bo „ta strona je s t  bard zo  
ograniczona technicznie" i „zrobić 
zakładkę Odpowiedzi na interpelacje 
będzie skomplikowane. „Możemy 
wrzucać w Aktualności każdą od
pow iedź" - stwierdziła. Zdaniem 
w iceb u rm istrz  od p o w ied zi na 
w ystąpienia radnych można za
mieścić „tylko i wyłącznie w Aktu
alnościach".

Radny powątpiewał w te w yja
śnienia. Wskazał, że przecież jest 
zakładka dotycząca statutu, więc 
można zrobić kolejną. O trzym ał 
od p ow ied ź, że to n iem o żliw e. 
„Proszę mi wierzyć, strona jest z 
usterkami technicznymi" - oświad
czyła wiceburmistrz.

W tym  czasie naczelnik Maria 
Susidko wyszła szybko z sali i po 
chwili do niej wróciła. Przekazała 
na ucho Edycie M ałys-Niczypor, 
że... odpowiedzi są już na stronie 
internetowej! Wiceburmistrz oznaj
miła to głośno. To, co przed chwilą 
było absolutnie niemożliwe („Pro
szę mi wierzyć..."), jak za dotknię
ciem czarodziejskiej różdżki stało 
się możliwe...

W idzim y sprzeczność w w yja
śnieniach dotyczących niepubliko- 
wania odpowiedzi na interpelacje, 
podważająca ich wiarygodność.

W iceburmistrz utrzymywała w 
trakcie posiedzenia Komisji Skarg, 
że publikacja na stronie interne
towej jest niem ożliw a z powodu 
ograniczeń tej strony. Jak więc mo
gła sobie poradzić z takim  proble
mem inspektor W ydziału Organi
zacyjnego?

Skoro stw ierdzono, że nie było 
możliwości technicznych, to kw e
stia zbytniego obciążenia obowiąz
kami inspektora nie ma znaczenia. 
N iezależnie od zakresu obow iąz
ków inspektor nie byłaby w stanie 
zam ieścić odpow iedzi na stronje 
internetowej.

W sw oich  w y ja śn ie n ia ch  in 
spektor nie pod ała  jed n ak  tego 
argumentu, a w wyjaśnieniach wi
ceburm istrz i naczelnik W ydziału 
Organizacyjnego nie było mowy o 
tym, że inspektor przekazała prze
łożonym zgłoszenie o braku moż
liwości technicznych do publikacji 
odpowiedzi. Gdyby rzeczyw iście 
ograniczenia techniczne były, to 
zapewne w wyjaśnieniach inspek
tor przytoczona byłaby opinia in
formatyka. Informacja o braku pu
blikacji dotarłaby do przełożonych 
in sp ekto ra  przed  w p ły n ięciem  
skargi obywatela. O  niczym takim 
jednak ani wiceburmistrz, ani na
czelnik Wydziału Organizacyjnego 
nie powiedziały.

Pow yższe rozu m ow anie p ro 
wadzi do w niosku, że rzeczyw i
ste przyczyny braku publikacji na 
stronie internetowej były inne niż 
oficjalnie podane.

Skarbnik próbowała przesunąć 
dyskusję na jeszcze jeden fałszywy 
tor, twierdząc, że ustawa nakłada 
na gminę „obowiązek nie do speł
nienia". Chodziło jej o zapis o obo
w iązku publikacji także „w inny 
sposób zwyczajowo przyjęty". Rad
ny Bielański zauważył przytomnie, 
że u nas nie ma takiego zwyczaju. 
Dodajmy - skoro nie ma zwyczaju, 
to ten zapis nie dotyczy Oleśnicy i 
nie ma o czym mówić!

Kto jest naprawdę winny?
W całej dyskusji nie pojawił się 

wątek odpow iedzialności przeło

żonych pani inspektor W ydziału 
Organizacyjnego. „Jeżeli pani Ka
sia jest mocno zajęta, to tutaj kwe
stia reorganizacji pracy" - zauwa
żył Bielański.

Skoro Katarzyna Krawczyk była 
przeciążona pracą, to jej przełoże
ni (burm istrz, w iceburm istrz, na
czelnik W ydziału O rganizacyjne
go, przewodniczący Rady Miasta) 
pow inni byli to dostrzec i podjąć 
środki zaradcze. Obciążenie jednej 
urzędniczki Urzędu M iasta O le
śnicy zbyt w ielom a obowiązkami 
n ie  m oże p rzecież  w p ły w ać na 
brak dostępu całej m iejskiej spo
łeczności do inform acji publicz
nej, której publikowanie nakazuje 
ustawa.

W arto zauw ażyć, że p an i in 
spektor Biura Rady nie zgłosiła for
malnie nikomu, że nie jest w stanie 
wykonywać wszystkich obowiąz
ków terminowo (niezwłocznie).

Ł a tw o  się  d o m y ślić , że p ro 
blem  tkw i w tym , że decydenci 
w U rzędzie M iasta nie w iedzieli 
bądź zapomnieli o obowiązku pu
blikacji (trudno przyjąć, że św ia
dom ie zlekcew ażyli obow iązek). 
Pracow nica w zięła na siebie od
pow iedzialność, spodziewając się 
słusznie, że jej to nie zaszkodzi, a 
wprost przeciwnie - wobec burmi
strza potwierdziła swoją lojalność i 
może liczyć na jego sympatię.

Komisja Skarg w iększością gło
sów 4 (H. Bernacki, M. Aiyegbusi, 
J. Mandat, R. Sarna - w szyscy ko
mitet Jana Bronsia) przy 1 wstrzy
m ującym  się (P. Bielański) skargę 
obywatela uznała za bezzasadną.

Wcześniej skarbnik nieskutecz
nie próbowała Komisję odwieść od 
głosowania, skoro „nie jest to skar
ga na burmistrza".

W  u z a s a d n ie n iu  do p ro je k 
tu uchw ały na sesję znalazło  się 
zdanie: „Fakt opublikow ania od
pow iedzi w  BIP oraz brak w ska
zanego w u staw ie kon kretnego  
term inu publikacji przem awia za 
odrzuceniem skargi i uznaniem jej 
za bezzasadną". Przy głosowaniu 
nad projektem uchwały o uznaniu 
skargi za bezzasadną Paw eł Bie
lański był przeciw . Tw ierdzenie, 
że odpow iedzi na in terp elacje  i 
zapytania były opublikowane, na
zwał „robieniem przysłowiowego 
głupka ze skarżącego".

- Te in fo rm a c je  n ie  b y ły  za 
mieszczone. O tym w szyscy w ie
my - pow iedział. - To nie będzie 
zgodne z prawem i będzie można 
zaskarżyć tą uchw ałę - zauw ażył 
też.

Swoją opinię Komisja przedsta
wi Radzie Miasta, która podejmie 
ostateczną decyzję. W ynik głoso
wania jest jednak przesądzony.

K rzysztof Dziedzic

Z a p is  w id e o  z  r o z p a t r y w a n ia  
s k a rg i  p rz ez  K o m is ję  S k a rg  m o ż 
na b ę d z ie  o b e jr z e ć  n a  o le sn ica 2 4 . 
com .
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Brym rozkręci 
Bezpartyjnych?
Czy pogłoski o zaangażowaniu 
byłego radnego w ruch Bezpar
tyjnych Sam orządow ców  są 
prawdziwe?

W politycznych kuluarach Ole
śn icy  p o jaw iły  się p ogłoski, że 
Wojciech Brym zamierza się zaan
gażować w projekt Bezpartyjnych 
Sam orząd ow ców . P od obno m a 
zostać koordynatorem  BS w O le
śnicy i tworzyć struktury ruchu w 
powiecie.

Przypomnijmy, że BS współrzą
dzą obecnie z PiS w województwie 
dolnośląskim . Liderem ruchu jest 
m arszałek w ojew ództw a Cezary 
P rzybylski. Brym , były  radny, z 
kolei jest pracow nikiem  Urzędu 
Marszałkowskiego. Internauci za
uważyli, że ostatnio system atycz
nie lajkuje posty Przybylskiego na 
portalu społecznościowym.

A co na to sam zainteresowany?
„Aktualnie nie są prowadzone w 

tym  kierunku żadne działania. Z 
pewnością, gdy sytuacja się zmieni, 
poinform uję mieszkańców za po
średnictw em  lokalnych mediów " 
- napisał do nas Wojciech Brym.

Jak odczytyw ać to ośw iadcze
nie? Obecnie takich działań jeden 
z liderów Forum Rozwoju nie pro
w a d zi. A le  w przyszłości
i c h n i e  i w y k lu c z a .
U jm u ją c  j ‘ rz e cz  k o lo -

k w ia ln ie :  
Coś jest na 

rzeczy... 
(ror)

Czy Wojciech Brym włączy się w nową 
inicjatywę?

To będzie 
dłuuuga 
ścieżka
w tym roku zbudują ścieżki 
rowerowe od Ludwikowskiej i 
Skłodowskiej do Koiejowej.

W ro k u  2016 w y k o n a n o  d o 
kum entację projektow a budow y 
dróg row erow ych w ciągu dróg 
pow iatow ych  zlo kalizo w an ych  
na terenie Oleśnicy - w  ciągu ulic 
Skłodow skiej, 11 Listopada, Reja, 
Ludwikowskiej i Kolejowej.

„Budowa now ych tras row ero
w ych stanowić będzie bezpieczną 
alternatyw ę dla kom unikacji sa
m ochodow ej d la osób podróżu
jących z obrzeży m iasta (Lucień, 
Osada Bystre) do centrum miasta" 
- czytamy w uchwale budżetowej.

Projekt zostan ie zrealizow any 
w  ram ach w spółp racy sam orzą
dów w fam ach program u Z inte
growane Inw estycje Terytorialne, 
współfinansowanego ze środków 
Funduszy Europejskich.

(ror)

Rutkowski znów oskarża
Krzysztof Rutkowski nie zawiódł - bez sensacji się nie obeszło. Z jednej strony bronił babci, z drugiej 
mocno zaatakował oleśnickiego przedsiębiorcę.

Obecność Rutkowskiego wywołała poruszenie
54-letn ia  Barbara G orlicka to 

m ieszkanka wsi Dziadów M ost w 
gm inie Dziadowa Kłoda. W alczy 
ona przed  sądem  o opiekę nad 
wnuczkiem. Uważa, że jej syn, oj
ciec dziecka, i matka nie mogą się 
dzieckiem opiekować. Syn ma być 
agresywny, matka nadużywać al
koholu i zażywać narkotyki.

O swojej historii opowiedziała na 
konferencji prasowej w hotelu Perła. 
Zorganizowało ją Biuro Rutkowski. 
Terenowym autem, w towarzystwie 
dwóch zam askow anych i uzbro
jonych w długą broń ochroniarzy, 
przyjechał Krzysztof Rutkowski, któ
ry wspiera kobietę w jej działaniach.

- Jesteśmy tu po bardzo dużej ak
cji w Drutexie w Bytowie. Zajmują 
nas też sprawy zw ykłych ludzi - 
mówił Rutkowski.

O co chodzi w historii w alki o 
opiekę na dzieckiem?

Babcia w alczy o wnuka
19-letni syn pani Barbary poznał 

n iepełn oletn ią  dziew czynę, któ
ra przebyw ała w M łodzieżow ym  
Ośrodku Wychowawczym. Młodzi 
zakochali się, a owocem ich miłości 
był syn. Młodzi zamieszkali u pani 
Barbary.

Potem, jak opowiadała na konfe
rencji, matka chłopca wyjechała „za 
Chlebem" do Holandii. Wnuk został 
pod opieka babci. Twierdzi ona, że 
synowa nie była wierna ojcu chłop
ca, że „ćpała i piła". Młodzi mieli się 
rozstać, ale ostatecznie syn pani Bar
bary miał wybaczyć wszystko swojej 
wybrance. Według relacji najbliżsżej 
rodziny wtedy nastąpił zwrot o 180 
stopni w życiu mężczyzny, a „jego 
żona zaczęła ciągnąć go na dno".

„Młode małżeństwo zaczęło ostro 
imprezować, zostawiając swojego 
syna pod opieką babci. Syn w tym 
czasie pokazał swoje najgorsze obli
cze, znęcając się psychicznie i fizycz
nie nad swoją matką. Raz pobił ją na
wet tak dotkliwie, że miała złamane 
żebro. Mężczyzna został też skazany 
za kradzieże, a małżeństwo miało 
założoną policyjną Niebieską Kar
tę" - informuje portal patriot24.net.

Pani Barbara, chcąc ustrzec wnu
ka przed dorastaniem w patologicz
nym środowisku, w raz ze swoim 
m ężem  w ystąp iła  o p rzyznanie 
opieki nad wnuczkiem. Rok później 
sąd ograniczył rodzicom władzę ro
dzicielską, ustanawiając jako rodzi
nę zastępczą babcię i dziadka.

Później jednak rodzice wystąpili 
do sądu o przywrócenie im w pełni 
władzy rodzicielskiej i odebranie 
dziecka od dziadków. I ostatecznie 
Sąd Rejonow y w O leśnicy zade
cydował o tym , że chłopczyk ma 
w rócić do rodziców . W yrok jest 
nieprawomocny. Pełnomocnik pani 
Barbary złożył apelacje.

- Syn jest wciąż mocno zakocha
ny. A dziecko było zastraszane, bite, 
przywiązywane żyłką za nogę, na 
której była rana. Kazano mu mówić, 
że chce mieszkać z rodzicami. Kiedy 
wracał do mnie, mówił, że tam jest 
fajnie, bo nie musi się uczyć, tylko 
gra w'gry na telefonie - mówiła Bar
bara Gorlicka. - Tak na co dzień ich 
dom bardziej przygotowany jest na 
imprezę, niż na życie rodzinne. Ale 
kiedy zaczął przychodzić kurator, 
nagle lodówka zaczęła w ypełniać 
się jedzeniem, a całość na kilka go
dzin przygotowywana była wzoro
wo - relacjonuje babcia.

Zaatakowany dziennikarz
Portal patriot24.net, który zajmuje 

się tą sprawą, utrzymuje, że o takiej 
decyzji sądu zadecydowały pozy
tywne opnie sądowych kuratorów. 
Zarzuca im stronniczość. To samo 
mówi babcia, która twierdzi, że ku
rator podwoził jej synową autem, a 
ich relacje były bardziej towarzyskie 
niż zawodowe.

Podczas konferencji głos zabrał 
także Robert Rew iński, redaktor 
naczelny ]Datriot24.net. Mówił, że 
podczas jednej z rozpraw w oleśnic
kim sądzie syn pani Barbary miał 
mu zniszczyć sprzęt nagrywający o 
wartości 1.500 zł.

- Zostałem przez niego zaatakowa
ny. Jak to się dzieje, że w Sądzie Re
jonowym dochodzi do przestępstw? 
Sędzia nie zareagowała. Mężczyzna 
został wyprowadzony przez policję 
w kajdankach - mówił dziennikarz.

- Skoro ten m ężczyzna był tak 
agresywny w Sądzie Rejonowym, to 
do jakich aktów przemocy może do
chodzić w domu? - pytał retorycznie 
Krzysztof Rutkowski.

I na koniec bomba...
Ale prawdziwą bombę Rutkow

ski zachował na koniec.
„Proszę, aby zgłaszały  się do 

mnie osoby pokrzywdzone przez 
Józefa K., dewelopera z Oleśnicy. 
Zajmuje się on też lichwą. Jest wiele 
osób pokrzyw dzonych. Niektóre 
już się zgłosiły" - powiedział Rut
kowski.

I podał telefon: 600-007-007. Czy 
nie skończy się to procesem o znie
sławienie?...

Przypom nijm y, że w obec tego 
samego przedsiębiorcy Rutkowski

formułował już mocne oskarżenia 
w roku 2012.

- Mamy bom bę ekologiczną na 
waszym terenie! - z taką szokującą 
inform acją zadzw onił wtedy do 
nas w czerwcu Krzysztof Rutkow
ski. Mówił o poważnym skażeniu 
wody i gleby w podoleśnickiej wsi 
Sokołow ice. - Poprosił nas o po
moc człow iek, który kupił fermę 
i jest właścicielem gruntu i kurni
ków - wyjaśniał. - My oczyw iście 
zrobim y badania tej padliny, bo 
w tedy b ęd ziem y w ied zieli, jak  
długo ona leży. Woda w tym rejo
nie została zanieczyszczona - jest 
w niej ze 120 bakterii coli, bardzo 
aktywnych i agresywnych - twier
d ził. - M iała tu pow stać nowa 
hala. Kiedy rozpoczęły się prace 
budowlane, robotnicy w ym ioto
w ali. Smród uniem ożliw ia! pra
ce. A teraz wydobywamy kolejne 
szczątki zakopanych kurcząt. Jest 
ich kilkadziesiąt ton - powiedział 
na specjalnej konferencji prasowej 
zw ołanej w ferm ie w Sokołow i- 
cach. Przyjechali na nią dzienni
karze m.in TYP, TVN, Super Eks- 
pressu.

- Pan Józef K. [tak mówił o nim 
również wtedy Rutkowski] sprze
dawał do sklepów jaja, które miały 
styczność z zatrutą wodą. Mogła 
w ybuchnąć epidem ia - oskarżał. 
Dodał, że „pan Józef K. jest mocno 
usadowiony w lokalnym środowi
sku" i ma „polityczne koneksje".

Tamte oskarżenia się nie potwier
dziły. Czy podobnie będzie z tymi 
nowymi? I czy tym razem eks-de- 
tektyw nie zostanie oskarżony w 
końcu o zniesławienie?

Roman Rybak

Jak minister z ambasador
Ambasador USA i minister Kem
pa rozmawiały m.in. o sytuacji 
humanitarnej w Syrii.

Ambasador USA w Polsce Geor- 
gette Mosbacher i minister ds. po
mocy hum anitarnej Beata Kempa 
rozm aw iały w ubiegły w torek o 
polsko-amerykańskiej współpracy 
oraz o sytuacji humanitarnej w Sy
rii. Jak przekazała ambasador USA, 
odbyły z m inister Kempą „dobre 
spotkanie". Mosbacher o spotkaniu 
z polską m inister poinformowała 
na Twitterze.

„Podczas dzisiejszego spotkania 
z m in ister ds. uchodźców  i p o 
m ocy hum anitarnej Beatą Kempą 
ro zm aw ia ły śm y  o w sp ó łp racy  
polsko-amerykańskiej i o sytuacji 
humanitarnej w Syrii. Dziękuję za 
dobre spotkanie!" - napisała.

Dodajmy, że Prawo i Spraw ie
dliw ość podało jedynki i dwójki 
w w yborach do Parlam entu Eu
ropejskiego. W okręgu nr 12 (Dol
nośląskie - Opole) 1. będzie Anna 
Zalewska, a num er 2. dostała sy- 
cow ianka. Trójką będzie Elżbieta 
Witek. (OAI)
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Nowy parking

Łatwiej będzie znaleźć miejsce dla auta koło szpitala

14 miejsc parkingowych po
wstanie na Armii Krajowej.

K ierow cy zyskają dodatkow e 
m iejsca do parkow ania przy ul. 
Armii Krajowej!

- Przebudowa drogi powiatowej 
będzie polegać na budowie zatoki 
parkingowej i przebudowie chod
nika na od cinku  terenu Szkoły 
Podstawowej nr 1. Planowane jest 
wykonanie zatoki parkingowej do 
parkowania samochodów osobo
wych w zdłuż jezdni. Pojemność 
zatoki w yniesie  około 14 m iejsc 
parkingowych. Inwestycja jest na 
początkowym etapie przygotowa
nia. Na najbliższej sesji Rady Mia
sta zostaną przedłożone do podję
cia dwa projekty uchwał: jedna w 
sprawie przejęcia zadań Zarządu

Powiatu O leśnickiego przez bur
m istrza O leśnicy oraz druga - w 
sprawie pomocy finansowej na ten 
cel - m ów i Panoram ie K rz y sz to f 
Fink , dyrektor Sekcji Dróg M iej
skich.

Jeśli radni je  uchwałą, w kwiet
niu zostanie wybrany wykonaw
ca dokum entacji projektow ej. A 
zakończenie robót budowlanych 
planowane jest do czerw ca przy
szłego roku.

- Zatoki i chodnik zostaną za
projektow ane z poszanow aniem  
istniejącej zieleni. Zakłada się ogra
niczenie drzew przeznaczonych do 
usunięcia poprzez prow adzenie 
chodnika w sposób, który pozwoli 
na pozostawienie ich jak najwięk
szej ilości - dodaje dyrektor Fink.

(ror)

Będzie projekt zmiany
Radny Michał Kołaciński złożył 
projekt zmiany uchwały o boni
fikatach od opłat z tytułu prze
kształcenia prawa użytkowania 
wieczystego.

Przypomnijmy, że przed tygo
dniem informowaliśmy, iż rządzą
cy klub Jana Bronsia stracił główny 
argument przeciwko 95-procento- 
wej bonifikacie. Burm istrz i jego 
radni wskazywali na „sprawiedli
wość społeczną", nie chcąc zgodzić 
się, aby Rada Miasta Oleśnicy za
stosowała 95-procentową bonifi
katę przy przekształcenie gruntów 
w użytkow aniu w ieczystym  we 
własność. Podkreślali, że ci, któ
rych domy stoją na gruntach Skar
bu Państwa, mogą liczyć tylko na 
60-procentową bonifikatę przy za
płaceniu jednorazowo całej kwoty 
za grunt. Bo taka była maksymalna 
stawka ustalona przez rząd. I dla
tego - argumentowali - ci, którzy 
mieszkają w obiektach na gruntach 
gminy, nie powinni dostawać wyż
szej bonifikaty.

Ale ten ich argum ent odpadł, 
bowiem znowelizowano ustawę i 
teraz rządowa bonifikata przy prze
kształcaniu użytkowania wieczy
stego we własność nie będzie mo
gła być niższa niż ta, ustanowiona 
przez samorząd, czyli - te same bo-

POWIAT W SKRÓCIE

Pełnomocnik zwolniony 
Jak ujawnił portal olesnica24 com, 
Piotr Rogalski otrzymał wypowie
dzenie umowy o pracę. Rogalski był 
obecnie pełnomocnikiem dyrektora 
ds sycowskiego szpitala Wcześniej 
zajmował stanowisko zastępcy dyrek
tora ds medycznych Powiatowego 
Zespołu Szpitali w Oleśnicy. Do pracy 
w Oleśnicy przyszedł z Namysłowa

nifikaty mogą być dla wszystkich. 
Jeśli sam orząd ustali określony 
poziom bonifikat, takie same bo
nifikaty mają otrzymać właściciele 
gruntów, które wcześniej należały 
do Skarbu Państwa. Zapobiegnie to 
sytuacji, którą podnosili rządzący 
Oleśnicą, że mieszkańcy mieli mieć 
różne poziomy bonifikat.

Do biura Rady M iasta w płynął 
już projekt (złożył go M ichał Ko
łaciński z klubu Oleśnica Razem), 
zmiany treści rzeczonej uchwały. 
W ysokość bonifikat miałaby w y
nosić: 95 proc. w przypadku, gdy 
opłata jednorazowa zostanie wnie
siona w roku, w którym nastąpiło 
przekształcenie, i w drugim roku 
po przekształceniu.

Dodajmy, że przy działce 10-aro- 
wej jej użytkownik, chcący zostać 
właścicielem, zapłaci 10.900 zł przy 
60-procentow ym  rabacie. A przy 
95-procentowym zapłaciłby tylko 
1.371 zł.

Użytkownik działki 200-metro- 
wej z szeregówki zapłaci 2.900 zł 
(60 proc. rabatu), a przy 95-procen- 
tach zapłaciłby 363 zł.

M ie s z k a ń c y  2 8 -m e tro w e g o  
mieszkania w bloku będą musieli, 
jeśli zechcą, zapłacić 900 zł (bonifi- 

. kata 60 proc.), a przy 95-procento- 
wej zapłaciliby 113 zł.

(ror)

Milion na św ietlice
W Urzędzie Marszałkowskim Wo
jewództwa Dolnośląskiego Gmina 
Międzybórz oraz Miejsko-Gminny 
Ośrodek Kultury w Międzyborzu 
podpisały umowy na dofinansowanie 
budowy dwóch świetlic W Bukowinie 
Sycowskiej i Kraszowie w tym roku 
powstaną nowe świetlice wiejskie Na 
ten cel uzyskano unijne dofinansowa
nie o łącznej wartości 1.000.000 zł.

Co zeznali komendant 
i zastępca?
Co z głośnej sprawy zatrzymania (dwóch niewinnych mężczyzn zapamiętali 
ówczesny szef policji i jego zastępca?

Tomasz R, były już policjant, zo
stał oskarżony o to, że jako funk
cjonariusz policji, przekraczając 
swoje upraw nienia, wspólnie i w 
porozum ieniu z innym i (nieusta
lonymi w toku postępowania pro
kuratorskiego) funkcjonariuszami, 
chcąc uzyskać określone zeznania 
od Pawła S. i Sebastiana K., zasto
sował wobec nich przemoc. Przy
pom nijm y, że P. m iał w ym uszać 
zeznania od obu m łodych ludzi, 
p odejrzew ając, że ci p obili jego  
syna. Ten tym czasem  przew rócił 
się na rowerze, do czego długo się 
nie przyznawał. Został już skaza
ny za sk ład an ie  fa łszy w ych  ze 
znań. Rzekom i sprawcy m ieli być 
bici i kopani, a jeden z m ężczyzn 
miał mieć założony na głowę folio
wy worek.

20 m arca 2015 r. pod Kom endą 
Policji w Oleśnicy prawie 200 osób 
w ystąpiło w proteście przeciw ko 
metodom policji i w  obronie m ło
dych ludzi. O ni obaj opow iadali 
sw oją h is to rię  przed kam eram i 
TY P Info. Dzień później mieli tra
giczny w ypadek na drodze m ię
dzy Białym  Błotem a Bartkowem. 
Paweł S., który kierował autem, zo
stał ciężko ranny (był nietrzeźwy). 
Sebastian K. zginął.

Na kolejnej rozprawie przed Są
dem Rejonow ym  w O leśnicy ze
znali kolejni świadkowie - ówcze
sny kom endant pow iatow y Jacek 
G. i jego zastępca Sławomir T.

Pow iedziałem , żeby  
pow iedział praw dę

46-letni Sławomir T. powiedział, 
że nie w ykonyw ał wobec zatrzy
m anych żadnych czynności pro
cesow ych. Nie p e łn ił dyżuru w 
sobotę i niedzielę, kiedy zostali oni 
zatrzymani i byli przesłuchiwani.

- W poniedziałek otrzym ałem  
inform ację od dzielnicow ego, że 
syn Tom asza P. n ie zo sta ł pobi
ty, że przew rócił się na rowerze. 
Spytałem  w tedy Seb astian a  K., 
czy pobili, czy nie i jak  w ygląda
ło zd arzen ie. K. p ow ied ział, że 
nie pobili, że nie m ają z tym  nic 
wspólnego. Powiedziałem, że zo
stanie ponownie przesłuchany, ma 
powiedzieć, gdzie wtedy był. Po
szedłem do pokoju, w którym  był 
przesłuchiwany Paweł S., i powie
działem mu to samo, żeby opowie
dział prawdziwą wersję wydarzeń. 
Nie miałem żadnego polecenia w 
tej sprawie. Zależało mi, żeby spra
wę obiektywnie wyjaśnić - zeznał.

W  odpow iedzi na pytania M a
teusza Ratajskiego, obrońcy Toma
sza P , powiedział, że żaden z za
trzymanych nie skarżył się na nic, 
że „na twarzy, dłoniach i widocz-

Tomasz P. twierdzi, że jest niewinny

nych częściach  ciała nie w idział 
śladów pobicia". Tomasza P. ocenił 
jako dobrego policjanta, który miał 
dobre Wyniki.

A ta k i z kolei d ia log  s toczy li 
świadek i pełnom ocnik pokrzyw
dzonych adwokat Szymon Filek:
- Czy świadek znał zeznania Seba
stiana K. ?
-Tak.
- W iedział pan, że przyznał się do 
pobicia?
-Tak.
- D laczego w ięc p rzyznał się do 
czynu, którego nie było - nie zapy
tał pan o to?
- Nie. Powiedziałem, żeby pow ie
dział prawdę.

M niej w ięce j ko jarzę ...
54-letn i dzisiaj Jacek G., byty 

kom end ant p ow iatow y p o lic ji, 
jest już em erytem . - Czy zna pan 
sprawę? - pytała sędzia Dobromira 
Myszakowska. - Mniej więcej koja
rzę - odpow iedział em erytowany 
funkcjonariusz.

Przyznał, że w sobotę i niedzielę, 
kiedy zatrzymano młodych ludzi, 
miał dyżur kierowniczy w komen
dzie i wydawał polecenia policjan
tom.

- Tomasz P. telefonował do mnie 
w so b o tę  w iecz o rem . P o in fo r
m ował, że na m onitoringu stacji 
benzynow ej zare jestrow ano sa
mochód, w którym były trzy oso
by. Dw ie z nich były podobne do 
osób, które opisywał syn Tomasza 
P. I samochód, i godzina zgadzały 
się. Tomaszowi P. wydałem wtedy 
polecenie, aby nie brał udziału w 
czynn ościach  procesow ych. To
m ek to zrozum iał. D w a razy go

o to pytałem - opow iadał Jacek G. 
Dodał, że nie w iedział, iż Tomasz 
P. m iał w tedy urlop. - To w yszło 
dopiero podczas postępow ania - 
powiedział.

Stw ierdził, że z zatrzym anym i 
nie m iał bezpośredniego kontaktu.
- Z jednym  minęliśmy się chyba w 
drzw iach, jak  był wprowadzany. 
Później ich już nie widziałem. Do
piero [zobaczyłem] na proteście...
- zeznał.

Jak  - w edług eks-kom endanta
- doszło do podw ażenia w ersji o 
pobiciu syna policjanta?

- W  niedzielę brakow ało m i in
form acji o osobach, które m iały z 
n im  o statn i kontakt, z kolegam i 
sy n a  Tom ka. N ie u d ało  się  ich  
ustalić. Gdy w  poniedziałek rano 
ich przesłuchaliśm y, obaj zeznali 
inaczej - że to był n ieszczęśliw y 
w ypadek [a n ie pobicie]. Od razu 
p o w ia d o m iłe m  p ro k u ra to ra , 
rz e cz n ik a  d y scy p lin y  i n a cz e l
n ika  w y d zia łu  d ochod zeniow e
go, ab y  p ro w a d z ili  w s z y s tk ie  
czyn n ości, łączn ie  z rozm ow ą z 
z a trz y m a n y m i m ęż cz y z n a m i - 
w yjaśniał G.

Kiedy dow iedział się o tym , że 
zatrzym ani oskarżają funkcjona
riuszy o pobicie?

- Był problem z rozmową z nimi. 
Po opuszczeniu komendy unikali 
nas. Dopiero po kilku - kilkunastu 
d niach  odbyli rozm ow ę z rzecz
nikiem  dyscypliny. W tedy poin
form ow ali nas o pobiciu. I wtedy 
pojawił się materiał uzasadniający 
podejrzenie popełnienia przestęp
stw a przez policjantów . Spraw ę 
przejął wówczas komendant woje
wódzki. A ja po trzech miesiącach 
zostałem odwołany ze stąnowiska 
kom endanta pow iatow ego - po
w iedział Jacek G.

Czyje rac je  przew ażą?
Nic nie wnoszące do sprawy ze

znania złożył też policjant Adam 
N. 47-latek był w czasie zatrzyrha- 
n ia  zastęp cą  oficera dyżurnego. 
Nie pam iętał jednak, czy osadzał 
p o k rzy w d zo n y ch  >v p o licy jn e j 
izbie zatrzymań.

W  m arcu sąd przesłucha ostat
nich świadków - dw óch policjan
tów. M ow y końcowe strony m ają 
wygłosić w kwietniu.

Oskarżony Tomasz P. nie przy
znaje się do winy. Żaden z p o li
cjantów - świadków w tej sprawie
- nie potw ierdza w ersji o pobiciu 
Sebastiana K. i Pawła S. Rodzina 
tego pierw szego, Paw eł S. i jego 
żona stanowczo podtrzymali swo
ją  wersję wydarzeń.

Czyje racje przeważą?...
Roman Rybak

E-zdrowie na zdrowie!
Koszt projektu to 1,3 min zł.

Sam od zielny Z espół P u blicz
nych Zakładów Opieki Zdrowot
nej przygotowuje się do wprowa
dzenia systemu informatycznego 
e-zdrowie.

Umożliwi on pacjentom zdalny 
dostęp do swojej dokumentacji me
dycznej, w tym do badań laborato
ryjnych i obrazowych. System ma

także wspomagać lekarzy w ocenie 
stanu zdrow ia pacjenta, poprzez 
dostęp do jego pełnej dokumenta
cji medycznej, bieżącej i archiwal
nej. Umożliwiał będzie rejestrację 
pacjentów, potw ierdzanie w ybra
nego terminu (za pomocą e-m aila 
lub smsa), a w razie absencji perso
nelu medycznego powiadomienie 
pacjenta o odwołaniu lub przesu
nięciu terminu wizyty.

K oszt p ro jektu  to 1.307.361 zł, 
z czego  d o fin an so w an ie  przez 
U nię E uropejską to 85 proc. „Po 
w d ro żen iu  system u  e-zd ro w ie  
będziem y zachęcać pacjentów  do 
korzystania z e-rejestracji i e-usłu- 
gi (w ynik i badań itd.), a nastąpi 
to n ie w cześn ie j n iż  w  d ru g ie j 
połow ie 2020 roku" -  inform uje 
SZPZOZ.

(OAI)
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Remontowa
metamorfoza
N a  ra zie  je s t k u r z , h a ła s  i plac b u d o w y , ale z a  p ó ł rok b ę d zie  pię knie .

Pani dyrektor dogląda robót na bieżąco

O d d w óch tyg od n i trw a ją  za
kro jo n e na d użą skalę prace re 
m ontow e w  b u d yn ku  P aństw o
w ej Szkoły  M uzycznej I stop nia 
w  O leśn icy . P rzy p o m n ijm y , że 
w a r ta  o k o ło  2 m ilio n ó w  z ło 
ty ch  m o d ern iz a c ja  zab y tk o w e
go obiek tu  była m ożliw a d zięki 
w sp arciu  in iste rs tw a  K u ltu ry  i 
D ziedzictw a N arodow ego w  ra
m ach  p ro je k tu  „K o m p lekso w a 
m od ernizacja  energetyczna w y
branych państw ow ych placów ek 
szkolnictw a artystycznego w  Pol
sce". M odernizacja w  duże części

jest finansow ana z funduszy eu
ropejskich.

W  piątek m ieliśm y okazję  za j
rzeć do rem ontow anego bud yn
ku. N aszym  przew odnikiem  była 
dyrektor M onika M ikuś M achała.

- K ilk u n astu  rob otn ików  róż
nych branż w  pocie czoła zm aga 
się z budow laną materią. W ym ie
niane są w szystkie instalacje w e
w nętrzne. Pow staje now oczesna 
klim atyzacja. C hcem y w prow a
dzić kilka praktycznych udogod
nień, m.in. m a pow stać niew ielki 
aneks kuchenny i toaleta dla per

sonelu. Za chw ilę będzie w ym ie
niana stolarka. Na razie w szystko 
w ygląda jak  po w ybuchu bom by 
- żartu je dyrektor, która każdego 
dnia nadzoru je postęp budow la
nych prac.

- W ierzę, że po w akacjach nasi 
uczniowie w rócą do nowoczesne 
go, przyjaznego dla w szystkich i 
fu n kcjo n aln ego  ob iek tu , a le  za
n im  to nastąpi, m usim y c ierp li
w ie czekać, d opingu jąc naszych 
w ykonaw ców  - dodaje dyrektor 
Szkoły M uzycznej.

Grzegorz Huk

Jakie koszty generują w CUS?
o za tru d n ie n ie  i za ro b k i w  
C US z a p y ta ł ra d n y  M a re k  
Czarnecki.

„Ile osób i od kiedy zatrudnio
nych jest bezpośrednio do w yko
nyw ania zadań w Centrum Usług 
Społecznych? Jakie koszty gene
ruje zatrudnienie tych osób i jakie 
m ają  za k resy  obow iązków ? Co 
obecnie robią te osoby - CU S nie 
zostało  jeszcze uruchom ione?" - 
takie pytania postawił w  swojej in
terpelacji M arek C zarnecki (klub 
Jana Bronsia).

O trzym ał z M iejskiego O środ
ka Pom ocy Społecznej, który za
rządza CUS-em , bardzo szeroką i 
szczegółową odpowiedź.

D ow iadujem y się z niej m .in., 
że po odbu d ow ie i m o d ern iza

cji część n ieru ch o m o ści została  
29 sierpn ia 2018 r. na podstaw ie 
umowy użyczenia pomiędzy ZBK 
a M O PS na prow ad zenie  k u ch 
ni ze stołów ką. Dw a dni później 
ruszyło w C entrum  przedszkole 
Zielone Ogrody, dla którego na
leżało zabezpieczyć całodzienne 
w yżyw ienie dla 91 dzieci. „Pozo
stałe obiady zaplanowane były na 
zabezpieczenie potrzeb w zakre
sie d o żyw ian ia  p)odopiecznych 

' MOPS, uczestników Domu Senio- 
ra+ oraz m ieszkańców  m ieszkań 
chronionych" - inform uje MOPS. 
W  k u ch n i za tru d n io n o  7 osób, 
obecnie jest ich 8.

Z kolei w D om u Seniora+ za
trudniono fizjoterapeutę, terapeutę 
zajęciowego i opiekuna medyczne
go.

Ile wynoszą wynagrodzenia za
sadnicze dla pracow ników  Dom 
Senior+?

M iesięczne kw oty to: fizjotera
peuta - 3000 zł, terapeuta zajęcio
w y - 2500 zł, opiekun m edyczny 
- 2.400 zł. Przypom nijm y dla po
rów nania, że A ndrzej Sowa, ko
ordynator kam panii Bronsia, za 
w rzucenie jednego posta na m iej
skiego Facebook dostawał średnio 
160 zł, a miesięcznie zarabiał 4.920 
zł, a obecnie 2.963 zł za prowadze
nie Fb dostaje Katarzyna Kijakow- 
ska.

Dodatkowo koszty świadczenia 
usług specjalistycznych w środo
w isku zo sta ły  zrefundow ane w 
ram ach program u O pieka 75+ w 
50 procentach.

(ror)

Co się zmieni na Lucieniu?
Na pewno będzie kontynuowana 
budowa infrastruktury.

Radny M arek C zarneck i (klub 
B ronsia) w n io sko w ał do w ładz 
miasta o zaplanowanie w budżecie 
na rok 2019 środków na w ykona
nie projektu kanalizacji na części 
ulic Wiejskiej i Demokratów. „Brak 
podłączenia do kanalizacji stanowi

poważne utrudnienie w funkcjo
nowaniu mieszkańców zamieszku
jących posesje przy wymienionych 
ulicach" - napisał rajca.

Z odpowiedzi władz miasta wy
nika, że na Lucieniu będzie konty
nuowana budowa infrastruktury 
- w I kw artale tego roku zostanie 
ogłoszony przetarg na wykonanie 
dokumentacji projektowej kanali

zacji, a w kolejnych latach rozpocz
nie się inwestycja. Radny poprosił 
też b u rm istrza  o w ystąp ien ie  z 
zapytaniem do Zarządu Dróg Po
wiatowych w Oleśnicy w sprawie 
m ożliwości w ykonania dodatko
w ego prze jścia  dla p ieszych  na 
ulicy Wiejskiej w okolicy skrzyżo
wania z ulicą Rejtana.

(ror)

Ale dymi!
Mieszkańcy proszą o kontrolę 
kotłowni. Co na to burmistrz?

„W noszę o p o d ję cie  d z ia ła ń  
kontrolnych  d otyczących  fu n k
c jo n o w a n ia  lo k a ln e j ko tło w n i 
zlokalizowanej pod adresem Woj
ska Polskiego 57a. Z opinii otrzy
m anych od m ieszkańców  ulicy  
K oszarow ej oraz po przeprow a
dzonych obserwacjach wynika, że 
kotłow nia podczas pracy em ituje 
bardzo dużą ilość pyłów i gazów, 
które zanieczyszczają pow ietrze 
atm osferyczne przyczyniając się 
do powstawania zjawiska smogu" 
- napisał w swojej interpelacji Pa
w eł Bielański.

„D rażniący zapach i intensyw 
ność dym u w ydostającego się z 
kotłow ni jest tak duża, że m iesz
kańcy czują się w ręcz podtruwa- 

, - ik -

ni" - dodał radny Oleśnicy Razem. 
Uciążliwe zadymienie pojawia się 
zw łaszcza w god zinach  p oran
nych.

Co na to burmistrz?
W od pow ied zi stw ierd ził, że 

ustaw a nadaje mu kom petencje 
ko n tro ln e w stosu n ku  do osób 
fizycznych, niebędących przed
siębiorcam i. „W od niesien iu  do 
przed sięb iorców  i innych  pod
m iotów organem  w łaściw ym  do 
przeprow adzenia kontroli prze
strzegania i stosowania przepisów 
ochrony środowiska jest starosta" - 
czytamy w odpowiedzi. Burmistrz 
Bronś wskazuje, że kotłownia leży 
na działce, na której prow adzo
na jest działalność gospodarcza. 
„Pana interpelacja zostanie prze
kazana do starosty" - dodał bur
mistrz. (ror)

Az tak dymić nie powinno

Bezrobocie spada, 
zatrudnienie mniejsze
w związku z niskim poziomem 
bezrobocia  w Pow iatow ym  
Urzędzie Pracy zatrudnienie  
zmniejszyło się o dwie osoby.

W aldem ar Grzędziak, dyrektor 
Powiatowego Urzędu Pracy w Ole
śnicy, na posiedzeniu Zarządu Po
wiatu omówił sytuację rynku pra
cy powiatu oleśnickiego 
w grudniu 2018r.

Starosta Jan Dżu- 
g a j z a p y t a ł  go , 
czy w zw iązku ze 
sp ad k iem  b e z ro 
b o cia  w p ow iecie 
o leśn ick im , k tóre 
k s z t a ł t u je  s ię  na 
poziom ie 5,3 proc., 
odnotow ano 
r ó w n ie ż  
s p a d e k  
z a tru d - 
n i e - 
n i a  w

Urzędzie Pracy? D yrektor odpo
wiedział, że zatrudnienie zm niej
szyło się o dwie osoby.

C z ło n e k  Z arząd u  Ja r o s ła w  
P o la ń s k i w skazał na p otrzebę 
podnoszenia kw alifikacji wśród 
pracow ników  i pytał, czy PUP 
przew iduje organizację  kursów  
doszkalających. D yrektor G rzę
dziak poinformował, że niedługo 

takie kursy zostaną zorganizo
wane.

Zarząd dow iedział się, że 
w m arcu upływ a kadencja 
P ow iato w ej Rady Ry nku 
Pracy i że na uroczystej gali 
z okazji 100-lecia Publicz- 

k nych Służb Zatrudnie
nia w yróżniono 

urzędy pra
cy, w tym  
r ó w n i e ż  

* P U P  w 
Oleśnicy, 

l (ror)

S zanow ni P ań stw o , d rodzy R odzice d z iec i 
w  p rzed szko lach  n iepub licznych !

w  związku z możliwą podwyżką stawek czesnego za pobyt Państwa po
ciech w przedszkolu przypominamy, że zmiana wynika ze zmniejszenia 
dotacji miejskiej dla dzieci w przedszkolach niepublicznych.
Obniżkę dopłat uchwaliła Rada Miasta Oleśnicy podczas sesji 28 gojdnia 
2018 roku. Projekt uchwały podpisał burmistrz Jan Bronś

Z poważaniem 
Stowarzyszenie 

Oleśnica Razem

_7

http://www.olesnica24.com


TY D Z IE Ń  W PANORAM IE w w w . o l e s n i c a 2 4 . c o m Panorama Oleśnicka nr 8 26 lu tego-4  marca 2019

W trosce o zdrowie i życie rowerzystów

Cenna inicjatywa w trosce o 
bezpieczeństwo rowerzystów.

D zięki w spółp racy Kom endy 
Powiatowej Policji w Oleśnicy oraz 
Oleśnica Bajk Stajl realizowany jest 
projekt „Błyśnij przykładem". Jego 
ideą jest popularyzacja bezpieczeń
stwa na drodze. Akcja skierowana 
jest do pieszych i rowerzystów.

W czw artkow e przedpołudnie 
liderzy Bajk Stajl - Stanisław Król 
i Sebastian  Paszkiew icz - w to
w arzystw ie funkcjonariuszy Re
feratu Ruchu Drogow ego z KPP 
O leśnica w ręczali m ieszkańcom  
O leśnicy m ateriały  prom ocyjne 
oraz ufundowane przez sklep Ro
wery Wrona praktyczne gadżety.

' 1 if 't irn ■ r -tii

LIST DO REDAKCJI

To odblaski, kam izelki odblasko
we oraz światełka rowerowe. Przy 
okazji policjanci udzielali porad, 
jak zachować bezpieczeństw o na 
drodze. A kcja trw ała przez cały 
weekend.

Jak powiedziała Panoramie oficer 
prasowa KPP Oleśnica Aleksandra 
P iep rzycka, podczas w eekendu 
w ydano 50 kam izelek odblasko
wych ufundowanych przez Urząd 
Gminy Oleśnica i Starostwo Powia
towe w Oleśnicy oraz 50 światełek 
na baterię i 100 plakietek odblasko
wych.

- A kcja  b ęd zie  k o n tyn u o w a
na. Kolejny term in planujemy na 
pierw szy d zień  w iosny - m ów i 
nam Staszek Król. (hag)

Szpecą centrum

Czytelnikom nie podoba się parkowanie

Stary zabytkowy Rynek otoczony 
jest murem obronnym i podświe
tlony. Ta część Oleśnicy została 

jako  zabytek zaliczona do pierw szej 
strefy ochronnej. Nie wiem, za czyim 
pozwoleniem mogą parkować na par
kingu przy ulicy Zamkowej samochody 
ciężarowe, dostawcze, do tirów włącz
nie. jest to szpecenie centrum miasta 
Oleśnicy i dojścia do kościoła od ulic 
Sejmowej i Zamkowej. Monitowałem

aut ciężarowych w tym miejscu

w tej sprawie w firmie, której podlega
ją wszystkie parkingi w Oleśnicy. Jej 
pracownicy oświadczyli, że nie zmienią 
decyzji, a samochody ciężarowe mają 
prawo parkowania.

M oje zapytanie: Kto może rozwią
zać powyższy problem? Może Wydział 
Ruchu Drogowego Komendy Powiato
wej Policji, bo mamy pierwszą strefę 
ochronną?

(dane do wiadomości redakcji)
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Zarząd Powiatu wciąż ma wątpli
wości, czy szpital powinien sam 
wykonywać usługi RTG, czy zle
cić Je na zewnątrz...

Po raz kolejny na posiedzeniu Za
rządu Powiatu pojawiła się kwestia 
wynajęcia pracowni RTG w Powia
towym Zespole Szpitali w Oleśnicy.

Starosta Jan Dżugaj poprosił dy
rekcję PZSz o udzielenie informacji 
na temat dotychczasowych kosztów 
rocznych w 2018 ponoszonych przez 
szpital za usługi RTG oraz poziomu 
kosztów zw iązanych z naprawą i 
serw isow aniem  RTG, a także po
niesionych na materiały niezbędne 
do wykonywania usług RTG. Chciał 
także zobaczyć projekt umowy na 
dzierżawę nieruchomości i sprzętu 
RTG.

D yrektor K am il D y b iz b a ń sk i 
odpow iedział, że m ateriały  słu 
żące do realizacji badań RTG nie 
są kosztem szpitala - są po stronie 
podwykonawcy. Wysokość kosztów 
zakupionych usług RTG w 2018 r. 
wyniosła 462.000 zł brutto (38 tys. zł 
miesięcznie). Koszty serwisu prze
glądu i napraw wynajętego sprzętu 
RTG w 2018 r. w yniosły 10.192 zł. 
Dodał, że projekt umowy na wy
najem lokalu i sprzętu RTG jest w 
trakcie opracowywania.

Co na to członkowie Zarządu?
Józef Szmaj (KO) zapytał, czy do

tychczas przed podpisaniem umo
wy dyrekcja szpitala robiła symu
lację kosztów i dochodów oraz ile 
osób zatrudnionych było w szpitalu 
przy obsłudze RTG, a ile obecnie za
trudnia najemca?

Dyrektor Dybizbański poinfor
mował, że do roku 2015/2016 sprzęt 
RTG był w gestii szpitala. Miesięcz
ne koszty wynosiły 69 tys. z ł . Obec
nie przy obsłudze RTG (szpitale w

Jak niemal zawsze chodzi o pieniądze..

Oleśnicy, Sycowie) jest zatrudnio
nych 6 techników i 2 lekarzy.

Jarosław Polański (KO) wskazał, 
że w szpitalu w Oleśnicy pracują 
dwie osoby przy obsłudze RTG.

Radny Szm aj m ówił, że sprzęt 
i aparaty RTG stanow ią własność 
PZSz (ich okres użytkowania to ok. 
14 lat) i pytał, czy dyrektor szpita
la ma plan aw aryjny w razie ko
nieczności w ym iany sprzętu. Bo 
wynajmujący w każdej chwili może 
postawić warunek zakupu nowego 
sprzętu, np. aparatu RTG , który 
kosztuje kilkaset tysięcy zł. A rad
ny Polański dopytał o ilość apara
tów RTG znajdujących się na stanie 
szpitala.

Dyrektor Dybizbański wyjaśniał, 
że na stanie szpitala są dwa aparaty 
RTG . Poinformował również, że na
leży dokupić konsolę informatyczną 
(konsola technika) i zatrudnić leka
rzy, techników  do obsługi. Koszt 
zakupu konsoli w ynosi 32 tys. zł. 
Powiedział, że.w edle umowy na
jemca zobowiązuje się m.in do pro
w adzenia przeglądów, serwisów, 
konserw acji i napraw sprzętu na

MIASTO W  SKRÓCIE  
Grozi nam smog

O ryzyku przekroczenia poziomu 
dopuszczalnego lub poziomu 
docelowego zanieczyszczeń 
powietrza informuje Regionalny

W ydział Monitoringu Środowiska 
we Wrocławiu. Ryzyko w ystą
pienia przekroczenia średnio
rocznego poziomu docelowego 
dla benzo(a)pirenu występuje 
m.in. w stacji Oleśnica -  Brzozo
wa. Przyczyny? Oddziaływanie

własny koszt, w tym również sprzę
tu wynajmującego. A Tomasz Uher, 
zastępca dyrektora ds. medycznych, 
dodał, że szpital wykonuje badania 
RTG w zakresie zawartych umów 
lub św iadczeń am bulatoryjnych. 
Szpital nie może udzielać usług ko
mercyjnych.

Dodajmy, że do 30 stycznia nie 
złożono żadnej oferty i konkurs na 
udzielenie św iadczeń w zakresie 
diagnostyki obrazowej w ramach 
wykonywania badań RTG wraz z 
wynajmem pomieszczeń na świad
czenie tych usług przez PZSz zosta
nie powtórzony.

Konkluzja dyskusji na posiedze
niu władz powiatu?

Zarząd Powiatu postanowił spra
wy udzielenie zgody na wynajem 
nie rozstrzygać. Dyrekcja szpitala 
ma jeszcze przedstawić szczegóło
we, aktualne kalkulacje samodziel
nego prowadzenia czynności zwią
zanych z w ykonyw aniem  usług 
RTG w roku 2015 oraz kalkulacje w 
parametrach porównywalnych na 
2019 rok.

<ror)

emisji ze spalania paliw do celów 
grzewczych i niekorzystnych 
warunków meteorologicznych, 
powodujące kumulowanie się 
zanieczyszczeń w przyziemnej 
warstw ie atmosfery.

O le ś n ic a . Ul. W o is k a  P o ls k ie g o  4 7  A  ( n a p r z e c iw k o  K a u fi a n d u l -  
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Prześwietlamy biznes w ratuszu
Odkryliśmy, że Urząd Miasta Oleśnica zlecił dobrze płatną usługę niedawnej biznesowej wspólniczce pani wiceburmistrz. 
Wcześniej razem wykonywały identyczną usługę dla innych podmiotów. 436 procent taniej!

o  profilu miasta Oleśnica na glo
balnym portalu społecznościowym 
Facebook napisaliśmy już kilka razy. 
Najpierw odkryliśmy i ujawniliśmy 
wobec opinii publicznej, że prowa
dzenie tego profilu Gmina Miasto 
Oleśnica zleciła niedawnemu ko
ordynatorowi kampanii wyborczej 
burmistrza Jana Bronsia Andrzejowi 
Sowie (konkretnie spółce, w której ma 
on większościowe udziały). Stawka za 
tę usługę była szokująca - 4.920 zł za 
miesiąc. Przypomnijmy, co napisali
śmy wcześniej.

4.920 zł fejsbukowego dla 
koordynatora kampanii 

„Ujawniliśmy, że tylko za 13 dni 
prowadzenia profilu - od 19 do 31 
grudnia - spółka Sowy otrzymała z 
ratusza 2.460 zł. Następnie dostała 
ona kolejne zlecenie na prowadzenie 
Facebooka. Umowa została zawarta 2 
stycznia i obejmowała okres od 2 do 
31 stycznia. W paragrafie 2 „Zasady 
wykonania umowy" czytamy: „Wy
konawca zaktualizuje profil Oleśnicy 
w serwisie Facebook.com". Wynagro
dzenie za tę usługę opiewa aż na 4.920 
zł. Podliczyliśmy, że spółka Andrzeja 
Sowy dostała 7.380 złotych z Urzędu 
Miasta Oleśnicy za prowadzenie pro
filu na portalu społecznościowym w 
okresach od 19 do 31 grudnia i od 2 
do 31 stycznia, czyli za 42 dni (w 
praktyce wpisy pojawiały się jedynie 
w ciągu 26 dni). Sowa działający jako 
prezes i główny właściciel spółki za
mieścił łącznie 46 postów (11 za 2.460 
zł w grudniu i 35 za 4.920 zł w stycz
niu). Otrzymał więc średnio 160 zł za 
1 post!

Następuje zmiana 
wykonawcy usługi

Nasza publikacja odniosła skutek. 
Wiceburmistrz Fdyta Małys-Niczypor 
poinformowała opinię publiczną, że 
nastąpiła zmiana prowadzącego ofi
cjalny profil miasta.

Napisaliśmy w poprzednim wyda
niu Panoramy:

„Andrzeja Sowę zastąpiła Katarzy
na Kijakowska, dcf niedawna dzien
nikarka „Oleśniczanina", działająca 
przed wyborami i w ich trakcie na 
rzecz powrotu Jana Bronsia na sta
nowisko burmistrza. Do opinii pu
blicznej dotarła w trakcie wyborów 
informacja, że przegrała ona proces z

U M O W A  KS.2711,5,1,2019 

Zawarta w  Oleinicy w  dniu 04.02.2019 pomiędzy:

G m in^ Miasto Oleśnica z siedzibą w Oleśnicy, Rynek Ratusz, reprezentowaną przez Stmnistfza Oleśnicy-Jana 

Bronsia, przy kontrasygnacie Skarbnika -  Joanny Jarosiewicz, w  imieniu której działa Zofia Szczepanik -  

Zastępca Skarbnika, zwaną dąjpj Zleceniodawcą,

Katarzyną Kijakowską, m i l  

zwaną dalej Zleceniobiorcą.

% 4  W ynagrodzenie Zleceniobiorcy 

1. Z tytułu świadczenia usług opisanych w  §1 Zleceniodawca zapłaci Zleceniobiorcy wynagrodzenie w  

wysokości 2500 zł netto (słownie: dwa tysiące pięćset złotych netto) tj. 2963,74 zł brutto (słownie dwa 

tysiące dziewięćset sześćdziesiąt trzy złote, siedemdziesiąt cztery grosze) brutto, przy czym łączny limit 

godzin pracy Zieceniobiorcy objęty wynagrodzeniem w  ramach wykonania niniejszej u m ow y wynosi 200 

godzin.

Fragmenty umowy K. Kijakowskiej z Gminą Miasto Oleśnica

ówczesnym burmistrzem Michałem 
Kołacińskim i została zobowiązana 
przez sąd do przeproszenia za znie
sławienie go. Zarzucanie Kołaćiń- 
skiemu „korupcji politycznej" było 
elementem walki z nim jego przeciw
ników politycznych.

Z informacji Edyty Małys-Niczy
por udzielonej lokalnemu portalowi 
wynikało, że Katarzyna Kijakowska 
przejęła prowadzenie profilu miasta, 
ale bez sformalizowania tego. „Póki 
co nie podpisaliśmy żadnej umowy" 
- zacytował redaktor słowa wicebur
mistrz. Portal olesnica24.com uznał 
na tej podstawie, że przekazanie do
stępu do profilu miasta i znajdujących 
się tam danych osobowych osobie, z 
którą nie nawiązano formalnie po
twierdzonej współpracy, to sytuacja 
prawna pod znakiem zapytania.

Wiceburmistrz miiczy, 
ale my już wiemy

Odkryliśmy, że Edyta Małys-Ni- 
czypor, nim objęła stanowisko wi
ceburmistrza Oleśnicy, prowadziła 
firmę Portfolio PR i współpracowała 
biznesowe z Grzegorzem Kijakow- 
skim, mężem prowadzącej obecnie 
miejski profil Katarzyny Kijakow
skiej. Zarówno Małys-Niczypor, jak 
i Kijakowski odsyłali potencjalnych 
klientów pod ten sam numer telefonu.

Wysłaliśmy 14 lutego pytania do 
Edyty M ałys-Niczypor dotyczące 
tej współpracy, a także ewentualnej 
współpracy z K. Kijakowską. Jak do
tąd pani wiceburmistrz milczy.

My jednak poczyniliśm y swoje 
ustalenia.

Po pierwsze, otrzymaliśmy kopię 
umowy Gminy Miasto Oleśnica z Ka
tarzyną Kijakowską na prowadzenie

profilu. Obejmuje okres od 4 do 28 
lutego br. Wynagrodzenie wynosi 
2.963,74 zł. Zleceniodawcę reprezen
tuje zastępca burmistrza Edyta Ma
łys-Niczypor.

Po drugie, nasz informator udostęp
nił nam kopię umowy Edyty Małys- 
Niczypor, prowadzącej działalność 
gospodarczą pod nazwą Portfolio PR, 
z Urzędem Gminy Oleśnica. Została 
zawarta 1 lutego 2017 roku na cały 
rok. Jak czytamy w niej, „przedmio
tem umowy jest utworzenie, konfi
guracja, prowadzenie i zredagowanie 
treści stałych strony (fanpage) profilu 
Gminy Oleśnica w portalu społecz
nościowym Facebook". W paragrafie 
6 umowy nr PWłPF.0541.4.2017 zaty
tułowanym „Osoby współpracujące" 
osobami upoważnionymi ze strony 
wykonawcy są: Katarzyna Kijakow
ska i Edyta Małys-Niczypor. Nie ma

■ Kontynuowanie biznesowych powiązań pani wiceburmistrz w ratuszu jest nie do 
zaakceptowania

więc wątpliwości, że obie panie pro
wadziły fejsbukowy biznes wspólnie.

Gdzie jest granica?
Zauważmy zatem - 4 lutego 2019 

roku Gmina Miasto Oleśnica zleciła 
formalnie prowadzenie profilu na 
Facebooku niedawnej wspólniczce 
wiceburmistrz Edyty Małys-Niczy
por! Wiceburmistrz odpowiada za tę 
dziedzinę działalności Urzędu Miasta 
i jest wskazana w umowie do repre
zentowania zlecającego.

Gdzie jest granica między niedaw
nym prywatnym biznesem pani wi
ceburmistrz a zleceniami płynącymi

z ratusza do jej byłej wspólniczki?... 
Gdzie transparentność działań Urzę
du Miasta?

1 jeszcze dodatkowe odkrycie: E. 
Małys-Niczypor i K. Kijakowska pro
wadziły profil Gminy Oleśnica za 553 
złotych brutto (450 netto) miesięcznie. 
Obecnie niedawna wspólniczka pani 
wiceburmistrz robi to dla podległego 
jej Urzędu za złotych 2.963,74 brutto 
(2500 netto)! 436 procent drożej! Wy
konawczynię usługi wybrano bez 
przetargu, czy choćby zapytania o 
cenę.

Co z tym wszystkim zrobi bur
mistrz Jan Bronś? Krzysztof Dziedzic

§ 6 Osoby współpracujące 

1. Osobam i upoważnionymi do kontaktów we wszystkich sprawach związanych z realizacją 

U m o w y  są;

a. Ze strony Zamawiającego:

-  M aciej Syta, tel.' 71 314 02 22; e-mail. maciei.svta@olesnica.wroc.Dl

-  Agnieszka Pawłowska, tel. 71314 02 24; e-mail. aenieszka.pawlowska@olesnięa.wroę.^

b. Ze strony Wykonawcy:

- Katarzyna Kijakowska, te),

- Edyta Małys Nkzypor, tel.

E. Małys-Niczypor i K. Kijakowska występują razem na umowie z Urzędem Gminy Oleśnica

r  U m o w a  N r P W iP F .0 S 4 1 .4 .Z 0 17

Zawarta w  d n iu  0 1 . 0 2 . 2 0 1 7  r. w  O le S n icy  p o m lę d iy :

Gminą O le ś n ic a  i  s ie d z ib ą  w  O le ś n icy  p n y  u licy  1 1  lis to p a d a  2 4 ,

NIP: 9 1 1 - 1 7 - 7 7 - 9 4 3 ,  r e p re z e n to w a n ą  przez

W ó jta  G rru n y  O le ś n ic a  -  M a r c in a  K a s in ą

p rzy  k o n tr a s y g n a c ie  S k a rb n ik a  G m in y  -  M o n ik i W a rsza w sk ie j,

zw a n y m  d a le j „ Z a m a w ia ją c y m " ,

tid ytą M a ty s  -  N ic z y p o r , p ro w a d z ą c ą

d z ia ła ln o ś ć  g o s p o d a r c z ą  p o d  n a z w ą  P o rtfo lio P R  z  s ie d z ib ą  w  O le śn icy , p rzy  u l  I. S o la rza  1 3 ;  

N IP  9 1 1 - 1 7 0 - 7 0 - 6 1 ,  z w a n ą  d a le j „ W y k o n a w cą " .

5 1  P rz e d m io t U m o w y

1 .  P r z e d m io t e m  U m o w y  je s t  u tw o rz e n ie , k o n fig u ra cja , p ro w a d z e n ie  I zre d a g o w a n ie  tre śc i 

s ta ty c h  s tr o n y  (fa n p a g e ) p ro f ilu  G m in y  O le ś n ic a  w  p o rta lu  F a c e b o o k .c o m .

§ 3 Ctas trwania umowy

1. Um owa obowiązuje w  okresie od dnia 1.02.2017 r. do 31.12.2017 r.

2. Każda ze stron może rozwiązać niniejszą umowę z miesięcznym okresem wypowiedzenia, 

ze skutkiem na koniec miesiąca kalendarzowego.

3. W  p rz j^ d k u  nienależytego wykonania przedmiotu umowy przez Wykonawcę, 

Zamawiający ma prawo do rozwiązania umowy ze skutkiem natychmiastowym.

§ 4 Wynagrodzenie Wykonawcy 

1. Z tytułu świadczenia usług opisanych w  §1 ust. 1, 2, §2 Zamawiający zapłaci Wykonawcy 

wynagrodzenie w  wysokości 450,00 zł netto (słownie: czterysta pięćdziesiąt złotych netto) 

miesięcznie plus obowiązujący podatek VAT.

z umowy z Urzędem Gminy wynika, że firma E. Małys-Niczypor prowadziła Facebooka za 450 zł netto

_ 9
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Między „widzieć" 
a „słyszeć"

Roberta Piętkę przedstawiała Agata Szpityk

Warto było namówić Piętkę na 
tę wystawę. Trawestując: „Cu
dzego nie chwalimy, swoje zna
my”.

Czy fotografik może stw orzyć 
ilu zję , która pozw ala na posta
w ienie znaku rów ności m iędzy 
złożonym i p o jęciam i „w idzieć 
m u zyk ę" i „ s ły sz eć  m u zyk ę"? 
Może -  jeśli ma ten rodzaj tw ór
czej wyobraźni, który dotyczy nie 
konkretu, tylko nastroju, emocji i 
feelingu. Tę sztukę posiedli trzej 
oleśniccy fotograficy: Artur Baliń
ski, Zbigniew  Podurgiel i Robert 
Piętka. O tym św iadczą ich foto
grafie, na ogół czarno-białe, w y
konane m.in. podczas oleśnickich 
festiw ali jazzow ych, znanych w 
całym  kraju.

Na koncertach Baliński, Podur
giel i Piętka, w przeciwieństwie do 
chmary fotoreporterów, nie rzucają 
się z aparatami na muzyków. Lecz 
czekają na właściwy ułamek chwi
li, celując obiektywem w upatrzony

ilesnlGaP.eom

punkt. Zarazem chłoną wyrazisty 
rytm i zjaw iskow ą im prow izację 
na trąbkę, saksofon czy perkusję. 
Gdy we właściwym ułamku chwi
li spostrzegają, że istota rzeczy już 
się jawi, zwalniają spust migawki. 
Tak stw arzają  ilu z je  -  św iatłem  
malowane sylwetki, twarze, gesty 
grających muzyków.

Iluzje stw orzone przez Piętkę 
miłośnicy fotografii mogli podzi
wiać na wystawie „Jazz w obiekty
wie Roberta Piętki", którą w Biblio
tece pod Pegazem urządził BiFK.

-  Cieszę się, że udało się nam ó
wić Roberta na tę wystawę. Nie po
wiem, ile to trwało... -  mówiła na 
finisażu, czyli zakończeniu wysta
wy, Agata Szpiłyk, szykująca się do 
objęcia steru kultury w związku z 
przygotowywaną reorganizacją Bi- 
FK-u. Wyrazy uznania złożył Pięt
ce obecny na finisażu burm istrz 
Jan Bronś. -  Dla oleśniczanina od 
oleśniczanina -  zaznaczył w gratu
lacjach burmistrz.

Andrzej Paweł Szachnowski

CODZIENNIE NOWE 
« INFORMACJE

Bastion Platformy
Jan Dżugaj: „Cieszę się, że Je
stem z w am i”. Jan Bronś: „I 
niech tak trwa”.

Na z górą pół roku przed wybo
rami do Sejmu i Senatu powstało 
w O leśnicy Biuro Poselsko-Sena
torskie dw óch polityków PO: po
słanki Joanny Augustynowskiej i 
senatora Jarosława Dudy. Dlaczego 
dopiero teraz, na koniec kadencji 
parlam entarnej, Augustynow ska 
i Duda założyli w O leśnicy  swe 
biuro?

-  To n ie  m a znaczen ia , że jest 
k o n ie c  k a d e n c ji. M o że m ożn a 
było  sz y b cie j -  od p arła  „P an o 
ra m ie" p o słan ka na p rasow ym  
briefingu po uroczystym  otw ar
ciu b iu ra . -  LFznaliśmy, że O le
śnica jest optym alnym  m iejscem. 
C h cie lib y śm y  tu  z a is tn ie ć  n ie  
d latego, że zb liża ją  się w ybory. 
Te w ybory w ygram y -  dodał se
nator. Jak zaznaczył, od w iełu lat 
je s t p arlam entarzystą. -  W  O le
śn icy  i pow iecie o leśn ick im  d o
staw ałem  w w yborach najlepsze 
w yniki. D zięki O leśnicy w ygry
w am  w ybory -  tłum aczył.

W  otwarciu biura uczestniczyli 
m iejscow i sym patycy i działacze 
PO. N ie zab ra k ło  rad n y ch  PO.

Platforma otwiera biuro i chce zaznaczyć swoją obecność w Oleśnicy

W śród n ich  znaleźli się starosta  
oleśn ick i Jan  D żugaj, b u rm istrz  
O leśnicy Jan  Bronś i w ójt gm iny 
O leśnica M arcin  K asina. W stęgę 
parlam entarzyści w spólnie prze
cięli m .in. w raz ze starostą, bu r
m istrzem  i wójtem. Po przecięciu 
w stęg i w sz y scy  w z n ieśli to a st 
lam pką szampana. -  Oleśnica jest 
mi szczególnie bliska, bo tu m am 
najlepsze w yniki. M am y tu przy
jaciół, starostę i burmistrza. Chcie
liśm y m ieć nasze przedstaw iciel
stwo -  podkreślał Duda.

-  Tu [w p om ieszczeniu  biura] 
w ykluw ał się [nasz] program  Ko
alic ji O byw atelsk iej [przed w y
boram i sam orządow ym i]. Cieszę 
się, że je ste m  z w am i -  m ów ił 
Dżugaj. - 1 niech tak trwa -  wtóro
w ał staroście Bronś. -  Liczym y na 
efektyw ne działanie -  powiedział 
Kasina.

Biuro mieści się w gmachu Spół
dzielni M ieszkaniow ej „Zacisze". 
Otwarcie nastąpiło w zeszłą sobo
tę-

Andrzej Paweł Szachnowski

POWIAT W SKRÓCIE
Nowa szefowa  
„Wydział Rozwoju Powiatu, naczel
nik Wydziału -  Katarzyna Sobczyk- 
Pienio” - taka informacja pojawiła 
się w BIP Starostwa Powiatowego. 
Twardogórzanka, o której mówiło się 
już nieoficjalnie wcześniej, zastąpiła 
Martę Pitułę na stanowisku naczel
nik tego wydziału. Nowa naczelnik 
pracowała dotąd w Urzędzie Miasta 
i Gminy Twardogóra. Była inspekto
rem ds. promocji i rozwoju gminy. W 
Wydziale Rozwoju Starostwa pra
cują jeszcze podinspektorzy - Anna 
Hylla i Małgorzata Krajewska.

.^iiwoePpdróży Wratislaviff Trav^!^
.1 1 I |»  \ .................................................' - , a - I rzaprasza na pielgrzymki, 

i^ cieczk ljotn icze  i autokarowe
^ E L c n ^ rw ik A  l o t n ic z a  d o  f a t im y  ',7- -  ̂i

■ PIELGRZYMKA LOTNICZA DO ZIEMI Ś W IgTE ^  
|^ S 4 .^ . ią y ( ę iy g p 6 c to v ia  ,, | P |  | |

■ WYCIECZKA LOTNICZA JORDANIA-IZRAEL^T 
-i.fe16-03.2019 z wyloty ftV»oclavMa • ■- i H-oflKM

1 V 1- '> X *!- -r r t *  " ' .

■ WYCIECZKA LOTNICZA SYCYLIA 
3rl0.04.2019 2 wytotem z Wrocławia -

■ EIELGRZYMIUI ̂ IU T O K A R O W A '^ ^ ^ ^ ^ ^  
27.04-4.05*^19 Lwów Żółkiew, StanisławaaT^Tj^z:^^^^ 
KfHTtieniecPodotsid, Tamopoi, Chocim

50-231 Wrocław, ul. Słowiańska 

 ̂ e-mall: bluro@wtrp|^^Ł^fi/yww.wtrpl<4J

I w dodatku nie ma ani grama 
cukru!

Barbara Szczerba, prezes O krę
gowej Spółdzielni M leczarskiej w  
M iędzyborzu, odebrała statuetkę 
i akt nadania tytu łu  H IT 2018 dla 
m leczarn i za w alory sm akow e i 
jak ościo w e tortu  tw arogow ego. 
To ko le jny  lau r m ięd zyb o rsk ie j 
m leczarni do kolekcji prezes Bar
bary Szczerby.

H IT  Regionu to przedsięw zię
cie organizow ane od połow y lat 
90. w  W ielkop olsce, a od końca 
lat 90. także w  regionach kujaw 
sko-pom orskim , lubuskim  i p o 
morskim .

(OAI)

Ten tort jest pyszny

http://www.olesnica24.com
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„Chłopcy rozdawali pieniądze"
Tak miał powiedzieć w trakcie niejawnej kontroli o byłych oleśnickich decydentach radny Henryk Bernacki.

w  piątek 22 lutego odbyło się 
posied zenie K om isji R ew izyjnej 
Rady M iasta  O leśnicy. P rz y p o 
mnijmy, że z poprzedniego - pod 
p retek stem  że je s t  to n ie jaw n a 
kontrola, a nie posiedzenie - w y
proszono dziennikarza Panoramy 
o raz b y łego  w ice b u rm istrz a , a 
pozw olono w  nim  uczestn iczyć 
radnemu Pawłowi Bielańskiem u, 
mimo iż nie m iał on upoważnienia 
do kontroli.

K om isja w  trakcie piątkow ego 
posiedzenia zapoznała się z pro
jek tem  p rotokołu  z kon tro li za
sadności wydatków na marketing 
i prom ocję m iasta O leśnicy w  la
tach 2015-2018. O dczytał go sekre
tarz Komisji M ichał K asprzyszak 
(klub Jana Bronsia). Pow tarzał się 
w  nim  w ielokrotnie zapis, iż Ko
m isja nie miała możliwości wery
fikacji faktur przy kontrolowanych 
zagadnieniach. Powód? Trwająca 
w łaśnie w  U rzędzie M iasta okre
sowa standardowa kontrola Regio
nalnej Izby Obrachunkowej.

Nikt nie postawił pytania o sens 
przeprowadzania kontroli, w cza
sie kiedy dokum enty finansow e 
nie były dostępne.

Wystąpienia Kazimierza Karpienki zdominowały posiedzenie komisji

Dalszą część posiedzenia zdomi
nowały dwa oświadczenia członka 
K om isji K a z im ierz a  K a rp ie n k i 
(Oleśnica Razem). W pierw szym  
zaw arł szczegółow ą w łasną ana
lizę zasadności wydatków na pro
m ocję i m arketing m iasta. W yni
kało z niej, że wydatki za kadencji 
burmistrza M ichała Kołacińskiego

były celowe i prawidłowe. Wskazał 
też aspekty, których Kom isja nie 
badała, a które dotyczyły wskaza
nego okresu. Stwierdził, że Korni-, 
sja nie podjęła badania umowy na 
prowadzenie Facebooka zawartej z 
firmą Andrzeja Sowy.

O bok zam ieszczam y w ybrane 
wątki oświadczenia, a całe będzie

można przeczytać na portalu ole- 
sn ica24 .co m . T akże na p o rta lu  
można będzie obejrzeć zapis w i- . 
deo z od czy tan ia  p ro jektu  p ro
tokołu oraz w ystąpień radnego i 
dyskusji na ich temat.

Przew odniczący M arek  C zar
n e c k i p o d ją ł p olem ikę z tw ier
d zen iem  K arp ien k i, że z in ic ja 

tyw ą kontrolow ania w ydatków  
zw iązan y ch  ze stro n ą  in tern e
tow ą m iasta w ystąp iła  w icebu 
rm istrz. K arpienko był od m ien
nego zdania. D odał: „W yraźnie 
pani M ałys pow iedziała, że jest 
słaba strona, n iedobra strona, a 
pan Heniu [Bernacki] powiedział 
tak: C h ło p cy  rozdaw ali p ien ią
dze. B aw ili się ch łop cy  i rozd a
w ali p ieniądze". Słyszący słowa 
K arp ienki H enryk Bernacki nie 
zaprzeczył. Nie podw ażył też re
lacji Karpienki nikt z pozostałych 
członków Komisji.

R a d n y  M a r e k  K a m a s z y ło , 
którego d otyczyło  zastrzeżen ie  
K a rp ie n k i (p atrz  - o św ia d cz e 
nie), skupił się na polemice z jego 
stw ierdzeniem, że ACM była naj
w iększą im prezą w historii O le
śnicy. Z d aniem  K am aszyły  był 
nią Piknik Lotniczy. Była to jednak 
kwestia całkiem poboczna.

D ru gie  ośw iad czen ie  K. K ar
p ienk i było  w yrazem  p rotestu  
przeciwko utajnieniu posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej, w trakcie któ
rego dokonywano kontroli. Publi
kujemy je niżej.

K rzysztof Dziedzic

Z OŚWIADCZENIA RADNEGO K. KARPIENKI
Obecna w trakcie czynności kontrolnych zastępczyni burmistrza 

Edyta Małys-Niczypor z własnej inicjatywy przedłożyła Komisji 
Rewizyjnej umowę na wykonanie serwisu internetowego miasta, 
oceniając, że strona jest niedobra, a usługa kosztowała zbyt wiele, 
sugerując w ten sposób opinię Komisji. Serwis składa się z dwóch 
stron: urzędowej i promocyjnej. Układ całości jest czytelny i powiąza
ny z identyfikacją wizualną miasta. W treści uwzględniono wszelkie 
potrzebne sekcje zarówno dla mieszkańców, jak i internautów z ze
wnątrz. Część promocyjną otwiera jednominutowy klip promocyjny, 
który można bez problemu pominąć lub wyciszyć. Za całość zapła
cono 25.830 zł brutto. Wcześniej miasto nie dysponowało tak rozbu
dowanym serwisem. Poprzednią stroną internetową, jaką miasto za
kupiło (za kwotę 18.450 zł w drodze Umowy nr SPM.2711.13.1.2012), 
była nieistniejąca już blogowa strona tzw. dziennikarstwa obywatel
skiego, którą uzupełniano bardzo rzadko. Prawdopodobnie dlate
go ówczesna Sekcja Promocji Miasta, na której czele stała Edyta 
Małys-Niczypor, zleciła w drodze umowy nr SPM.2711.173.1.2014 
wykonawcy tejże strony (firmie Publicon) przeprowadzenie tzw. 
warsztatów dziennikarstwa obywatelskiego, które trwały kil
ka godzin (za kwotę 15.000 zł). W związku z tym, że materiały 
na stronie dziennikarstwa obywatelskiego nadal były publikowane 
sporadycznie i strona okazała się „martwa”, można stwierdzić, że 
warsztaty nie przyniosły oczekiwanego rezultatu. Za całość (stronę 
i warsztaty) miasto zapłaciło zatem 33.450 zł, czyli więcej od 
serwisu internetowego składającego się z dwóch stron o 7.620 
zł. Twórca serwisu (firma Flov) wykonał wcześniej także dla miasta 
dwa klipy promocyjne (1 i 2 minuty) za łączną kwotę 18.917,40 zl 
brutto. Filmy wykonano z wykorzystaniem zdjęć z powietrza oraz 
spod wody, a udział w nich wzięli mieszkańcy Oleśnicy. Analiza wy
kazała, że łączna płatność za zrealizowane usługi wobec firmy 
Flov w latach 2015-2018 wyniosła 44.747,40 zł brutto. W okre
sie poprzedzającym, tj w latach 2011-2014 łączna płatność za 
zrealizowane usługi wobec firmy Publicon wyniosła 58.147,79 
zł. Wszystkie umowy były zaangażowane w budżecie, opatrzone 
były także podpisami m.in. Skarbnika Miasta, a w przypadku umów 
z firmą Flov także podpisem radcy prawnego urzędu.

Senwis internetowy jest komplementarny i funkcjonalny. Ewentu
alne udoskonalenia czy korekty można wdrażać na bieżąco. Całość 
stanowi nośnik informacji o Oleśnicy i życiu w mieście. Film promo
cyjny uzyskał ok. 22 tysiące wyświetleń w serwisie YouTube, w me
diach społecznościowych jeszcze więcej. W związku z tym, iż miasto 
nie dysponowało dotąd pełnym serwisem internetowym, a jedynie 
archaiczną i nieintuicyjną stroną internetową, wykonanie serwisu 
należy uznać za potrzebne i uzasadnione. Podobnie klipy promo
cyjny: od premiery poprzedniego minie niebawem 6 lat, a uzyskał on 
jedynie ponad 12 tysięcy wyświetleń. Nowy, z wykorzystaniem nowo
czesnych technik nagrania i montażu, spełnia swoją rolę znakomicie. ■

* * *

Niedopuszczalne jest, by pracownik kontrolowanej jednostki lub 
przedstawiciel burmistrza samodzielnie wskazywał członkom komi
sji co powinni skontrolować, wygłaszając jednocześnie subiektywne 
opinie, które mogą sugerować komisji przyjęcie oczekiwanego przez 
władze stanowiska. Komisja działa autonomicznie i zachowanie za -' 
stępczyni burmistrza Edyty Małys-Niczypor, przedkładającej z wła
snej inicjatywy wyszukane przez siebie dokumenty, wygłaszającej;
przy tym własne komentarze, autonomię tę narusza.

* * *

Niedopuszczalne jest, by w działaniach kontrolnych brał udział  ̂
członek komisji, który w ramach swojej innej działalności jest zaan
gażowany we współpracę z kontrolowaną jednostką, a nawet jest 
stroną kontrolowanych przez siebie umów. W tym konkretnym przy
padku dotyczy to radnego Kamaszyło, z którym podpisywane były 
umowy związane z przejazdem tzw. Pociągów Repatriantów. Radny 
taki powinien sam zrezygnować z udziału w kontroli bądź powinien 
go wykluczyć przewodniczący komisji.

W trakcie kontroli wnioskowałem ustnie o sprawdzenie umowy z 
grudnia 2018 roku, a więc z okresu objętego kontrolą, na prowadze
nie profilu Miasta Oleśnicy na Facebook’u. Wniosek motywowałem 
rzekomymi nieprawidłowościami związanymi z tą umową i celowo
ścią jej zawarcia, które opisał lokalny tygodnik. Komisja nie wyraziła 
zgody na kontrolę tej umowy, co jest poważnym uchybieniem czyn- 
ności k o n tro ln y c h .__________________________________

OŚWIADCZENIE 
K. KARPIENKI

Jako członek Komisji Rewizyjnej oświadczam, że w dniu 
14.02.2019 roku przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan 
Marek Czarnecki, spełniając czynności z zakresu administra
cji publicznej, wydał polecenie opuszczenia sali narad nr 43 
Urzędu Miasta Oleśnicy Panu Jarosławowi Sadowskiemu oraz 
Panu Krzysztofowi Dziedzicowi (dziennikarzowi lokalnej ga
zety Panorama Oleśnicka i portalu internetowego olesnica24. 
com), uniemożliwiając tym samym wstęp i obserwowanie ob
rad i prac komisji Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Oleśnicy. 
Pomimo mojego protestu i zgłaszanych podstaw prawnych 

; wynikających z art. 61 Konstytucji Rzeczpospolitej Polskiej,
; ustawy o samorządzie gminnym oraz ustawy o dostępie do 
i informacji publicznej, przewodniczący komisji Marek Czarnecki 
; jednoosobowo zdecydował o utajnieniu posiedzenia Komisji 
i Rewizyjnej, która wykonywała ustawowe czynności w dniu 
114.02.2019 r. zgodnie z planem pracy zatwierdzonym przez 
I Radę Miasta.
I Jednocześnie oświadczam, że na posiedzeniu Komisji 
Rewizyjnej w dniu 14.02.2019 roku w trakcie bezpośrednich 
czynności kontrolnych członkom komisji nie przedkładano żad- 

: nych dokumentów zawierających informacje niejawne, których 
i ochrona wynikałaby z ustawy o dostępie do informacji publicz- 
I nej lub innych przepisów prawa. Również obecni na posiedze
niu komisji zastępca burmistrza Oleśnicy Pani Edyta Małys- 

; Niczypor, Skarbnik Miasta Oleśnicy Pani Joanna Jarosiewicz 
; oraz pracownik Urzędy Miasta Jakub Jeżyna nie przekazywali 
j członkom komisji informacji niejawnych.

Z pełną odpowiedzialnością stwierdzam, że w mojej ocenie 
doszło do naruszenia przepisów prawa, w szczególności pra
wa do informacji o działaniach organów władzy publicznej. Ni
niejszym oświadczeniem wyrażam stanowczy sprzeciw wobec 
bezprawnych działań przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta Oleśnicy.

Wnoszę o dołączenie oświadczenia do protokołu z prac Ko- 
Lmisji Rewizyjnej z dnia 14.02.2019 r.________________ _

Nie pierwszy Lidl, ale trzeci GKN
GKN przelicytował Lidia, oferując 
26,4 min zł netto. Będzie nabywcą. 
Jeśli wpłaci wylicytowaną kwotę.

Podstrefa Oleśnica Wałbrzyskiej 
Specjalnej S trefy  Ekonom icznej 
łnvest-Park zyska najprawdopodob
niej kolejny obiekt. Po uzbrojeniu 
nieruchomości coś wreszcie zaczęło 
się dziać w tej przemysłowej części 
miasta.

W 2016 nowym inwestorem zosta
ła firma Alucrom Sp. z o.o. z branży 
lakierniczo-motoryzacyjnej. Kupiła 
grunt o powierzchni 3 ha. Wycenio

ny przez rzeczoznawcę na 1.205.000 
zł netto, został kupiony za 1.483.380 
zł brutto. Inwestor zadeklarował za
trudnienie w pierwszym etapie ok. 
50 osób.

O kolejnym potencjalnym inwe
storze napisaliśmy już przed rokiem. 
Firma, której nazwy ówczesne wła
dze Oleśnicy nie chciały ujawnić, 
deklarowała postawienie w podstre
fie centrum logistycznego. Czekałą 
tylko na potw ierdzenie budowy 
wschodniej obwodnicy

W minionym tygodniu okazało 
się, że chodzi o Lidl Stiftung & Co.

KG -  niemiecką sieć sklepów dyskon
towych, działającą w 26 państwach 
europejskich. W Oleśnicy Lidl ma 
swój market na Wojska Polskiego. Ale 
w podstrefie „zadebiutowałby". Jed
nak na przetargu Lidl miał konku
renta - okazał się nim dobrze znany 
w Oleśnicy GKN Driveline. Dwóch 
chętnych do nabycia 22-hektarowej 
działki, której cena wywoławcza 
wynosiła 9,77 min zł, wysoko licy
towało. Wygrała spółka GKN, ofe
rując ostatecznie 26,4 min zł netto. 
Ona będzie nabywcą, jeśli wpłaci 
wylicytowaną kwotę. Jeśli tak się

stanie, GKN zbuduje kolejną halę 
produkcyjną.

„Z dużą satysfakcją przyjęliśmy 
inform ację, iż rozpoczęte w po
przedniej kadencji przez burmistrza 
Michała Kołacińskiego rozmowy z 
zainteresow anym i inw estoram i 
przyniosły oczekiwany efekt! Po
tw ierdziła się w łaśnie słuszność 
krytykowanej przez niektóre osoby 
decyzji o zainwestowaniu kilku mi
lionów złotych w uzbrojenie grun
tów, które wprowadzono do oleśnic
kiej podstrefy WSSE w 2015 roku. W 
ramach inwestycji powstały m.in.

sieci wodociągowe i sanitarna, a 
także droga z ciągiem pieszo-rowe- 
rowym. Budżet miasta dzięki temu 
przedsięwzięciu otrzymał stałe źró
dło wpływów, a oleśniczanie - nowe 
miejsca pracy, których będzie coraz 
więcej" - taki komunikat zamieścił 
po ujawnieniu wyników przetargu 
klub Oleśnica Razem.

Miasto ogłosiło też przetarg na 
sprzedaż nieruchom ości położo
nej przy ulicy Strefowej (w WSSE 
Invest Park) o powierzchni 1.0976 • 
ha, z ceną wywoławczą 509.000 zł.

(ror)

http://www.olesnica24.com
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Kto wypił wino?
Jak było? Nostalgicznie, klimatycznie, nastrojowo. Po prostu - jazzowo!

Tego koncertu  sp e c ja ln ie  nie 
trzeba było reklamować. Na zapo
wiadany od kilku miesięcy koncert 
Tria Wojciecha Karolaka z gościn
nym udziałem Stanisława Sojki w 
piątkowy wieczór stawił się kom
plet publiczności.

- To zaszczyt w ystąpić przed 
p ań stw em  w ta k  z a cn e j ko m 
p anii - m ów ił S tan isław  Sojka, 
przedstaw iając kolejno stojących 
na sce n ie  m u zyków : „Tom asz 
Grzegorski - saksofon, Arek Sko- 
lik - perkusja oraz jego eminencja 
W ojciech Karolak". Słow o „em i
nencja" było ukłonem  w stronę 
c t 20 lat starszego kolegi, muzyka 
zaliczanego do elity polskich ar
tystów jazzowych.

A współpraca obu panów sięga 
roku 1981 roku, kiedy to Stanisław 
Sojka wydał swój drugi longplay, 
okrzyknięty przez dziennikarzy

najlepszym  jazzow ym  album em 
roku. O siągnął on status „złotej 
płyty". A wieloletnia przyjaźń za
owocowała w ielom a w spólnym i 
projektami.

W Oleśnicy jazzm ani zaprezen
towali po mistrzowsku zaaranżo
wane am erykańskie standardy z 
lat 40. i 50. - Dzisiaj gramy wolno 
- żartow ał Sojka, interpretu jąc w 
swoim niepowtarzalny stylu kom
pozycje m.in. Duke'a Ellingtona, 
Cole a Portera, a na finał piękną, 
nostalgiczną, wykonyw aną m.in. 
przez Franka Sinatrę, balladę Fly 
me to the moon Barta Howarda.

Publiczność nastrojowych utwo
rów, okraszonych m istrzow skim i 
solówkami wybitnych instrum en
talistów , słu ch ała  w skupieniu , 
rejestrując czujnie każdą kolejną 
nutę. Znany z żartobliw ych dy
gresji Stanisław Sojka i tym razem

p rz y p o m n ia ł p ew n ą anegdotę. 
Nawiązując do powstania w spo
mnianej, ważnej w jego karierze, 
p ły ty  Blublula, nagranej z K aro 
lakiem, wspom niał, że zdjęcie na 
okładkę albumu wymyślił M arek 
Karewicz. Była na nim postać Soj
ki, ustawiona wśród ułożonych na 
podłodze pustych butelek w ina 
Mozel.

- M oja mam a, kiedy zobaczyła 
płytę, zapytała z troską: „ Staszku, 
to ty pijesz?"... A ja do dzisiaj mam 
wątpliw ość, W ojtku - tu zw rócił 
się do siedzącego za m onum en
talną bryłą organów  Hamm onda 
W ojciecha K arolaka - kto tak na
prawdę opróżnił te butelki?... K il
kuminutowe przekom arzania ar
tystów w yw ołały salw y śmiechu 
na widowni.

W tym  roku obaj m uzycy ob 
chodzą jubileusze. W maju 80 lat

Stanisław Sojka śpiewał amerykańskie standardy

larstwa M ariana Lorka „Pomiędzykończy Karolak, a w kw ietniu 60. 
urodziny obchodzi Sojka.

Dodajmy, że przed koncertem  
odbył się w ernisaż w ystaw y m a

czernią a bielą. Surrealizm - Aksa
mitny".

Grzegorz Huk

Energetyczny wieczór

Chwilami było niezwykle spontanicznie

Karnawałowa atmosfera na kon
cercie Danny Boy Experience w 
Jack Pubie.

Oleśnica uw ielbia bluesa - tak 
krótko podsumować można, wyda
rzenie kulturalne, które miało miej
sce w czwartek. W wypełnionej do 
ostatniego miejsca sali oleśnickiego 
Jack Pubu, w ramach cyklu „25 lat 
Festiwalu Jazz Live na Kanapie",

odbył się koncert łódzkiej formacji 
Danny Boy Experience.

Publiczność - przyjechali m iło
śnicy bluesowego brzemienia z ca
łego powiatu - miała okazję przez 
dwie godziny wysłuchać wykony
wanych niezwykle żywiołowo co- 
verów klasyki Huesa.

Kiedy wybrzmiały pierwsze fra
zy bluesowych hitów Hey, joe Jimie- 
go Hendrixa i słynne Boom, boom,

MUDOwa atmostera i żywiołowy aplauz

boom Johnego Lee Hooker'a, tempe
ratura i emocje na sali poszybowały 
pod sam sufit, a spontaniczna inter
pretacja muzyków udzieliła się wi
downi. Były tańce, aplauz i wspólna 
sesja zdjęciowa. To był wieczór mu
zycznych przeżyć!

Danny Boy Experience to zespół 
blues-rockowy. Założycielem jest 
D aniel „D anny Boy" Frontczak. 
„Gramy, co nam serce podpowia

da, czyli blues i rock. Jeździmy po 
Polsce tam, gdzie publiczność lubi 
posłuchać muzyki granej na żywo, 
która niekoniecznie znajduje się na 
szczytach list przebojów. Kochamy 
muzykę rodem zza Wielkiej Wody 
(Hendrix, Presley, Hooker, M. Wa- 
ters, BB King) ale też nie boimy się 
w spom inać m uzycznie o jca pol
skiego bluesa Tadeusza Nalepy" - 
tak napisali o sobie muzycy.

D anny Boy Experience zagrał 
w składzie: D aniel „Danny Boy" 
Frontczak -  w okal, g itara. P iotr 
„Chypis" Pachulski -  gitara, Prze
mysław Wyrwas -  bas, Szymek Ba
nasik -  bębny.

Muzycy komplementowali ciepłe 
przyjęcie w Oleśnicy. Obiecali, że 
dla tak sympatycznej publiczności 
zagrają jeszcze nieraz.

Grzegorz Huk

Nie ze śpiewem, lecz z prelekcją
Ceniona meksykańska śp ie
waczka Julieta Gonzślez-Sprin- 
ger po raz kolejny gościła w Ole
śnicy.

Ta mieszkająca od 20 lat w Polsce 
artystka tym razem wystąpiła jako 
prelegentka -  na geograficznym  
spotkaniu w ramach cieszącego się 
powodzeniem cyklu „Z Biblioteką i 
Forum Kultury przez świat".

Tytuł jej m u ltim ed ialnej pre
lekcji, w ygłoszonej po polsku, 
brzmiał: „Mexico prehispanico" -  
„Meksyk przedhiszpański", czyli 

• sprzed konkwisty Hiszpanów, do 
której doszło na początku XVI w. 
Mówiła o wielkich cyw ilizacjach

ludów indiańskich dawnej Mezo- 
ameryki, m.in.: Olmeków (1500 r. 
p.n.e. -  200 r. n.e.), Zapoteków (600 
r. p.n.e. -  800 r. n.e.), Majów (lata 
250-950 n.e.), Azteków (lata 1200- 
1521 n.e.).

Jak zaznaczyła, odkrycie tych cy
wilizacji, właściwie dopiero w XIX 
i XX w., unaoczniło Zachodowi ist
nienie przed wiekami ludów, któ
rych sztuka czy architektura oraz 
osiągnięcia intelektualne, zwłasz
cza matematyczne i astronomiczne, 
w niczym nie ustępowały dokona
niom starożytnych cywilizacji me- 
zopotamskich i egipskiej.

Przy okazji powiedziała o sobie, 
że etnicznie jest -  tak jak wszyscy

dzisiejsi Meksykanie (nazwa z języ
ka Azteków) -  „mieszańcem", bo jej 
pradziadek pochodził z Hiszpanii, 
natomiast jej prababcia była Indian
ką. Z ubolew aniem  w spom niała 
też, że mieszkańcy Dystryktu Fe
deralnego Meksyku -  obszaru sto
licy państwa wydzielonego ze sta
nu Meksyk -  na ogół odnoszą się 
ze wzgardą do potomków Indian 
zam ieszkujących stan Chiapas -  
mimo że przecież sami są również 
potomkami Indian.

Prelekcji w ysłuchało ponad 40 
miłośników podróży, a odbyła się 
ona w zeszły czwartek w auli BiF- 
K-u.

Andrzej Paweł Szachnowski O swoich kraju opowiadała z pasją

http://www.olesnica24.com
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Zapewnili uroczystości muzyczną oprawę Dziadkowie Ryszard Zelinka i Grzegorz Świtoń odbierali nagrody wraz ze swymi wnukami

Oleśnica i jej rocznica
Młodzież pamiętała, młodzież świętowała.

w  sali widow iskow ej Biblioteki 
i Forum  K u ltu ry  m ło d zi o leśni- 
czanie u czcili urod ziny  sw ojego 
m ia sta . C h o ć  ju b ile u sz  n ie  b y ł 
w yjątkow y - O leśnica kończy 764 
łata - to jego organizacja ju ż  tak. 
Im p rezę z o rg an izo w ały  w sp ól
n ie  M łod zieżow a R ad a M iasta , 
B iF K , P a ń stw o w a  S z k o ła  M u 
zyczna, Szkoła Podstaw ow a nr 7

W ójt z kabaretem
„Wczoraj spotkałem chłopaków 
z kabaretu. Zgadnijcie z jakiego? 
Spoko goście!" - informuje wójt 
Marcin Kasina. Członków jakiego 
kabaretu spotkał wójt? Chodzi 
oczywiście o Kabaret Skeczów 
Męczących.

oraz I L iceum  O gólnokształcące. 
U rozm aicony program  obfitow ał 
w staran n ie  p rzygotow ane p re
zentacje  artystyczne. N ie brako
w ał też n iesp od zianek . U roczy
stość p row ad zili reprezentu jący 
M ło d z ie ż o w ą  R a d ę  M ia sta  je j 
przew odnicząca K am ila L ew an
dow ska oraz je j zastęp ca M aciej 
Łacny.

M o cn o  o k la s k iw a n o  p o p is  
u z d o ln io n y ch  u cz n ió w  S zk o ły  
M u zy czn ej. B y ł w y stęp y  szkol
n eg o  ch ó ru  p o d  d y re k c ją  M i
ro sław y Ju ry  - Ż egleń , zesp o łu  
akordeonow ego prow ad zonego 
przez Danutę Jabłońską, zespołu 
sm yczkow ego przygotow anego 
p rzez  Jo an n ę L itw in ie n k o  oraz 
z esp o łu  in stru m en ta ln eg o  pod

kieru n k iem  A lek sand ra  Bobro- 
w icza.

Urodzinowa gala była okazją do 
w yróżnienia laureatów konkursu 
plastycznego na plakat naw iązu
jący  do m iejskie j rocznicy. Jury, 
w skład którego w chodzili radni 
M RM , zadecydow ało o zw y cię
stwie Reginy Miezientsevej, repre
zentującej Szkołę Podstawową nr 
7. W yróżnienia otrzym ali Maciej 
Krasucki z Zespołu Szkół Ponad- 
gim nazjalnych oraz Wiktoria Ma
ciaszczy k  i M ich ał S top czyński 
(obaj z SP7).

Walor poznawczy i historyczny 
miała przygotowana przez redak

tora Krzysztofa Dziedzica prezen
tacja przedwojennych pocztówek 
z Oleśnicy. Na ich podstawie prze- ’ 
prowadzono konkurs z nagrodami 
wiedzy o mieście.

Finałem  im prezy był ufundo
w any przez gospodarza m iasta 
urodzinowy tort.

Nagradzano też laureatów kon
kursu „O leśnica we w sp om nie
niach mieszkańców". Zostali nimi 
Julia Zelinka i Maciek Świtoń (obo
je SP4), Michał Kiraga (SP3) i Han
na W ęgrzyn (SP6), którzy prze
prow adzili w yw iady ze sow im i 
babciami lub dziadkami.

Grzegorz Huk

POWIAT W  SKRÓCIE  

Sukces N ata lii Banaś

Członkowie Rady Artystycznej 
Przeglądu Piosenki Aktorskiej: 
Katarzyna Groniec, Konrad Imiela, 
Mariusz Klijan, Michał Litwiniec, 
Krzysztof Mieszkowski, Jerzy 
Satanowski, Bogusław Sobczuk 
oraz Cezary Studniak, dyrektor 
artystyczny PPA, i Paweł Krupski, 
główny producent PPA, po wysłu
chaniu uczestników i etapu Konkur
su Aktorskiej Interpretacji Piosenki 
zakwalifikowali 13 uczestniczek i 
uczestników. Wśród zakwalifikowa
nych znalazła się Natalia Marcelina 
Banaś - uczennica i LO w Oleśni
cy, laureatka konkursów piosenki 
literackiej i aktorskiej.

Od lat wielkim i widowiskowym 
maratonem tanecznym jest Tur
niej Tańca o Puchar Starosty 
Oleśnickiego.

Ten p o n ad reg io n aln y  tu rn ie j 
odbył się w m inioną sobotę po raz
21. -  w dw óch częściach, od rana 
do wieczora. W pierw szej części, 
w pokazach artystycznych i che- 
erleaders, zaprezentowało się 500 
adeptek sztuki tańca, a w drugiej, 
w  pokazach Street dance i hip-hop 
-  680. Reprezentowały one 41 pla
ców ek tańca (w tym  akadem ie i 
szkoły), m.in. z Oleśnicy, Sycowa, 
Wrocławia, Wałbrzycha i Konina.

R yw alizow ały  w kategoriach  
według wieku -  do lat 8 i 9-11,12- 
15, powyżej 15, tańcząc w form a
c jach , m in ifo rm acjach , duetach 
i solo. Rolę honorow ych gości w

p ierw szej części turnieju  p ełn ili 
dwaj politycy PO: posłanka Joanna 
Augustynowska i senator Jarosław 
Duda. Obydwoje przyjechali rów
nież po to, by otworzyć na koniec 
kadencji parlamentu swoje wspól
ne oleśnickie Biuro Poselsko-Sena
torskie (piszemy o tym w osobnym 
tekście).

Turniej zorganizow ało, jak co 
roku. Pow iatow e C entrum  Edu
kacji i Kultury. P ubliczność do
pisała. Juroram i byli: choreograf, 
instruktor tańca i tancerz Dariusz 
M ro w ie ć , ta n c e rk a  D o m in ik a  
Stróżewska, cheerleaderka Joanna 
Rudnicka. Rozliczne laureatki tur
nieju dostały puchary i dyplomy 
uznania -  z rąk m.in. starosty Jana 
D żugaja i w spom nianych parla
mentarzystów.

Andrzej Paweł Szachnowski Tancerek było aż 1180

i^plahcerek i dlvdgh|politykQv(f

http://www.olesnica24.com
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Są poetycko usposobieni 
J E N K O W IC E * 16 recytatorów 
walczyło o tytuł laureata i awans 
do kolejnych eliminacji.

20 lutego w świetlicy wiejskiej w 
Jenkow icach odbyły się elim ina
cje gm inne XXIV Dolnośląskiego 
Konkursu Recytatorskiego „Pega- 
zik". W konkursie wzięło udział 16 
recytatorów z 5 gm innych szkół. 
Jury w składzie: Kornelia Choro- 
szy (Biblioteka i Forum Kultury), 
Małgorzata Zakrzewska-Biczysko

(Gm inny O środek K ultury O le
śnica), Tomasz Zaręba (Powiatowe 
Centrum  Edukacji i Kultury) po 
wysłuchaniu w szystkich prezen
tacji przyznało 6 tytułów laureata 
(3 w kategorii „m łodsi" i 3 w ka
tegorii „starsi") oraz 5 wyróżnień.

Do etapu pow iatow ego XXIV 
Dolnośląskiego Konkursu Recyta
torskiego „Pegazik" ju ry  zakw a
lifikow ało w kategorii „m łodsi": 
Z u zan n ę S z cz y g ie ł (SP G m iny 
Oleśnica), M aję Pawlik (SP Smol

na), Zofię Cieślik (SP Sokołowice); 
w kategorii „starsi": Joannę Śliwiń
ską (Gimnazjum Gminy Oleśnica), 
Mateusza Szczepaniaka (SP Gmi
ny Oleśnica), Oliwię Łukowicz (SP 
Sokołowice). Ponadto wyróżnienia 
otrzymali: Julia Darczuk (SP Ligota 
Polska), Martyna Wielichowska (SP 
Ligota Polska), Zofia W ojtasik (SP 
Smolna), W eronika Kucińska (SP 
Ligota Polska), K ajetan D arczuk 
(SP Ligota Polska).

(OAI)

20 lutego w Szkole Podstaw o
wej we W szechświętem odbył się 
1 Festiwal Tańca Nowoczesnego i 
Pokazów Gim nastycznych, pod
czas którego ponad setka dzieci 
prezentowała swoje um iejętności 
taneczno-gimnastyczne. Impreza 
miała charakter przeglądu, w któ
rym brali udział uczniowie szkoły 
oraz reprezentacje zaprzyjaźnio
nych placówek: Szkoły Podstawo
wej w Ligocie Polskiej, Szkoły Pod

stawowej Gminy Oleśnica, Szkoły 
Podstawowej w Sokołow icach, a 
także Szkoła Tańca „Prestige Dan- 
ce" z Dobroszyc. M łodzi tancerze 
i gimnastycy zaprezentowali bar
dzo wysoki poziom um iejętności 
tanecznych oraz gimnastycznych, 
a wspaniałe, kolorowe stroje dopeł
niły całości widowiska.

Wszystkie pokazy odbywały się 
przy głośnym aplauzie publiczno
ści oczarowanej zaprezentowanym

repertuarem. Na koniec szkoły bio
rące udział w festiwalu otrzymały 
z rąk dyrektora placówki Roberta 
Nowosada okazałe puchary i dy
plomy.

Festiw al był pięknym  w idow i
skiem , w szystk im  uczestn ikom  
dostarczył m iłych w rażeń i boga
tych przeżyć artystycznych, dlate
go też na stałe wpisze się w kalen
darz imprez szkolnych.

M ałgorzata M róz

Miłość ci wszystko wybaczy...
M IĘ D Z Y B Ó R Z  •  W tegorocz
nej edycji „Poetyckich Walenty
nek” rywalizowali uczniowie z 
sześciu szkół podstawowych i 
dwóch ponadgimnazjalnych.

XII edycja M ięd zyszkoln eg o  
- Konkursu Recytatorskiego „Po

etyckie W alentynki" zgromadziła 
w piątkowy wieczór miłośników 
poezji m iłosnej. W konkursow e 
szranki stanęło około 50 uczestni
ków z sześciu szkół fxxistawowych 
i dw óch p o n ad gim n azja ln ych . 
Przy blasku świec młodzież recy
towała poezję w języku polskim, 
niem ieckim  i angielskim , a oce
niało ich jury w dwóch kategoriach 
wiekowych.

L aureaci o trzy m ali nagrody 
p fundow ane przez bu rm istrza  
isliędzyborza, Radę Rodziców ZSP 
w Międzyborzu oraz anonimowe
go fundatora. Wszyscy uczestni

cy konkursu otrzym ali dyplomy 
uczestnictwa

W Y N I K I
recytacja  w  Języku polskim  
grupa m łodsza

1. Hanna Staszak
2 Maja Tokarska
3 Kacper Zawałka
wyróżnienie: Wiktoria Kowalska, Joanna
Niełacna
grupa starsza
1. Alicja Brodziuch
2. Kaja Jędrasiak

Od Mękarzowic 
do Siekierowk
G M I N A  D O B R O S Z Y C E  •  
Najwyższa frekwencja w wybo
rach sołtysów to 59 proCent. A 
najniższa?

SOŁTYSI 1 FREKW ENCJA
Mękarzowice Wioletta Adamczyk 59%

Sadków Urszula Maleszka 46%

Dobra Irena Sebastjańska 45%

Holendry Małgorzata Zglińska 40%

Nowica Lidia Kierkicz 37%

Miodary Zdzisław Papiernik 36%
Bartków Tadeusz Kubów 35%

Malerzów Andrzej Biłaś 33%

Nowosiedlice Krzysztof Zdanowicz 25%

Białe Błoto Edward Wdowski 22%

Łuczyna Franciszka Mazurek 21%

Strzelce Zofia Bera 14%

Dobrzeń Piotr Węgrzyn 13%

Dobroszyce Ryszard Głowacki 12%

Siekierowice Michał Szumski 9%

Elektroniczna kurenda

TW A R D O G Ó R A  •  W ratuszu odbyło się spotkanie burmistrza 
Pawła Czulińskiego z sołtysami. Uczestniczył w nim kierownik Referatu 
Infrastruktury Technicznej Aleksander Król. Omówiono realizację wy
datków z funduszu sołeckiego, a także plany inwestycyjne i remonto
we. Sołtysom przedstawiono sms-owy system „Elektronicznej kuren- 
dy”, który ma wspierać ich w przekazywaniu mieszkańcom informacji. 
Burmistrz podkreślił duże znaczenie tworzonego systemu komunikacji.

(O AI)

3, Oliwia Wewiór
wyróżnienie; Wiktoria Snnolis, Aleksandra 
Gierus

recytac ja  w  Języku angie lskim  
grupa m łodsza 
1 Maria Stasiaczyk
2. Małgorzata Byrka i Jan Gadomski
3. Amelia Noga
wyróżnienie: Dominika Pietrzak 
grupa starsza
1. Maria Sokół
2. Zuzanna Zuk

3. Zuzanna Barczak 
wyróżnienie: Małgorzata Dylak

recytacja  w  Języku n iem ieckim  
grupa m łodsza
1. Zofia Peter
2. Wiktoria Kowalska
3. Hanna Hoja 
grupa starsza
1. Katarzyna Kodyra
2. Maciej Barszczyk
3. Monika Wolna (O AI)

Jedni wolą recytować w języku ojczystym .. ... a inni po angielsku

karzowicach - na wybory przyszło 
aż 59 procent mieszkańców. Aż o 
50 procent niższa była frekw encja 
w Siekierowicach.

W ybrani so łty s i na now ą k a 
dencję i frekw encja w w yborach 
w poszczególnych sołectw ach - w 
ramce: (OAI)

P rz e z  dw a ty g o d n ie  trw a ły  
w ybory sołtysów  i rad sołeckich. 
Najwyższa frekwencja była w  Mę-
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Ile kosztuje 
dożynkowy 
catering?
D O B R O SZY C E  •  Zapytał o to 
mieszkaniec Łuczyny.

M irosław  N oga, m ieszk an iec  
Łuczyny, były sołtys tej wsi, zw ró
cił się do w ładz sam orządow ych 
o podanie cen za usługi gastrono
miczne w czasie organizow anych 
Dożynek/Dni Dobroszyc.

Otrzym ał faktury za 5 ostatnich 
lat. W  roku 2014 i 2016 koszt cate- 
ringu w y n iósł 8.000 zł. W roku 
2016 było to 8.964 zł, rok później - 
9.200 zł. A w minionym roku było 
to już 12.960 zł. Faktury wystawia
ła firma Gastro-Siweccy z Oleśnicy.

(ror)

OGŁOSZENIE
Na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy 
z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospo
darce nieruchom ościam i (tekst 
jedn. Dz. U. z 2018 roku, poz. 2204 
ze zm.), Burmistrz Miasta i Gminy 
Twardogóra informuje, że na tabli
cy ogłoszeń i stronie internetowej 
Urzędu Miasta i Gminy Twardogó
ra został wywieszony:

„W YK A Z  
NIERUCHOMOŚCI 

PRZEZNACZONYCH  
DO ZBYCIA  

I DZIERŻAW Y” 
z  dnia 26  lutego 2019 r.

200 tysięcy na remont bazyliki
TWARDOGÓRA. Ta dotacja z kasy gminy była najbardziej dyskutowana na posiedzeniu Komisji 
Strategii i Rozwoju.

w  piątek 22 lutego odbyła się V 
sesja Rady Miejskiej w Twardogórze. 
Wszystkich zebranych powitał prze
wodniczący Mieczysław Kowalski.

Po zatw ierdzeniu przez 12 rad
nych (nie byli obecni Przemysław 
Paprocki i Witold Szydełko) proto
kołu z poprzedniej sesji przewod
nicząca Miejskiej Komisji Wyborczej 
Dorota Mak-Wypych wręczyła nowo 
w ybranem u radnemu D anielow i 
Nicponowi zaświadczenie o wybo
rze.

Sprawozdanie z pracy burmistrz 
radnym przekazał na piśmie. Nad
mienił, że zostały zmienione stawki 
dziennego w yżyw ienia w przed
szkolu. Sprawa była konsultowana z 
rodzicami. Podwyżka o 0,50 zł zwią
zana jest ze wzrostem cen nabiału i 
warzyw.

Na sesji radni podjęli 14 uchwał. 
Trzy dotyczyły zatwierdzenia pla
nów pracy komisji stałych. Powoła
no Radę Społeczną Samodzielnego 
Z espołu Publicznych Zakładów  
Opieki Zdrowotnej w Twardogórze. 
W jej skład weszli: burmistrz Paweł 
Czuliński, przedstawiciel wojewo
dy Barbara Gabryelska oraz radni: 
Daniel Nicpoń, Katarzyna Urbanek, 
Mariusz Wożniak, Lidia Stanisław
ska. Z m ieniono Statut Gm iny w 
zakresie liczby kom isji obow iąz
kow ych i m ożliw ości radnych w 
u czestn iczen iu  nie w ięcej n iż w 
trzech komisjach stałych.

Rada ustaliła opłatę za korzysta
nie z przedszkola. Po pięciu darmo-

Daniel Nicpoń zainaugurował swoją kadencję radnego

wych godzinach wynosić będzie 1 
zł za rozpoczętą godzinę. Przyję
to program  osłonow y w zakresie 
dożywiania „Posiłek w szkole i w 
domu".

B u rm is trz  P a w eł C z u liń s k i 
od niósł się do projektu uchw ały 
d o ty czącego  u d zie len ia  d o tac ji 
celow ych dla Rzym skokatolickiej 
Parafii M B W spom ożenia W ier
nych w  Twardogórze na dofinan
sow anie prac konserw atorskich, 
restauratorskich i robót budowla
nych przy zabytku. Był on najbar

dziej dyskutowany na posiedzeniu 
Kom isji Strategii i Rozwoju. Bur
m istrz  w skazał, że bazylika jest 
kluczowym zabytkiem w mieście. 
Przegląd budowlany wykazał, że 
w ieża je s t  w opłakanym  stanie. 
Łączny koszt jej rem ontu oszaco
w ano na ok. 1,5 m in. zł. K siądz 
proboszcz w ystąpi także o dofi
nan sow anie ze strony m in ister
stwa i Urzędu Marszałkowskiego. 
C ałość prac rem ontow ych przy 
bazylice oszacowano na 4 m in zł. 
Pieniądze publiczne będą transpa-

rentnie rozliczone, jak przewiduje 
procedurą.

Po tych wyjaśnieniach radni jed
nogłośnie przyznali z budżetu gmi
ny kwotę 200 tys. zł na dofinanso
wanie prac w bazylice.

Obecny w roli gościa radny po
wiatowy Alojzy Kulig poinformo
wał, że powiatowy budżet nie jest 
korzystny dla gminy Twardogóry. 
Nie ujęto w nim żadnych inwesty
cji na tym terenie. Potw ierdził to 
burmistrz Czuliński,

A ndrzej Głow acz

Fabryka Mebli - BODZIO Zaprasza

http://www.olesnica24.com
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C e n tru m  K u ltu ry  z a p ra sz a  
wszystkich na ten spektakl pełen 
muzyki i tańca, łączący w sobie ele
menty kultur Irlandii, Szkocji, Walii 
i Bretanii. Delikatne tańce w balet- 
kach wraz z energetycznym stepem 
irlandzkim będziecie mogli zoba
czyć i usłyszeć 10 marca o godz. 17 
w Domu Kultury w Sycowie.

B ilety  m ożna rezerw ow ać tel. 
(62) 785-51-53 oraz o so b iście  w 
Domu Kultury. Cena - 40 zł.

(OAI)

Las bez tajemnic

w  konkursie regionalnym organizowanym przez Stowarzyszenie Inży
nierów i Techników Leśnictwa i Drzewnictwa w Kaliszu pt. „Las i jego 
użytkowanie a środowisko naturalne człowieka” uczeń kl. II Liceum 
Ogólnokształcącego w Sycowie Jan Mamys został laureatem konkur
su, zajmując VI miejsce. Szkołę reprezentowały także Natalia Rzemyk 
i Agata Morawska. (OAI)

Kto finansował 
ich kampanię?
Ujawniamy sprawozdania finansowe komitetów, które wystawiły kandy
datów w wyborach samorządowych 2018.

K om itet W yborczy W yborców  
D ariusza M aniaka, Kom itet W y
b o rc z y  W y b o rcó w  R a z e m  D la 
Gm iny Syców, Komitet W yborczy 
W yborców  S zan sa  D la Sycow a 
i K o m itet W yb o rczy  W alczak a 
- te cztery  k o m itety  w y staw iły  
kan d yd atów  na rad n y ch  w  Sy
cow ie. Trzy p ierw sze w skazały  
też  k an d y d a ta  na b u rm istrz a : 
odpow iednio - D ariusza M ania
ka, Grzegorza Rośka i W ojciecha 
K o ciń sk ieg o . C z w a rty  ko m itet 
w ystaw ił tylko 4 kandydatów  na 
radnych.

Ile wydały trzy największe ugru
powania? - patrz ramka:

Oglądają „Taniec śmierci"

KW W  Dariusza M aniaka zebrał 
8.530 zł na kampanię. Na reklamy 
i artykuły sponsorowane w gaze
tach wydał 3.971 zł. Plakaty wybor
cze kosztowały komitet 1.580 zł, a 
ulotki 983 zł. inne koszty w niosły 
1.910 zł.

Kto i iie w p łacił na kom itet - 
patrz ramka:

K O M ITET ROŚKA |
Grzegorz Rosiek 2250

Paweł Mateusiak 600

Jacek Prus 600

Kazimierz Cichoń 600

Józef Promny 600

Zenon Staniewicz 600

Mieczysław Troska 600

Stanisław Biernacki 600

Mariusz Kramarz 600

Jerzy Piecuch 600

Beata Łukawska 600

Robert Małecki 600

Marian Lempert 450

Adam Sroka 450

RAZEM 9.750
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Kom itet W yborczy W yborców  
Szansa Dla Sycowa, którego lide
rem był W ojciech Kociński, zebrał 
i wydał w  kampanii 6.704 zł. Ogło
szenia i sponsorow ane artykuły  
kosztowały komitet 959 zł. Za pla
katy wyborcze zapłacono 3.288 zł, 
za filmy reklamowe i spoty - 615 zł, 
a za ulotki 1.394 zł. Plakietki, rekla
mówki kosztowały 94 zł, a koszty 
spotkań wyborczych wyniosły 304 
zł.

Kto i ile  w p ła cił na kom itet - 
patrz ramka:

Dla uczniów to ciekawa lekcja historii i sztuki

Obejrzeć wystawę przychodzą I 
młodsi, i starsi.

W  M u zeu m  R eg io n a ln y m  w 
Sycowie m ożna oglądać wystawę 
p o św ię co n ą  d z ia ła ln o śc i a r ty 
stycznej ks. M elchiora G rosska. 
Przypom nijm y, że w  jej otw arciu 
udział w zięli m.in. m inister Beata 
Kempa, która objęła patronat ho
norow y nad w ystaw ą, burm istrz 
Dariusz M aniak i przew odniczą
cy Rady M iejskie j R obert D zier- 
gwa.

Grossek (1889 Bralin - 1967 Ber
lin) to ksiądz katolicki, dotknięty 
osobistą tragedią rod zinną - w I 
wojnie światowej zginęli dwaj jego 
młodsi bracia - Alois i Georg, a w 
1940 - jako polski oficer - najmłod
szy brat Stanisław  został zam or
dowany przez NKWD w kwietniu 
1940 r. w Charkowie (jest na liście 
katyńskiej). Śmierć dwóch pierw
szych braci sprow okow ała go do 
podjęcia tem atu „Tańca śm ierci" 
jako w yrazu sw ojego sprzeciw u 
p rzeciw ko z łu  w ojny. G ro ssek

KW  Jarosław a W alczaka zebrał 
845 zł, a w ydał o 10 zł m niej. Pla
katy w yborcze kosztowały 123 zł, 
ulotki 702 zł, a koszty bankowe 10 
zł.

K to i ile  w p ła cił na kom itet - 
patrz ramka:

KOMITET WALCZAKA

Roman Rybak

opiekował się polskimi katolikami 
w Niemczech

Wystawa czasowa jego prac cie
szy się bardzo dużym zaintereso
waniem . W m uzeum  odbyło się 
szereg lekcji dla uczniów  Śzkoły 
Podstawowej nr 3 i klas gimnazjal
nych, którzy odwiedzali muzeum 
z Bogusławą Kornatko, a także dla 
uczniów ze Szkoły Podstawowej nr 
2, z Renatą Ziółkowską-Pinkosz.

- Na spotkaniu dzieci poznały 
postać Melchiora Grosska i tragicz
ne losy jego rodziny, dowiedziały 
się komu dedykowana jest w ysta
wa, której tematem wiodącym jest 
m otyw  śmierci. U kazana została 
też krótka historia I wojny świato
wej, także w lokalnej odsłonie - in
formuje Agnieszka Kuświk-Jasień, 
kierowniczka muzeum.

W ystawę obejrzeli także człon
kowie grupy historycznej Uniwer
sytetu Trzeciego Wieku w Sycowie. 
O ni też p ozn ali p ostać księdza 
Grosska i okoliczności powstania 
prezentowanej ekspozycji.

(OAI)

Bożena Kamecka 285

Karol i Małgorzata 285
Zgadzajowie

Jarosław Walczak 275

RAZEM 845

Sebastian Kurzeja 3.953

Wojciech Kociński 2.500

Danuta Kwiatkowska 251
-Homińska

RAZEM 6.704

K O M IT E T ,*,^  
KO CIŃSKIEG O

K W W  R azem  D la G m iny Sy
ców, czyli ugrupowanie Grzegorza 
Rośka, zebrało 9.750 zł, a wydało 
9.283 zł. Na reklam ę w gazetach 
kom itet w ydał 1.918 zł. P lakaty  
wyborcze kosztowały 7.350.

Kto i ile  w p ła cił na kom itet - 
patrz ramka:

Mateusz Baranecki 400

Marzena Guder 400

Ewa Malinowska 400

A. De Falco Kuczyńska 400

Anna Gajek 400

Witold Ostrowski 300

Sylwia Maniak 300

Barbara Kuczyńska 300

Tomasz Fąka 200
RAZEM 8.530

Komitet Maniaka -8.530

Komitet Rośka - 9.283

Komitet Kocińskiego -6.704

ILE W YDALI?

KO M ITET M A NIAK A
Dariusz Maniak 3.030

Kazimierz Mieszała 400

Wiesława Napruszewska 400

Danuta Nowicka 400

Łukasz Schonfeider 400

B. Dziwinska-Karaba 400

Robert Dzierwga 400

z okazji Dnia Kobieta w CK „Cel
tycka Podróż” - multimedialny 
spektakl muzyczno-taneczny.

Eachtra to spektakl multimedial
ny, składający się z muzyki, tańca, 
anim acji i narracji -  projekt sce
niczny będący owocem wielolet
niej współpracy zespołu muzyki 
celtyckiej Jig Reel Maniacs, zespołu 
tańca irlandzkiego Tuatha & Ello- 
rien oraz Yisual Jokeya Tomasza 

^Frąszczaka.

^Zobaczymy auzo tańca

Ruszcie w celtycką podróż...

http://www.olesnica24.com
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Czworo 
kandydatów 
na dyrektora
Było ośmioro, ale czterech nie 
spełniło wymogów formalnych. 
Kto wygra konkurs?

K om isja ds. przeprow adzenia 
naboru, pow ołana zarządzeniem  
burmistrza Sycowa, poinformowa
ła, że do drugiego etapu naboru na 
stanow isko dyrektora M iejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sy
cow ie zakw alifikow ało się czw o
ro kandydatów . To: M iecżysław  
Skuza z Sycowa, Zbigniew Ligus z 
Wrocławia, Grzegorz Rosiek ze Śli- 
zowa oraz Anita Wylęga z Sycowa.

Czterech innych kandydatów nie 
spełniło wymogów formalnych.

(ror)

Rozlicz PIT
Pracownicy Urzędu Skarbowe
go pomogą w rozliczeniu PIT.

28 lutego od godziny 10 w bu
d ynku U rzędu M iasta  i G m iny 
(sala nr 23) p racow nicy Urzędu 
S k a rb o w e g o  w O le śn ic y  b ęd ą  
przyjmować zeznania podatkowe 
(PIT-y).

Więcej informacji w pokoju nr 3 
(Biuro Podawcze). Podatnicy, któ
rzy chcieliby skorzystać z takiej 
pom ocy, m u szą zabrać ze sobą 
dane dotyczące przychodu wyka
zanego w zeznaniu podatkowym 
za rok poprzedni. (OAI)

53 OGOLNOPOLSKA WYSTAWA 
OWCZAMU NiEMIECKIGO DU)«M U> S^  

WP«3CE

olesoieaŁ̂.Goin
CODZIENNIE

NOWE
INFORMACJE

Radny powiadomiłby 
prokuraturę!
- Ja bym o tym powiadomił prokuraturę -  stwierdził radny Mariusz Kramarz, do niedawna komendant policji.

Drogi to temat, który mieszkań
ców każdej gm iny bardzo intere
suje. Nie inaczej było w Urzędzie 
M iejskim w Sycowie podczas dys
kusji o planie inw estycyjnym  na 
2019 rok, głów nie o rozbudowie i 
rem ontach infrastruktury drogo
w ej. N aczeln ik  W ydziału In fra 
struktury Technicznej i Inwestycji 
Marek Grenda przez około godzinę 
odczytywał spis prac przewidywa
nych w różnych częściach miasta i 
gminy. 1 choć mogło się to wydawać 
monotonne, w sali obrad bacznie 
słuchało go liczne grono zaintereso
wanych mieszkańców, którzy chcie
li wiedzieć, czy ich wnioski zostały 
uwzględnione.

Skończm y z łataniem ! 
To nie tak ie  proste...

- S p o tk a n ie  m a słu ży ć tem u, 
abyśmy dow iedzieli się, które in
w estycje są rozpoczęte, ile jeszcze 
pieniędzy pochłoną i, ewentualnie, 
na jakie jeszcze będzie nas stać -  
w yjaśnił przewodniczący Komisji 
Infrastruktury M arek  M alinow 
ski. -  Rozpatrywaniem wniosków 
zajmiemy się, gdy spłynie ich wię
cej i gdy obędzie się kom isja ob
jazdowa. Wtedy zapadną decyzje, 
która ulica będzie remontowana i 
kiedy. Nie możemy ocenić potrzeb 
na podstawie samych wniosków, a 
nie może też obowiązywać zasada 
„kto pierwszy złoży w niosek, ten 
lepszy". Musimy wziąć pod uwa
gę różne czynnik i, np. jak  długo 
mieszkańcy czekają na remont, ilu 
ich tam m ieszka, czy dana droga 
ma znaczenie tranzytowe itd. Mogą 
też pojawić się dodatkowe kompli
kacje, gdy jakaś ulica pow iązana 
jest z drogą powiatową czy woje
wódzką. A przede wszystkim mu
simy dokończyć inwestycje rozpo
częte -  mówił radny.

- Potem możemy zacząć coś przy
gotowywać na przyszłość, ponie
waż koniecznych dokumentów nie 
da się wygenerować w ciągu mie
siąca czy dwóch, to jest dość żmud
ny proces -  dodał M arek Grenda.

- N aszym  podstaw ow ym  za
mysłem jest to, aby odejść od dróg 
szutrowych, które będą rem onto
wane co pół roku, albo i po dwóch 
tygodniach, po jakiejś większej ule
wie. Chcielibyśmy bardziej skon
centrować się na drogach bitumicz
nych. Oczywiście, są one droższe, 
więc odcinki będą krótsze, ale chy
ba warto się do tego przymierzyć 
-  proponował Marek Malinowski.

- Łatanie dziur na chwilę jest bez 
sensu, lepiej robić mniej, a konkret
niej -  przytaknął mu K azim ierz 
Mieszała.

- Z perspektyw y przepracowa
nych tu lat wiem, że to nie jest takie 
proste, ponieważ jeżeli nie będzie
my na bieżąco łatać dróg, to szyb
ko staną się nieprzejezdne - odparł 
M arek Grenda. - Ludzie będą tu 
przychodzić z pretensjami, że chcą 
mieć szybko jakąkolwiek utwardzo
ną drogę, a nie brodzić sam ocho

Czy za sprawą radnego Kramarza sprawa drogi trafi do organów ścigania?

riusz Kram arz, do niedaw na ko
mendant policji.

- Te drogi nie były projektowane 
pod obecne ciężary. Kiedyś trans
port opierał się na m alutkich cią
gnikach i 3-tonowych przyczepach, 
a dzisiaj są to 30 tonowe przyczepy 
ciągnięte przez wielkiego John De- 
ere'a. Nie możemy mieć o to preten
sji -  argumentował radny Mieszała.

Wnioski? Składajcie! 
Ale nadziei nie m iejcie...

M ieszkańcy dopytyw ali też o 
oświetlenie ulicy Leśnej, którą dzie
ci chodzą do szkoły. Marek M ali
nowski odparł, że postawienie tam 
latarni również jest w planach, jed
nak nie wróży ich szybkiej realizacji.

Zainteresowanie planowanymi inwestycjami było duże

dem w bagnie. 1 ja wcale się takim 
głosom nie dziwię -  dodał.

- Panowie mówią, że chcą robić 
drogę bitumiczną tam, gdzie wcze
śniej była szutrowa, a niektórzy lu
dzie od 20 lat mieszkają przy błot
nistej drodze polnej - wtrącił jeden 
z przysłuchujących się rozmowie 
m ieszkańców . - Po takim  czasie 
oczekiwania należy im się inwesty
cja jak psu zupa. Przecież wszyscy 
płacimy podatki.

- Tak, jeżeli ktoś m ieszka przy 
drodze polnej, to dla niego szczy
tem aktualnych marzeń jest szutro
wa, ale kiedy po chwili na niej zro
bią się dziury, to ją też znienawidzi 
i zechce mieć bitumiczną, a potem 
pewnie brakować mu będzie chod
nika -  stwierdził Marek Grenda.

- Czyli jeden mieszkaniec już ma 
drogę i jeszcze mu ją wyremontują, 
a drugi będzie dalej chodził po bło
cie? No ludzie, nie dajmy się zwa
riować! -  oburzał się rozmówca

- To ty lko  plany, dopiero b ę 
dziem y ustalać p riory tety  prac, 
uwzględniając również, kto ile ocze
kuje -  uspokajał radny Malinowski.

- M amy w budżecie dwie pule: 
na nowe drogi osiedlowe i na różne 
przebudowy, remonty -  dodał na
czelnik Wydziału Infrastruktury.

- Na ulicy Błękitnej obok Szosy 
Kępińskiej jest piaszczysta droga, 
która istnieje tylko na mapie, a tak
tycznie jej nie ma, bo jest zarośnięta 
trawą po pas -  zwróciła uwagę inna

mieszkanka. Dodała, że samocho
dy nie mogą tam „zatoczyć kółka" i 
muszą wracać spory odcinek na bie
gu wstecznym. Radni opowiedzieli 
jej, że usunięcie trawy z drogi urząd 
może zorganizować dość szybko.

Drogie, droższe, 
pływ ające...

Inny z mieszkańców był zaintere
sowany dokładnym porównaniem 
kosztów  budow y i późniejszego 
u trz y m a n ia  różnych  rod zajów  
dróg. Niestety, takich danych nikt 
nie mógł na poczekaniu podać.

- Kiedyś liczyłam , że kilom etr 
słabej drogi bitum icznej kosztuje 
300 tys. zł, ale to takie wyliczenia 
na kolanie -  odpowiedziała radna 
Agnieszka De Falco Kuczyńska.

- Trzeba jed n ak  pam iętać, że 
ostatnio takie inw estycje bardzo 
podrożały - dodał Kazimierz Mie
szała. - W Międzyborzu mieli odło
żone pieniądze na kilometr chod
nika, a zrobili z tego 1/3. Można by 
rzec: wszystko się zmienia, a budżet 
stoi w miejscu -  podsumował pesy
mistycznie. Zwrócił też uwagę, że 
wcześniejsze prace okazują się nie
wiele warte. - W ystarczy pojechać 
na drogę łączącą Św ięty M arek z 
Komorowem. Była robiona około 
15 łat temu, a teraz rusza się, jakby 
pływała, bo podkład jest za słaby. 
To samo w Biskupicach.

- Ja bym o tym powiadomił pro
kuraturę -  stw ierdził radny M a

- Wniosków w sprawach drogo
w ych jest tyle, że specjalnie kupi
łem teczkę w sklepie papierniczym 
u Moniuszki, ale już jest pełna. I to 
są wnioski, których realizację obie
cał poprzedni burmistrz! Nie mogę 
ręczyć, że nawet to uda się wykonać 
- powiedział.

- Może dlatego dłużej nie chciąj. 
być burm istrzem ... -  zaśm iali się 
słuchacze.

- W telewizji słyszałam, jak pre
m ier mówił, że jest jakiś krajowy 
fundusz na drogi lokalne. Czy gmi
na z tego korzysta? -  zapytała jedna 
z mieszkanek Sycowa.

- Na drogi osiedlowe, wewnętrz
ne, nie mamy szans dostać tych 
środków  -  ro zw iał je j n ad zieje  
M arek Grenda. - Tam kryteria są 
zup ełn ie inne. Preferow ane jest 
połączenie dróg wyższego rzędu: 
kra jow ych , w o jew ód zkich , p o 
w iatowych albo drogi do jakichś 
centrów  biznesu, kultury. M ini
sterstwo Obrony sponsoruje drogi 
dojazdowe do poligonów.

- A ju ż się cieszyłam , że coś z 
tego będzie dla nas -  podsumowa
ła smutnym głosem zainteresowa
na.

Zgromadzeni mieszkańcy mia
sta i gminy byli też zainteresowani, 
czy można nadal składać wnioski o 
remonty. Usłyszeli odpowiedź, ^e 
składać, owszem, można, ale lepiej 
nie mieć wielkich nadziei.

Zbigniew Nowak

http://www.olesnica24.com
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Jarosław  Głowacki 
firm istrz  
o s z c z ę d n o ś c i; o zł 
n ieru ch o m o ści: dom 269 mkw.
- 540.000 zł, gospodarstw o rolne 
1,4706 ha - 134.000 zł, budynek 
mieszkalny, gospodarczy, garaże, 
umowa darowizny, 0,9599 ha nie
ruchomość rolna niezabudowana
- 7.000 zł
dochody: z tytułu pełnienia funk
cji burmistrza 121.729 zł 
samochody; ford s-max z 2011 
kredyty: konsum pcyjny PKO BP 
2.726 zł

Paw eł Adam czyk
kierownik Domu Kultury w Sy
cowie
o s z c z ę d n o ś c i ; 4.077 zł 
n ieruchom ości: dom 127 mkw. -
370.000 zł, działka 1.572 mkw. - na 
której stoi dom - 60.000 zł 
dochody: zatrudnienie - 55.442 zł, 
umowy zlecenia i dzieło - 28.758 zł, 
dieta radnego 300 zł 
samochody: VW golf z 2001 
kredyty: hipoteczny PKO Bank na

"uudowę domu 155.050 zł, pozostała 
kwota kapitału do spłaty 135.231 zł

Krzysztof Buczek
przedsiębiorca, Usługi Elek
tryczne
o s z c z ę d n o ś c i; O zł 
nieru chom ości: dom 108 mkw. -
250.000 zł, uprawy zielone 2,626 
ha - 40.000 zł z tego tytułu przy
chód i dochód 1.777 zł, budynek 
mieszkalny w budowie 170 mkw.
- 40.000 zł, działka budowlana 18 

^ A w  - 40.000 zł
dochody: usługi elektryczne - z 
tego ty tu łu  przychód i dochód 
53.941 zł ryczałt 
samochody: - 
kredyty: -

O tylia Duś 
osŁczędności; 17.198 zł

138.000 zł, działka rolno-budowla- 
na 5,24 ha - 50.000 zł, z tego tytułu 
przychód 15.777 zł, dochód 11.849 
zł
tiochod y: z zatrudnienia 23.902 
zł, odszkodowanie z PZU 1.800 zł, 
dieta radnego 7.400 zł 
s a m o c h o d y :  - 
kredyty: -

Iwona Dzikowska
oszczędności: O zł 
n ieruchom ości: dom 108 mkw. -
300.000 zł
dochody: umowa zlecenie 515 zł, 
dieta radnej 240 zł, umowa o pracę 
od stycznia do listopada 45.300 zł

, i »» Dzisiaj w naszym cyklu oświadczenia majątkowe
burmistrza i radnych Rady Miejskiej Ba rozpoczęcie kadencji. 
tyczą one roku 2018. , . , ^

Przed wyborcami nie mogą mieć nic do ukrycia

sam o ch o d y : land  rover z 2009, 
peugeot z 2006, VW passat z 2008, 
skuter bratan z 2007 
kredyty: -

Leszek Hofman
nauczyciel, Zespół Szkół Ponad
gimnazjalnych w Międzyborzu 
o s z c z ę d n o ś c i : 56.188 zł konto 
oszczędnościowe, 37.000 zł lokaty, 
8.500 zł obligacje  korporacyjne, 
1.400 zł obligaqe państwowe eme
rytalne, 28.000 zł fundusz emery
talny Amplicolife, 962 euro 
n ie ru ch o m o śc i: dom 160 mkw.
- 300.000 zł, m ieszkanie 41 mkw.
- 260.000 zł, m ieszkanie 63 mkw.
- 250.000 zł, budynek gospodar
czy 11 mkw., działka 1100 mkw. -
20.000 zł
dochody: umowa o pracę - 62.848 
zł, umowa o pracę dochód - 7.757 zł 
samochody: -
k re d y ty : h ip o teczn y  na zaku p 
mieszkania PKO BP 92.745 zł

Artur M igasiew icz
przedsiębiorca „Meble-Art” 
oszczędności: 5.500 zł

200.000 zł, gospodarstwo hodow

lane 13,03 ha - 50.000 zł, z tego 
tytułu przychód i dochód -17.000 
zł, w arsztat m eblow y 66 mkw. -
100.000 zł
dochody: działalność gospodar
cza stolarstwo od 1.01 do 31.10.2018 
przychód 74.717 zł, dochód 27.565 
zł; dieta radnego 6.500 zł 
sam ochody/m aszyny: VW  LT z 
2001, ciągnik rolniczy Same z 1997

10.106 zł

Beata Molka

nieru ch o m o ści: dom 160 mkw. -
270.000 zł, działka 0,47 ha - 25.000 
zł
dochody: św iadczenie rodzinne 
pielęgnacyjne - 22.428 zł, świadcze
nie wychowawcze - 6.800 zł, dieta 
radnej - 6.800 zł 
samochody: - 
k redyty: -

Rafał W ajnert
przedsiębiorca, Zakład Stolarski 
oszczędności: 30.000 zł

400.000 zł, gospodarstwo nieukie-

runkow ane 3,9614 ha - 150.000 zł, 
dom 220 mkw. - 300.000 zł 
dochody: Zakład Stolarski z tego 
tytu łu  przychód i dochód 39.251 
zł, dochody z zatrudnienia - 54.160 
zł, dieta radnego - 5.600 zł 
samochody: opel zafira z 2007, hy- 
undai tucson z 2018 
k r e d y ty : h ip o te c z n y  PK O  BP
79.000 CHF, na zakup samochodu 
BGŻ BNP Paribas 30.000 zł

M agdalena G rzelak
sekretariat Szkoła Podstawowa 
w Międzyborzu 
oszczędności: O zł 
nieruchom ości: -
dochody: z tytu łu  zatrudnienia - 
28.417 zł, dieta radnego - 4.800 zł 
samochody: kia ceed z 2007 
kredyty: -

Krystyna Lem iesz 
rencistka
oszczędności: 35.000 zł 
n ieru ch o m o ści: m ieszkanie 104 
mkw. - 80.000 zł
dochody: renta 8.300 zł, dieta rad
nego 9.700 zł 
samochody: - 
kredyty: -

M ałgorzata  M azur
nauczycielka Przedszkole Bajka 
Międzybórz 
oszczędności: O zł 
n ie ru ch o m o śc i: m iesz k a n ie  48 
mkw. - 23.550 zł, pom ieszczenie 
gospodarcze 12 mkw., pomieszcze
nie gospodarcze 10 mkw., garaż 24 
mkw. - 7.000 zł
dochody: z tytu łu  zatrudnienia - 
67.545 zł, dieta radnego 6.600 zł 
samochody: VW  UP z 2013 
k re d y ty : na dokończenie bud o
w y domu jednorodzinnego syna 
147.350 zł, do spłacenia pozostało 
94.411 zł, h ip o teka  um ow na do 
kw oty 18.840 zł na rzecz gm iny 
M iędzybórz w  zw iązku  z zaku 
pem lokalu mieszkalnego wraz z 2 
pom ieszczeniam i gospodarczymi 
i garażem

W ioleta  Ryś
laborantka OSM Międzybórz 
oszczędności: 11.930 zł 
nieruchom ości: - 
dochody: umowa o pracę - 34.694 
zł
samochody: - 
kredyty : -

Tom asz Stem pin
leśniczy Ligota Polska 
oszczędności: 30.000 zł 
nieruchom ości: - 
dochody: z tytu łu  zatrudnienia -
98.000 zł, dieta radnego -7.500 zł 
samochody: voIvo V40 z 2012 
kredyty: -

Sabina Zapeńska
starszy referent ds. świadczeń 
rodzinnych i księgowości w 
MGOPS Międzybórz 
oszczędności: O zł 
n ieru ch o m o ści: dom 120 mkw. -
230.000 zł, budynek gospodarczy 
84 mkw. -15.000 zł
dochody: umowa o pracę MGOPS 
w M iędzyborzu - 54.419 zł, dieta 
radnej - 8.250 zł 
samochody: - 
kredyty: -

Sław om ir Zapeński

n ie ru ch o m o ści: dom 96 mkw. -
300.000 zł, garaż w trakcie budo
wy 24 mkw. -15.000 zł, działka 580 
inkw. - 30.000 zł
dochody: umowa o pracę - 70.032 
zł, dieta radnego -240 zł 
samochody: renault megane kom
bi z 2011-24.000 zł 
k red y ty : hipoteczny na budowę 
domu jednorodzinnego 204.300 zł, 
do spłaty pozostało 185.000 zł

Radna interpeluje
B IERU TÓ W  •  Co z lustrem na 
Solnickiej i Słowackiego? I co z 
remontem Wodnej?

M agd alen a M iko ś, która d e
biutuje w Radzie Miejskiej w Bie- 
:>jtowie, w kam panii w yborczej 
obiecywała m.in. wnioskowanie o 
realizację remontu ulicy Wodnej i 
przejazdu kolejowego na niej oraz 
postawienie lustra na skrzyżowa
niu drogi nr 451 i ulic Solnickiej/ 
Słowackiego.

Radna z ugrupow ania Tak dla 
Zm ian złożyła w tych obu spra
wach interpelacje.

„Problem  słabej w idoczności 
dla kierow ców  jad ących  drogą 
wojewódzką nr 451 i skręcających

w lewo w ulicę Solnicką i Słowac
kiego, który sygnalizow ała pani 
w sw ojej in terp e la c ji, je s t nam  
znany. W związku z powyższym 
były już przeprowadzone wstęp
ne rozm ow y z przedstaw icielem  
Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei 
we Wrocławiu (zarządcy drogi). W 
niedługim- czasie zostaną wdrożo
ne działania zm ierzające do roz
wiązania interpelacji lustra drogo
wego" - taką odpowiedź otrzymała 
w sprawie postawienia lustra.

A w kwestii remontu nawierzch
ni Wodnej W aldem ar Roniek, in
spektor ds. gospodarki nierucho
m ościam i, odpow iedział radnej 
tak: „W odpowiedzi na pani in
terpelację dotyczącą remontu na

wierzchni ulicy Wodnej w Bieruto
wie (na odcinku od skrzyżowania 
z ulica Słowackiego do przejazdu 
PKP) informuję, że zostało wdro
żone postępowanie dotyczące przy
gotowania remontu drogi (sporzą
dzona dokum entacja, konieczne 
uzgodnienia z ZDP i PKP). W chwi
li obecnej przy uwzględnieniu pa
nującej pogody zostaną rozpoczęte 
działania dotyczące napraw cząst
kowych ulic na terenie Bierutowa 
(w ypełnianie ubytków tzw. masą 
asfaltową na zimno), będzie to do
tyczyło także interesującego panią 
odcinka. Wymienione prace zosta
ną zlecone do w ykonania przez 
ZGK w Bierutowie".

(ror) Radna debiutantka zgłasza pierwsze problemy do rozwiązania

Oleśnica ?%.cain CODZIENNIE NOWE INFORMACJE

Co ma władza?!

http://www.olesnica24.com


26 lutego - 4 marca 2019 Panorama Oleśnicka nr 8 W W W . O l e ś n i c a  2 4 . c o m PANORAMA G M iii j 19

/ nr37

nformator
^ łn ił̂  O ^e ś łiic a

Gmina Oleśnica Bia już komplet nowych sołtysów. Spośród 29 
wybranych gospodarzy wsi 11 to debiutanci. Wśród nich Jest 9 
pań. W wyborach w 2015 roku sołtysów-debiutantów było 9. Co 
cieszy? Zdecydowanie wyższa frekwencja niż w roku 2015

WALDEMAR UBA
S o ł t y s e m  
Wszechświętego 
jestem od ponad 
20 lat, M oją de 
wizą w życiu jest 
poważne podcho
dzenie do wszel
kich zam ierzeń, 

■ ró w n ie ż  do te j 
odpowiedzialnej funkcji. Wiem, że 
tylko przy pomocy moich przyjaciół 
z rady sołeckiej oraz mieszkańców 
mogę zrealizować to, co we wsi jest 
najpilniejsze do zrobienia. Od lat je 
stem prezesem miejscowej jednostki 
OSP, działam społecznie. Udało się 
nam do tej pory m.in. zbudować świe
tlicę, remizę, salę gimnastyczną przy 
Szkole Podstawowej, wyremontować 
kościół. Cały czas są nowe wyzwania 
i oczekiwania mieszkańców. Nasza 
niewielka społeczność, takjak w po
zostałych wsiach, boryka się z roz
maitymi problemami i nie wszystko 
można załatwić od razu. W  tej chwili 
najważniejsze dla nas to m.in. budo
wa kanalizacji burzowej, gazyfika
cja wsi oraz remont przebiegającej 
przez wieś drogi powiatowej. Będę o 
to zabiegał. Dlaczego mieszkańcy na 
mnie głosują? Powiem krótko: Widać 
mają do mnie zaufanie i cenią mnie 
za wiarygodność, na którą przez lata 
zapracowałem. I za to serdecznie im 
wszystkim dziękuję. To dla mnie za
szczyt i zobowiązanie.

W  tegorocznych wyborach so ł
tysów  w oczy rzuca się, co pod
kreś la  m ocno, sekre ta rz  gm iny 
K rzyszto f Skórzewski, w yraźnie 
większa frekwencja. W  2015 roku 
w  zebraniach uczestniczyło 1.961 
m ieszkańców . W  tym  roku ju ż  
2.181. Frekwencja wzrosła w ięc o 
20 proc.

- W iększe zainteresowanie w y
borami to sygnał, że m ieszkańcy 
bardziej angażują się w życie gmi
ny. To dla nas, samorządowców, 
bardzo pozytywny sygnał. Cieszy 
również duże zainteresowanie wy
borami młodego pokolenia miesz
kańców, z których w w iększości 
wywodzą się nowi sołtysi. Należy 
życzyć im wytrwałości i realizacji 
zamierzeń - mówi K rzysz to f S kó
rzewski.

Frekwencja wzrosła!

AGNIESZKA JAKUBOWSKA 
Kandydow ałam  
na sołtysa Ligoty 
Polskiej, bo stwier
dziłam, że musimy 
coś zmienić w na
szym sołectwie, 
żeby było lepiej.
Dużo się działo, 
ale należałoby zro
bić jeszcze więcej. Do startu namawiali 
mnnie sami mieszkańcy. Planów mam 
wiele. Wszystko zależy po części od 
środków finansowych, po części od 
współpracy z prężna, młodą radą 
sołecką i mieszkańcami. Jako sołtys 
będę się starała być łącznikiem między 
mieszkańcami, organizatorem i po czę
ści administratorem. W naszej repre
zentacyjnej świetlicy chciałabym za
inwestować w nowe krzesła i stoły We 
wsi bardzo dużo zrobiliśmy z funduszu 
sołeckiego - place zabaw, oświetlenie 
Musimy zainwestować w drogi śród
polne. Mamy ten plus, że wójt Marcin 
Kasina jest mieszkańcem naszej wio
ski i zawsze nam pomaga. Dlaczego 
mieszkańcy na mnie zagłosowali? Po
nad 8 lat działam wspólnie z sołtysami 
i radą sołecką. Większość mieszkań
ców świetnie mnie zna, mieszkam tu 
od urodzenia. Doświadczenie i zaan
gażowanie przyczyniło się do sukcesu. 
Dziękuję mieszkańcom, którzy oddali 
na mnie głos. Wierzę, że z radą sołec
ką podołamy ich oczekiwaniom. Sobie 
życzę siły i wytrwania.

Polska wygrała z Francją
Takie sportowe wydarzenia są 

świetną promocją miasta i gmi
ny.

W  m iejscow ej h a li od były  się 
m ecze  s ia tk ó w k i m in ik a d e te k  
U16. Ryw alizow ały dziewczęta w 
wieku do 16 lat z Polski i z Francji, 
przygotow ujące się do elim inacji 
do M istrzostw  Furopy. Polki za
grają w grupie ze Szw ecją, H isz
panią i Niemcami w  Twardogórze 
od 26 do 28 kwietnia.

M ecz  z o s ta ł z o rg a n iz o w a n y  
staraniem  Izabeli Szczypiórkow - 
skiej Bal, siatkarki, reprezentantki 
Polski i Francji, m istrzyni Francji, 
która m ieszka w e Francji. W  cza
sie swojej kariery w ystępow ała w  
AZS-AW F W arszaw a i Polonezie 
W arszaw a, w e w ło sk im  Y olley

ła córka Clara Bal, którą reprezen
towała Francję na twardogórskim 
parkiecie. Pani Izabela miała m a
rzenie, aby d ziew częta z Francji 
zagrały z Polkami. Po rozmowach 
ostatecznie trafiły  do Twardogó- 
W-

M ecz śro d o w y zak o ń cz y ł się 
w ynik iem  3:0 dla Polek. Rów nież 
w czwartek podopieczne Andrze
ja  Krow iaka nie dały się ograć ze
sp ołow i A nd reja  Peca z Francji. 
W y g ra ły  3:1. N a m ecz  c z w a rt
kow y p rzybył d zien n ik arz  oraz 
prezenter radiow y i telew izyjny, 
a także dyplomowany trener siat
ków ki, który był w  reprezentacji 
Polski juniorów  - Zygm unt C haj
zer. O becny był także burm istrz 
Paw eł Czuliński. Burm istrz i dy
rektor GO SiR-u w ręczyli zesp o
łom pamiątkowe fotografie. Także 
zawodniczki otrzym ały pam iątki 
zw iązane z Twardogórą.

Andrzej Głowacz

W  sobotę w gm innej hali spor
towej w  Oleśnicy odbył się finało
wy turniej siatkówki kobiet. Wal
czyły Nieciszów, Cieśle, Świerzna 
i Sokołow ice. N ajw ięcej em ocji 
przyniósł nam  m ecz o I miejsce: 
Cieśle vs. Nieciszów. Mistrzostwo 
gm in y  O leśnica  zd obyły panie 
reprezentu jące N ieciszów : M ał
gorzata Mróz, Iwona Andreasik, 
M arta K ow alska, M onika Kny- 
sak, M arta Skorek-Hejninger, Be
nita Salik, Klaudia Kozera, Patry
cja Sobiegraj. D rugie były Cieśle, 
trzecia Świerzna. Sędziow ali Jan 
Barański i Stanisław Koziara.

W  niedzielę  w hali w Ligocie 
Małej odbył się finał indywidual
nych M istrzostw Gminy Oleśnica 
w ten isie  stołow ym . W cześniej 
p ozn aliśm y zw y cięzcę  ry w ali
zacji drużynow ej - ty tu ł sprzed 
roku obroniły Now oszyce (Jan i 
M aksym ilian Krowiccy, Bartosz 
K ruszyński, M ariusz Kucharzy- 
szyn). D ru gie były Sokołow ice, 
trzeci K rzeczyn, czw arte Bogu
szyce.

W  turnieju  indyw idualnym  w 
finale M ariusz K ucharzyszyn z

To one grają najlepiej w siatkówkę

^ SOŁTYSI 2019
sołectw soitys ohecnych 

na zebraniu 
2015

nbannych 
na zebraniu' 

2019

fiakwencja
2019

Bogusławice Tomasz Domal R 56 56 20,74% ;
Boguszyce Jadwiga Bodo 52 36 6,54%
Boguszyce Osiedle Mieczysław Moś 30 57 10,25%
Brzezinka Przemysław Mamrot 151 113 47,28%
Bystre Magdalena Niczyj 65 113 16,33%
Cieśle Jacek Krzak 58 73 22 ,88%
Dąbrowa Piotr Długosz 68 56 16,14%
Gręboszyce Dariusz Nawrot 18 29 36,25%
Jenkowice Robert Cołta 49 40 11,83%
Krzeczyn Agata Zalega 47 102 26,29%
Ligota Mała Grzegorz Szymański R 117 92 15,86%
Ligota Polska Agnieszka Jakubowska 97 104 19,55%

. Ligota Wielka Justyna Batog R : . 62 59 17,05%
Nieciszów Danuta Szymańska 59 103 20,80%
Nowa Ligota Marzena Gardzilewicz 29 18 27,27%
Nowoszyce Andrzej Hamarowski 84 64 30,19%
Osada Leśna Sławomir Żuraw 11 21 31,82%
Ostrowina Jan Żareckl 92 82 32,80%
Piszkawa Janina Bednarska R 70 52 27,81%
Poniatowice Andrzej Gołębiowski 168 116 15,69%
Smardzów Agnieszka Podobińska R . 137 142 36,88%
Smolna Katarzyna Kuświk 47 136 22,26%
Sokołowice Wiesław Bełza / 79 67 9,56%
Spalice Marcin Korzępa R 29 149 25,25%
Świerzna Roman Strug « 122 122 49,39%
Wszechświęte Waldemar Uba 33 45 22,61%
Wyszogród Sławomir Zadka .. 51 63 44,05%
Zarzysko Andrzej Szymański 42 40 34,78%
Zimnica Piotr Zimiński 38 : - 31 22,63%

R - sołtys jest też radnym wytłuszczona czcionka - nowi sołtysi

Forlim popoli i fran cu sk im  Club 
Riom. Pałeczkę po m am ie przeje-

Zygmunt Chajzer kibicował w Twardogórze

Więcej zdjęć na olęsnica24.com

Sportowe echo gminy
Nowoszyc obronił tytuł, pokonu
jąc 2:0 Przemysława Trzópka z So
kołowie. Trzeci był Bartosz Pytko 
z Boguszyc.

W sobotę 2 marca o l i w  gm in
nej h a li sp ortow ej w O leśn icy  
przeprowadzone zostaną halowe 
tu rn ieje  w piłce nożnej m łodzi
ków, a od 12 juniorów młodszych. 

>«■*#

Finałow y turniej gm innej ha- 
lówki odbędzie się 2 m arca o 16 
w gm innej hali sportowej w Ole
śnicy. Terminarz ćwierćfinałów:

L ig o ta  P o ls k a  - Ś w ie r z n a  
godz.16, Z arzysko - N ow oszyce 
godz.16.30, Boguszyce O s. - So
kołow ice godz.l7, W szechśw ię
te - N ieciszów  g o d z .17.30. M e
cze  fin a łow e ro zp o czn ą  się ok 
godz.18.

10 m arca o 16 w gm innej hali 
sp ortow ej w O leśn icy  z okazji 
D nia  K obiet p rzep ro w ad zo n y  
zostanie turniej siatkówki kobiet. 
Zgłoszenia do 4 m arca w Dziale 
Sportu i Rekreacji GOK Oleśnica 
tel. 71/7218727.

A rtu r Koziara
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SPORT W SKRÓCIE 
Pokonany IV -ligow iec  
Oleśnicki MKS rozegrał kolejny 
sparing w ramach przygotowań do 
rundy wiosennej klasy okręgowej. 
Pogoń wygrała z występującym w 
IV lidze Piastem Źerniki-Wrocław 
3:2, choć to goście prowadzili do 
przerwy 1:0. Bramki dla gospoda
rzy zdobyli Karol Siódmiak, Michał 
Hatapacz oraz - z rzutu karnego - 
Grzegorz Graf W kolejnym meczu 
podopieczni trenera Jurasika 
zagrają z innym zespołem z IV ligi - 
GKS-em Mirków.

Jedynka panyl
W czasie ferii zimowych przed
stawiciele klas siódmych i ósmych 
wzięli udziału w Turnieju o Puchar 
Burmistrza Oleśnicy w piłce nożnej 
chłopców organizowanym w hali 
Atola. Uczniowie SP 1 w Oleśnicy 
w swoich rocznikach zajęli pierw
sze miejsca. Skład klasy 8: Cyprian 
Wojcieszak, Jakub Fryzowski, Jan 
Mielczarek, Kamil Fornal, Jacek 
Łuczek, Szymon Gardzilewicz, Mi
chał Gretka, Dawid Rzepka. Skład 
klasy 7: Damian Nowak, Bartosz 
Wdowski, Piotr Zaskórski, Mateusz 
Trojanowicz, Paweł Witkowski.

Powiat dla SZS
Powiatowy Szkolny Związek 
Sportowy na organizację i przepro
wadzenie Igrzysk Dzieci, Igrzysk 
Młodzieży Szkolnej i Licealiady 
w ramach współzawodnictwa 
sportowego szkół z terenu powiatu 
oleśnickiego otrzyma 23.000 zł, 
przyznane przez władze powiatu w 
ramach konkursu ofert na realiza
cję zadań publicznych w 2019 roku.

Sagan, u ltrabiegacz
Blog „Biegiem po marzenia” za
prasza na spotkanie z Łukaszem 
Saganem. „Jedno jest pewne - to 
będzie cala prawda o ultra!” - re
klamuje spotkanie Dawid Gajlusz. 
Spotkanie odbędzie się 17 marca o 
godz. 15 w sali konferencyjnej BiFK 
na Reja.

. Grali m łodzicy Pogoni
W sobotę w Oleśnicy sparing roze
grał zespół młodzików Pogoni Ole
śnica. Przeciwnikiem była drużyna 
FA Wrocław. Po emocjonującym 
spotkaniu i trzech trzydziestomi- 
nutowych tercjach jedną bramką 
więcej na koncie miał zespół gości, 
wygrywając 4:3. Młodzicy Pogoni 
zagrali w składzie: Wróbel, Roszak, 
Możdżanowski, Jaworski, Gomul- 
ski. Żyła, Gawiński, Świerczyński, 
Kwiek, Dziki, Giedyk, Poszwa, 
Stefanek W kolejnych sparingach 
oleśnicka drużyna zmierzy się z 
wrocławskimi zespołami: Paraso
lem oraz Śląskiem.

Lotnik w ygrał
Czwarty mecz sparingowy rozegrali 
podopieczni Wojciecha Rusieckie
go W Ostrzeszowie na sztucznej 
nawierzchni zmierzyli się z ósmą 
ekipą kaliskiej A klasy LKS Janko- 
wy. I wygrali pewnie 6:2.

Alex pierwszy, Paweł 
drugi
W 33. Dolnośląskiej Lidze Pływac
kiej klas V III VIII barwy MKP Atol 
Oleśnica reprezentował Paweł 
Zdanowicz. Paweł zajął 4. miejsce 
w konkurencji 50 m stylem dowol
nym (do podium zabrakło 0,09 s) 
oraz 2. miejsce w konkurencji 200 
m stylem zmiennym, poprawiając 
własny rekord życiowy o 4,98 
s. A zwycięzca wyścigu na 200 
m stylem zmiennym został Alex 
Rytkowski, uczeń oleśnickiej SP6, 
wychowanek MKP Atol, obecnie 
pływający we wrocławskim klubie. 
Paweł i Alex na zdjęciu.

Kocina i Przyjaciele mistrzem!
Zakończyły się sycowskie rozgrywki w halowej piłce nożnej. Po raz trzeci z rzęcju wygrała ekipa 
Kociny i Przyjaciół i zdobyła trofeum na własność. f

Niedzielne zmagania rozpoczęły 
się od potyczek ćwierćfinałowych.

W pierwszej parze spotkały się 
EKO Rados i Vesuvio. I od razu na 
starcie doszło do olbrzymiej sensacji, 
bowiem zwycięzca eliminaq'i nie dał 
rady dopiero ósmej ekipie pierwszej 
części rozgrywek drużynie Vesuvio, 
ulegając po dramatycznym spotkaniu 
1:2. Bohaterem był Robert Ziółkow
ski, który zdobył oba gole, w tym 
decydującego o wyelim inow aniu 
faworyta w ostatniej minucie meczu.

W drugiej parze łatwe zwycięstwo 
zanotowała na swoim koncie Kocina 
i Przyjaciele, eliminując z dalszej wal
ki „Chłopców do Bicia". W trzecim 
pojedynku Torped Lombard długo 
m ^ zył się z Wodzirejami. Dopiero 
dwie indywidualne kary dla zawod
ników ich rywali pomogły Torpe
dowi strzelić w końcówce meczu 
trzy gole, dzięki czemu trzykrotni 
zwycięzcy rozgrywek zameldowali 
się w półfinale.

O statn ią  parę ćw ierćfinałow ą 
utw orzyły GEO System  i FC Ti- 
gers. W szeregach tej drugiej ekipy 
występował Karol Nóżka, bardzo 
skuteczny strzelec, który potwier
dził swoje snajperskie umiejętności 
także i w tej potyczce, praktycznie 
sam rozprawiając się z przeciwni
kiem. Jego cztery gole zdecydowały 
o pokonaniu 4:1 czwartej drużyny 
bojów eliminacyjnych.

W pierwszym półfinale pogromca 
EKO Rados niespodziewanie łatwo 
uległ drużynie organizatora rozgry
wek Łukasza Schonfeldera, ekipie

Najskuteczniejszy Najlepszy bramkarz - 
piłkarz - Karol Michał Kubot (Kocina 
Nóżka (FC Tigers) ' Przyjaciele)

Torped Lombard 0:3, natom iast w 
drugim Kocina i Przyjaciele nie dała 
najmniejszych szans zespołowi FC 
Tigers, strzelając pięć goli, a tracąc 
przy tym zaledwie dwa. Zacięta wal
ka trwała tylko w pierwszej poło
wie, która zakończyła się remisem. 
W  drugiej dom inacja m istrzów  z 
poprzedniego roku nie podlegała 
już dyskusji.

Zanim  rozległ się gw izdek roz
poczynający zm agania finałowe, 
odbył się mecz o trzecią lokatę. W 
nim  znow u błysnął form ą Robert 
Ziółkowski, którego dwie bram ki 
pozwoliły pokonać 3:1 FC Tigers. W 
meczu tym ponownie przypomniał 
o sobie Karol Nóżka, który strzelając 
23. gola zapewnił sobie koronę króla 
strzelców sycowskich mistrzostw.

Wielki finał przebiegał wyraźnie 
pod dyktando ekipy Zbigniewa Sie-

Kocina i Przyjaciele - zwycięzca sycowskich mistrzostw w 2019 roku

W nogę są najlepsze
SP Gminy Oleśnica zdobyła ty
tuł mistrza powiatu.

W hali gminy Oleśnica rozegrano 
Finał Powiatowy w ramach Igrzysk 
Młodzieży Szkolnej w halowej piłce 
nożnej w kategorii dziewcząt. Zespoły 
składały się z 10 zawodniczek. Czas 
gry wynosił 2 x 10 minut.
DZIEW C ZĘTA
w ynik i
SP1 Oleśnica -  SP Gminy Oleśnica 0:0 
SP Gminy Oleśnica -  SP Dobroszyce 3:0 
SP1 Oleśnica -  SP Dobroszyce 1:1
ko le jność
1. SP Gminy Oleśnica op I. Zamorska
2. SP1 Oleśnica op. T. Banaszak
3. SP Dobroszyce op. R. Szczepaniak

Zwycięski zespół SP Gminy Ole
śnica wystąpił w składzie: K. Dyrka,

Morsy w Atolu

Grupa Oleśnickich Morsów powstała przy OKR Atol zebrała się na 
pierwszej zimowej kąpieli w niedzielę. Byli wśród nich: Monika Szczer
ba, Paweł Kołcz, Karolina Rasała, Tomasz Lewicki, Ewa Szczerba, 
Adam Hrehorowicz, Leszek Cielibała, Grzegorz Komarzyniec, Jacek 
Stefaniak, Tomasz Kurp i Zbigniew Zaradniewicz. (ws)

raczka. Sam kapitan popisał się dwo
ma kapitalnymi bramkami, a trzecią 
dołożył Jakub Wojciechowski. Tym 
samym po raz trzeci z rzędu Kocina 
i Przyjaciele wygrała te zmagania, 
dzięki czem u przechodni dotych
czas puchar stał się już własnością 
tej bardzo silnej drużyny.

Drużyna mistrzów grała w skła
dzie: Zbigniew Sieraczek, Kamil Sie- 
raczek, Paweł Kubot, Michał Kubot, 
Adam Pacyna, Damian Maksyminko, 
Patryk Perz, Bartosz Brzezicha, Kamil 
Niwa, Jakub Wojciechowski, Patryk 
Wojciechowski, Sylwester Płoch.

Tytuł króla strzelców zdobył Ka
rol Nóżka (FC Tigers) -  23 gole. Wy
przedził on Błażeja Ostrego (Torped 
Lombard) -1 9  bramek i Pawła Kubuta 
(Kocina i Przyjaciele) - 1 8  trafień.

Najlepszym bramkarzem wybrano 
Michała Kubota, najstarszym zawod

nikiem był 37-latek - Tomasz Lempart, 
bram karz ekipy Torped Lombard, 
najm łodszym  natom iast zaledwie 
15-letni Maciej Makowczyński (Ve- 
suvio). Puchar Fair Play przyznano 
ostatniej ekipie sycowskich zmagań 
- Govero Video.
FINA ŁO W A  D R A B IN K A

ćw ie rć fin a ły  \
EKO Rados - Vesuvio 1:2
Kocina i Przyjaciele - Chłopcy do Bicia 4:1 
Torped Lombard - Wodzireje 3:0
GEO System - FC Tigers 1:4

pó łfin a ły
Vesuvio - Torped Lombard 0:3
Kocina i Przyjaciele - FC Tigers 5:2

o III m iejsce
Vesuvio - FC Tigers 3:1

fin a ł ‘

Torped Lombard - Kocina i Przyjaciele 0:3

Witold Lechowicz

M. Gliszczyńska, W. Hryńków, D. 
Jerczyńska, W. Kołodziej, K. N ie
wiarowska, E. Nogaj, K. Pogwizd, 
K. Śliwa.

Drugie miejsce wywalczyła Jedyn
ka, grająca w zestawieniu: O. Dudek, 
Z. Gajda, N. Krawiec, K. Krystek, A. 
Pomorska, A. Sznajder, A. Wachow
ska, O. Wojczyńska, N. Zasada.

Na trzecim stopniu podium stanęły 
dziewczęta z Dobroszyc, grające w 
składzie: P. Połeć, W. Laskawska, E. 
Zdanowicz, E. Jakubowska, K. Kuc, 
D. Biłaś, K. F^dymowska, D. Żygadło, 
N. Biłaś, O. Laskowska.

Organizatorką zawodów z ramie
nia PSZS w O leśnicy była Izabela 
Zamorska.

(is)

Medalowy tercet Torpedy
Oleśniccy pływacy wrócili z tuzi
nem medali.

W Osiecznicy odbyły się pływackie 
zawody o puchar wójta gminy. UKP 
Torpeda Oleśnica reprezentowało 
czworo młodych pływaków: Gabrysia 
Wójcik, Alicja Szwabińska, Wojciech 
Okoń i Mateusz Okoń. Swoimi startami 
młodzi pływacy udowodnili, że są 
mocnym wsparciem dla starszych i 
utytułowanych zawodników Torpedy. 
Zdobyli łącznie 12 medali: 8 złotych, 
2 srebrne i 2 brązowe.

Wojciech Okoń wygrał wyścigi na 
dystansach 50 i 100 grzbietowym, 100 
dowolnym i 50 motylkowym, zdobywa
jąc cztery złote medale. Srebrny medal 
zdobył w konkurencji 50 dowolnym.

Mateusz Okoń odebrał dwa zło
te medale w wyścigach na 50 i 100

Wojciech Okoń - pierwszy. Mateusz 
Okoń trzeci

klasycznym, jeden srebrny na 100 
zm iennym  i dwa brązowe na 50 i 
100 dowolnym Gabrysia Wójcik wy
grała konkurenqe na 50 i 100 stylem 
klasycznym, zdobywając dwa złote 
medale.

to s )

Grają w nogę jak nikt!

http://www.olesnica24.com
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Nowa impreza biego
wa ma na celu wspar
cie Nikodema Targoni 
z Twardogóry, który 
ma wrodzoną wadę 
stóp.

Katarzyna i Mateusz 
Szczepaniakowie wraz z 
Klubem Sportowym Dia
ment zapraszają na Charytatywny 
Bieg Wokół Stadionu dla Nikodema 
Targoni, który odbędzie się 3 maja na 
Stadionie Miejskim w Twardogórze.

W  ram ach im prezy odbędą się 
„Biegi M ałych Olimpijczyków", w 
których pobiegną najmłodsi uczest
nicy na dystansie od 50 do 800 m. 
Każdy startujący otrzyma na mecie 
pamiątkowy medal oraz drobny upo
minek, a dla najlepszych przygoto
wano puchary i dyplomy. Udział w 
biegach jest bezpłatny. W progranaie 
zostały przygotowane również inne 
atrakcje dla najmłodszych, o których 
organizatorzy poinformują już nie
długo.

Dla osób od 16. roku życia przy
gotowano biegi na dystansach 10 
km, 5 km  oraz nordic w alking na 
5 km. Każdy uczestnik otrzyma w 
pakiecie startowym m.in. pamiątko
w y numer (imienny numer dla za

pisanych i opłaconych 
do 26 kwietnia), bidon, 
frotkę oraz inne gadże
ty. Po przekroczeniu 
linii mety zawodnicy 
otrzym ają odlewany 
pam iątkow y m edal. 
Na każdego będzie też 
czekał ciepły posiłek i 
napój. Najlepsi otrzy

mają puchary i dyplomy. Organiza
torzy przygotowali też nagrody w 
kategoriach open kobiet i mężczyzn 
oraz wiekowych. Dodatkowo nagro
dzeni zostaną najlepsi w  kategorii 
mundurowych, również z podziałem 
na płeć. Twardogórzanie również 
będą m ieli możliwość ryw alizacji 
w kategorii „mieszkańców gminy". 
Po dekoracji odbędzie się losowanie 
nagród.

- Nasza impreza biegowa wspiera 
Nikodema Targoni z Twardogóry, któ
ry ma wrodzoną wadę stóp. W dniu 
biegu będzie prowadzona zbiórka 
pieniędzy na kosztow ną naprawę 
stópek Nikodema, rehabilitację oraz 
specjalistyczne buty ortopedyczne 
robione na zamówienie - mówi Pa
noramie K atarzyna Szczepaniak.

R egu lam in  i zapisy dla dzieci: 
www.zmierzymyczas.pl.

(ds)

Złotka z Szóstki grają dalej

w  siatkówce me mają sobie równych 

SP6 w Oleśnicy i SP w Żmigro
dzie wygrały strefowe elimina
cje w minikoszykówce.

W sali SP2 w Oleśnicy odbyły się 
mecze eliminacyjne strefy wrocław
skiej w minikoszykówce dziewcząt i 
chłopców. Głównym organizatorem 
był SZS „Dolny Śląsk" we Wrocławiu 
i PSZS w Oleśnicy.

3. SP3 Trzebnica
4. SP Sułów

op. P. Wolski 
op A. Romanowicz

M istrzynie grały w składzie: L. 
Chodorowska, P. Dobrowolska, Z. 
D udzic, N. G liga, J. Izydorczyk, 
A. Kuś, N. Łuczak, J. Owczarek, J. 
Pobłocka, A. W ojciechow ska, M. 
Wyrwas.

DZIEWCZĘTA
1. SP6 Oleśnica
2. SP Bystrzyca Oł.

op I. Kamińska 
op. M. Michałowski

CHŁOPCY
1. SP Żmigród
2. SP2 Oleśnica
3. SP1 Oława

op. J. Fedyna 
op. P. Glinka 
op. J. Smyk

fu»s>

Świętojańska szóstka
Klub Biegacza Szerszeń Oleśni
ca zaprasza na na „Bieg Szer
szenia. Nocny Bieg Świętojań
ski”.

„Po raz szósty bardzo gorąco zapra
szamy wszystkich na „Bieg Szersze
nia. Nocny Bieg Świętojański". Tym 
razem odbędzie się on 22 czerwca na 
dystansie 10 km. Jak co roku przygo
towujemy dla Was niespodzianki, 
które z czasem będziemy odkrywać. 
Ale już teraz możemy zdradzić, ze nie 
zabraknie nastroju nocy świętojań
skiej, nowej trasy biegu, wiodącej łu
bianymi przez wszystkich zielonymi 
terenami wzdłuż stawów i terenów 
wodonośnych, biesiady z grillem.

teatru ognia, atrakcyjnych pakietów 
startowych oraz niepowtarzalnego 
nastroju naszego biegu" - informuje 
KB Szerszeń Oleśnica.

Przypomnijmy, że Bieg Szerszenia 
wspierają Iwona Bemardelli -  amba- 
sadorka biegu, olimpijka, rekordzista 
Polski na 20 km, Justyna Święty-Er- 
setic -  twarz biegu, m istrzyni Eu
ropy na 400 m indywidualnie oraz 
w sztafecie, Danuta Cieślak -  twarz 
biegu, olimpijka, multimedalistka 
mistrzostw Polski.

Tradycyjnie wydarzeniem towa
rzyszącym będzie sportowa zabawa 
dla najmłodszych, czyli „Bieg Małego 
Szerszenia".

fis>

Znowu ruszą w noc świętojańską

Ósemka u Czerkawskiego
U czniow ie  SP8 w O leśn icy  
uczestniczyli w zawodach orga
nizowanych przez stowarzysze
nie Mariusza Czerkawskiego.

Na PGE Narodowy odbyły się VII 
Mistrzostwa Białego Orlika organi
zowane przez Stowarzyszenie Sport7 
Mariusza Czerkawskiego, najsłyn

niejszego polskiego hokiestę. Szko
łę Podstawową nr 8 im. Noblistów 
Polskich w Oleśnicy reprezentowały 
dwie drużyny.

W yjazd  na zaw ody był m ożli
w y  d zięk i w sp ó łp racy  szkoły  z 
O leśnickim  Klubem  H okejow ym  
„O rły".

(ws)

Narciarze z oleśnickich ogól
niaków wystartowali w zimowej 
Liceaiiadzie.

W Lądku Zdroju odbył się Finał 
Dolnośląski Licealiady Młodzieży 
w Snow board zie Chłopców . Do 
ryw alizacji przystąpiło  13 szkół 
ponad gim nazjalnych  z D olnego 
Śląska. Slalom gigant składał się z 
dwóch przejazdów. ILO  w Oleśnicy 
reprezentowali: Mateusz Włodarczyk 
Ila, Dawid Sendek Ila, Jakub Omie- 
cina Ilb. Chłopcy we wspaniałym 
stylu wywalczyli wicemistrzostwo. 
W klasyfikacji indyw idualnej, na 
startujących 33 zawodników, naj
lepszym okazał się Mateusz Włodar

czyk, który wywalczył mistrzostwo 
Dolnego Śląska, pokonując slalom 
w czasie 36,18. Opiekunem grupy 
była Marta Imiela

Reprezentacja chłopców  II LO 
wywalczyła 5. miejsce, a dziewczęta 
były 9. Składy drużyn: Magdalena 
Grudzień, Jagoda Schubert i Wiktoria 
Urbanek oraz Adam Junik, Paweł 
Cepuch i Igor Lenartowicz.

We Wrocławiu uczniowie II LO 
w O leśnicy brali udział w Finale 
Dolnośląskim w Short Tracku. Po 
zaciętej rywalizacji, Adam Junik, Szy
mon Narolski, Patryk Martynowicz 
i Feliks Kopczyk zajęli 6. miejsce na 
Dolnym Śląsku.

(ws)

SPORT W SKRÓCIE  
Oj, to była lekc ja ....
MLKS Odolanovia Odolanów dała 
Wiwie Goszcz cenną lekcję gry w 
piłkę nożną, wygrywając sparing 
9:0 (5:0). .Rywal był zdecydowanie 
lepiej dysponowany. W naszych 
szeregach zabrakło kilku kluczo
wych zawodników, a szansę od 
trenera dostali pozostali zawodnicy 
pierwszego zespołu oraz juniorzy. 
Zamiast sparingu kolejną jednostkę 
treningową odbyli m.in. Rogala. Ko
twa, Moskwa, Sitek. Makowczyński, 
Dąbrowski oraz Żak. Odpoczywali 
również piłkarze testowani przez 
nasz klub" - informuje klubowa 
strona.

Spraw ne ja k  łodzianki
Na obozie sportowym w Twardogó
rze przebywała grupa zawodniczek 
sekcji gimnastyki artystycznej 
Widzewa Łódź. Obóz trwa! 10 dni 
(od 11 do 21 lutego).

Tram pkarze  
ze zw ycięstw em  
Trampkarze Wiwy Goszcz, pod
opieczni Marka Leszczyszyna, 
zagrali we Wrocławiu z miejscową 
Silesią na sztucznym boisku przy 
Orzechowej. Piłkarze z Goszcza 
wygrali 7:3. Bramki dla gości strze
lali: Adrian Krawczyk - 2, Mateusz 
Seniów - 2, Jakub Hajduk, Marcin 
Sobiński, Kacper Wożniak

M isiew icz w  Fuga Mundi
Rozegrana została III Edycja Ligi 
Bilardowej Fuga Mundi 2018/2019. 
Do finału dotarli Dzmitry Hryb i 
Radosław Misiewicz z Oleśnicy. 7:3 
wygrał rywal Golden Kinga (obaj 
na zdjęciu). Trzecie miejsca zajęli 
Paweł Koch oraz Bartek Kubica.

Z en it przegrał
To nie był udany sparing Zenitu 
Międzybórz. W Ostrzeszowie pod
opieczni Sławomira Ulkowskiego 
ulegli 0:6 LKS Czarnylas.

Ekstra s iatków ka
Gminny Ośrodek Sportu i Rekre
acji w Twardogórze zaprasza na 
mecz 21. kolejki ligi siatkówki kobiet 
Volley Wrocław vs. Chemik Police, 
który odbędzie się w piątek 1 marca 
o godz. 18 w hali w Twardogórze. 
Bilety w cenie 10 zł (normalny), 5 zł 
(ulgowy) są dostępne w sprzedaży 
w recepcji hali w Twardogórze, 
czynnej od poniedziałku do piątku 
w godz. od 8 do 18. Sprzedaż 
internetowa na stronie: www.bilety. 
gosir.twardogora.pl. Informacja tele
foniczna: 697-849-803.

K aiaki W  mundurze
W Centrum Szkolenia Wojsk Lądo
wych w Drawsku Pomorskim odbyły 
się pierwsze Mistrzostwa Polski 
Północnej w kalaki eskrima dla 
służb mundurowych. Uroczystego 
otwarcia zawodów dokonali komen
dant CSWL Drawsko płk. Marek 
Gmurski wraz z prezesem Polskiej 
Federacji Combat Kalaki Janem 
Nyckiem. W mistrzostwach udział 
wzięło 36 zawodników, większość 
to żołnierze i funkcjonariusze służb 
mundurowych. Gościnnie wystąpili 
zawodnicy Klubu Dosan z Oleśnicy

M araton w  koszu
Team-Plast Koszykarski Klub 
Oleśnica informuje, że już tylko 5 
spotkań zostało do końca sezo
nu. Piaseckiego i spółkę czeka 
prawdziwy koszykarski maraton 
- 5 spotkań w 14 dni! 2.03 godz 
18 UKS Rio Team Złotoryja, 8 03 
godz. 18:45 MKS Mazbud Basket 
Szczawno Zdrój - oba mecze w hali 
Atola i trzy wyjazdy - 9.03 Orzeł 
Ziębice, 12.03 KKS Kobierzyce. 
16.03 SMK Lubin.

Wrócą z autografem mistrza

M [ •! I iT*1[f« p 11 \ 1

Wokół stadionu 
dla Nikodema

http://www.olesnica24.com
http://www.zmierzymyczas.pl
http://www.bilety
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■ KUCHARKA - 2 osoby ■ POMOC KUCHENNA - 2 osoby
■ KELNERKI - 2 osoby ■ praca w soboty i niedzielę ■ Kryszta
łowy Dwór. Spalice, ul. Warszawska 9. Tel. 602-459-919.

PRACA
■ Zatrudnimy RECEPCJO
NISTĘ. Praca lekka, łatwa, 
przyjemna i bardzo ciekawa. 
Oferujemy umowę o pracę 
oraz dobre wynagrodzenie. CV 
na adres: hotel@hotelamber.pl
■ Zatrudnię pracowników z 
Ukrainy - mężczyzn. Tel. 601- 
951-678.
■ ZATRUDNIMY KSIĘGO
WYCH, na kolejne stano
wiska do Biura Rachunko
wego „Bilans” w Sycowie 
oraz Oleśnicy. Wymagane: 
minimum 3 lata stażu pracy 
w księgowości, umiejętność 
samodzielnego prowadze
nia Podatkowej Księgi Przy
chodów i Rozchodów, oraz 
znajomość obowiązujących 
przepisów. Mile widziane 
umiejętności prowadzenia 
pełnej księgowości, co w 
znacznym stopniu wpływa 
na wysokość wynagrodze
nia. Firma zapewnia do
datkowe ubezpieczenie na 
leczenie w najlepszych pla
cówkach, różnego rodzaju 
dopłaty, możliwość dalsze
go podnoszenie kwalifikacji 
na szkoleniach opłacanych 
przez pracodawcę, oraz bar
dzo dobre warunki pracy. CV 
ze zdjęciem prosimy przesy
łać na adres: bilans_roma- 
niuk@interia.pl
■ Zatrudnię przy naprawie

palet. Tel. 501-717-357.
■ Firma w Szwecji zatrudni 
pracownika do warsztatu wul
kanizacyjnego od 25 marca 
(na 4-6 tygodni). Konieczne 
doświadczenie. Tel. 697-150- 
100; e-mail: docent@docent. 
se
■ Poszukujemy pracowników 
do tartaku. Tel. 536-276-506.
■ Przyjmę pracę jako opie
kunka osób starszych w Niem
czech na zastępstwo. Tel. 518-
070-134.

SPRZEDAM
■ Pralki, lodówki, zmywarki 
z Niemiec - 220 zł/szt. Tel. 
790-883-249.
■ Sprzedam tanio kamień 
ogrodowy (granit) na skal- 
niak lub aranżację ogrodu. 
Tel. 601-785-163.
■ Sprzedam lub wynajmę 
tablicę reklamową przy ru
chliwej trasie Oleśnica - Spa
lice. Tel. 606-874-272.
■ Sprzedam pralkę automa
tyczną z górnym wkładem, 100 
zł. Tel. 691-656-268.

FIRM A ZATR U DN I

DO ROBÓT DROGOWYCH,

PRACA NA W YW ROTCE 
8 GODZIN,

z  U PR AW N IEN IA M I.
T E L . 602-781-598.

panele, regipsy. Tel. 603- 
795-542.
■ Rozniosę każdą ilość 
ulotek reklamowych. Tylko 
poważne oferty. Tel. 698- 
242-632.

W E S E L A  18-TK ł
komunie, przyjęcia, noclegi. 

Kryształowy Dwór 
Tel. 602-459-919

■ Chwilówki, kredyty. Oferta 
wielu firm. Kilińskiego 2/7. Tel. 
793-688-083.

■ Kupię książki, płyty. Dojazd, 
gotówka 509-675-586, 508- 
245-450.

USŁU G I
■ Remonty mieszkań, do
mów, malowanie, gładzie.

■ gotówkowe, 
konsolidacyjne,

■  bankowe i pozabankowe
■  bez BIK
Oleśnica, ul. Młynarska 

7/7, parter 
Tel. 71-721-81-67.

■ Naprawa pralek Waldemar 
Planeta, ul. Chopina 7. Tel. 
314-49-33, 0-601-78-86-87.
■ Nowoczesne instalacje 
grzewcze, gazowe i wod
no-kanalizacyjne, montaż i 
serwis kolektorów słonecz
nych renomowanych firm. 
Klimatyzacja i wentylacja 
oraz roboty ziemne. Tel. 604- 
406-519.

Tel. 71 788 91 50

■ Awaryjne otwieranie samo
chodów i mieszkań. Tel. 601- 
76-12-82.
■ Okna PCV. Naprawa i 
serwis. Dobroszyce. Tel. 
602-381-937, www. oknana- 
pokolenia.pl.
■ Okna PCV, żaluzje. RATY. 
Wykonujemy posadzki z mixo- 
kreta. Oleśnica, ul. Wrocław
ska 30B. Tel. 71/314-95-49, 
606-874-272.
■ Pranie dywanów i tapicerki 
meblowej. Tel. 604-511-683.
■ Pranie dywanów, kanap, 
aut. Tel. 535-679-346.
■ ELEKTRYK. Tel. 537-393- 
225.

FIN A N S E

■ Biuro Rachunkowe „De
kret”. Oleśnica, ul. Wiśniowa 
5. Dla nowych firm 1. mie
siąc gratis. Tel. 605-418-580.

UBEZPIECZENIA

Biuro: Oleśnica 
ul. Młynarska 7 
lok. nr 7 parter

TU R YSTYK A
■ Centrum Międzynarodo
wych Przewozów Autokaro
wych, wyjazdy codziennie z 
Oleśnicy, Sycowa, Wrocła
wia. BILETY LOTNICZE, 
PROMOWE-zniżki do 90 %. 
OPAL-Rzemieślnicza 10, tel. 
71-398-14-06, Kilińskiego 4 
(koło Biedronki). Tel. 71-399- 
93-22. Rezerwuj na www. 
OPAL.olesnica.pl.
■ Egzotyka-przedsprzedaż 
2018/19. Rabat do 1000 zł. 
OPAL Oleśnica Rzemieślni
cza 10 (obok PKS,w Galerii, 
przy postoju taksówek). Tel. 
71-398-14-06,Kilińskiego 4 
(koło Biedronki), Tel.71-399-93- 
22. Rezerwuj na www.OPAL. 
olesnica.pl.
■ Wyspy Zielonego Przylądka 
3700 zł. OPAL Oleśnica Rze
mieślnicza 10 (obok PKS,w 
Galerii, przy postoju taksówek). 
Tel. 71-398-14-06,Kilińskiego 
4, (koło Biedronki). Tel.71-399- 
93-22. Rezerwuj na www. 
OPAL.olesnica.pl.
■ Lato 2018, 40% zniżki,par
king za 1 zł, zaliczka 10%, 
dziecko 690 pin. OPAL Ole
śnica Rzemieślnicza 10 (obok 
PKS w Galerii, przy postoju 
taksówek). Tel. 71 398-14-06, 
Kilińskiego 4 (koło Biedronki), 
tel. 71-399-93-22. Rezerwuj na 
www.OPAL.olesnica.pl
■ Codziennie last minutę - ty
dzień 999 zł, wszystko w cenie. 
OPAL Oleśnica, Rzemieślni
cza 10 (obok PKS,w Galerii, 
przy postoju taksówek). Tel. 
71-398-14-06,Kilińskiego 4 
(koto Biedronki), Tel.71-399-93- 
22. Rezenwuj na www.OPAL. 
olesnica.pl.
■ Gruzja 1999 z ł OPAL Ole
śnica Rzemieślnicza 10 (obok 
PKS,w Galerii, przy postoju tak
sówek). Tel. 71-398-14-06,Ki
lińskiego 4 (koło Biedronki).

B[X]l?y§©ljilS©[7
szkolenia bhp 
kursy operatorów  
wózków widłowych  
uprawnienia SEP, palaczy CO 

Tel. 507-823-846

Z D J Ę C IA  N A T Y C H M IA S T O W E
• Z D JĘ C IA  DO DOWODÓW, 

PASZPORTÓW, LEGITYM ACJI
• Z D JĘ C IA  W ESELNE

• ZD JĘ C IA  O K A ZJO N A LN E
• PORCELANKI NAGROBKOWE:

- CZARNO-BIAŁA -155  ZŁ
- KOLOROWA -1 8 0  ZŁ

SUPLn  C£NA  
Oleśnica, ul. 3 Maja. Tel. 71-314-24-26

N A R Z Ę D Z I O W N I A

Praca dla operatorów  
CNC, e lektrodrążarek, 

ślusarza narzędziowego.
Praca w  O leśnicy, te l. 6 0 6  9 30  757.

Tel. 71-399-93-22. Rezerwuj 
na www.OPAL.olesnica.pl.
■ Rejs po Karaibach - Barba
dos, Dominikana, Martynika, 
Saint Lucia 4463 zł wszystko 
w cenie OPAL Oleśnica Rze
mieślnicza 10 (obok PKS, w 
Galerii, przy postoju taksówek). 
Tel.71 398-14-06, Kilińskiego 4 
(koło Biedronki), tel.71-399-93-
22. Rezerwuj na www.OPAL. 
olesnica.pl.
■ P ie lg rz y m k a  do Z iem i 
Świętej 1999 zł, bilety wstępu 
w  cenie. OPAL Oleśnica, tel. 
71-398-14-06, 71-399-93-22. 
Rezerwuj na www.OPAL.ole- 
snica.pl.
■ Albania, Chorwacja, Czar
nogóra 12 dni z Oleśnicy, 1659 
zł. OPAL Oleśnica Rzemieśl
nicza 10 (obok PKS, w Galerii, 
przy postoju taksówek). Tel. 71 
398-14-06, Kilińskiego 4 (koło 
Biedronki), tel. 71-399-93-22. 
Rezerwuj na www.OPAL.ole- 
nica.pl.
■ Bułgaria-wszystko w cenie, 
7 dni, 886 zł. OPAL Oleśnica 
Rzemieślnicza 10 (obok PKS w 
Galerii, przy postoju taksówek). 
Tel. 71-399-93-22. Rezerwuj 
na www.OPAL.olesnica.pl.

M IES ZK A N IA
SPRZEDAM

Ogłoszenia osób 
fizycznych o sprzedaży 

mieszkań kosztują 
1 zł/słowo

■ Sprzedam mieszkanie 90 
m^ w pałacu w  Bogusław i- 
cach, I p., 2 garaże, 2 piwnice,
108.000 zł do negocjacji. Tel. 
608-116-023.
■ Mieszkanie w Oleśnicy- 56 
m, sprzedam tel. 793-435-100.
■ Sprzedam  lub w ynajm ę 
mieszkanie 110 m ,̂ 4-pokojo- 
we, 2 łazienki, 2 kuchnie, ul. 11 
Listopada. Tel. 661-774-867.

WYNAJMĘ
■ Do wynajęcia kawalerka w 
Oleśnicy. Tel. 71-398-44-27.

LOKALE
■ Do wynajęcia hala 150 m̂ , 
Oleśnica, ul. Reymonta. Tel. 
797-285-641.
■ Do wynajęcia pomieszcze
nia magazynowe 120 n f  + 400 
m^ placu, ul. Kopernika 14 B. 
Tel. 601-194-752.

DOMY
■ Sprzedam dom o pow. ok. 
130 m  ̂przy ul. Przyjaźni w 
Oleśnicy na działce 611 m^ 
po generalnym remoncie 
w środku podzielony na 2 
mieszkania ze wspólnym 
wejściem, z możliwością 
połączenia w 1. Tel. 661- 
895-195.
■ Do wynajęcia dom w środ- 
kovyej szeregówce 120 m^, 
garaż, ogródek, ogrzewanie 
gazowe i piecowe, Oleśnica, 
ul. Kościuszki 32. Tel. 882- 
067-492.

DZIAŁKI BUDOWLANE
■ Kuplę działkę budowlaną w 
Oleśnicy. Tel. 603-848-915.
■ Sprzedam działkę bu
dowlaną w Oleśnicy przy 
ul. Przyjaźni/Krzywoustego 
o pow. 1008 m^Tel. 661-895- 
195.
■ Sprzedam dwie działki bu
dowlane w  całości (0,19 ha), 
100 m z tyłu Trzech Kolorów 
w  Oleśnicy Stare Rataje. Tel. 
507-931-596.
■ Sprzedam działki budowla
ne, Ligota Mała. Tel. 725-658- 
325.

■ Kupię garaż murowany 
własnościowy w Oleśnicy, 
suchy, bez przeciekającego 
dachu. Tel. 601-785-165.
■ Sprzedam garaż ul. Glinia
na. Tel. 697-962-461.

ROLNICZE
■ Sprzedam humus. Tel. 
601-975-633.
■ Sprzedam pole w Poniato- 
wicach, dwie działki 5 i 6 ha, 
obsiane pszenżytem. Tel. 692- 
032-877.
■ Sprzedam prosiaki. Tel. 666- 
252-820.
■ Sprzedaż młodych kur nio
sek. Ferma Drobiu Kolonia 
Strzelce. Tel. 601-934-459.
■ Sprzedam siewnik do nawo
zu lejek. Tel. 725-658-325.
■ Sprzedam agregat upraw- 
no-siewny 3-metrowy, dwa 
podwójne wałki z tyłu i poje
dynczy z przodu. Tel. 71-315-
71-76, 785-799-403.

■ZWIERZĘTA
C h c e s z  m i e ć

-  PIECZKI ©d ff kl

- w liy tó w k i, szyftfy
- w ydruk i op raw a pnąc 

a a c ż t ó o b l i c * .

: | ; w p . p l

56-400 Oleśnica 
ul. 3 Maja 16 

tel./fax 7 1 - 7 9 8 1 1 0 1  
kom. 693 444 250

w w w . ą m

Grawerowanie 
i cięcie laserem COz

N A  M A T E R IA Ł A C H  
ł A R T Y K U Ł A C H  W Ł A S N Y C H  

O R A Z  P O W I E R Z O N Y C H
. - papier - aluminium anodowe

-skóra -szkło
- guma - piektl
- drewno - laminaty grawerskie
- długopisy - oraz wiele innych 

tePersłMaeliłto wane prezenty na kaMa okazie

OGŁOŚ SIĘ NA 
CAŁY POWIAT!

I  ^  -  - C .  -

ł o r e w d ź

Instalacja systemu, naprawa, wymiana ekranu laptopów w 
24 godziny! Oleśnica, ul. Kopernika 10 

(teren byłego POM-u).
TeŁ602-771-432.71-399-39-53, wgeiŁHŁ-K O M  P  U T E  R O W Y

■ k u p ie

http://www.olesnica24.com
mailto:hotel@hotelamber.pl
mailto:niuk@interia.pl
http://www.OPAL
http://www.OPAL.olesnica.pl
http://www.OPAL
http://www.OPAL.olesnica.pl
http://www.OPAL
http://www.OPAL.olesnica.pl
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czworonożnego przyjaciela? 
Zaadoptuj jednego z bezdom
nych psów lub kotów w y ła 
panych z terenu powiatu ole
śnickiego na zlecenie Urzędu 
Miasta. Tel. 71-798-21-90.

■ZDROWIE
■ Psychodietetyk. Tel. 887- 
048-156.
■ Gabinet Rehabilitacji ZDRO- 
VIT - Pałacyk, ul. Wojska Pol
skiego 12 piętro I - Tel. 664- 
054-817. Terapia manualna, 
masaż, elektroterapia, magne- 
toterapia, krioterapia, laser, fala 
uderzeniowa.

L E K A R S K IE
■ ZB IG N IE W  O LEJN IK  
specjalista chirurg ortopeda- 
-traumatalog, O leśnica, ul. 
K rzywoustego 3c, w torek i 
czwartek 16-18, Twardogóra, 
ul. Krzywoustego 2, piątek 9-11. 
Rejestracja tel. 71-398-60-23.
■ Maria Tarnawska - pedia
tra, neonatolog, poniedziałek, 
czwartek 17-19. Ul. Ceglana Ib. 
Tel. 314-99-55, 601-459-308.
■ GABINET STOMATOLO
G ICZNY - lekarz dentysta 
Grzegorz Masternak. Oleśnica,

REJESTRACJA -  71 3 1 4  3111
Przychodnia Specfolislyczna

DO KTO RA
w w w .lan e czko .p t ^  

OleSni(xi,iri.Ł<^a15
CHIRURGIA+ USG

dr n. mad. Andrzef Janeczko 
specjalista chirurgii ogiiinej

ORTOPEDIA
Jocek Kowcrfdd 

specjalista ortopeda, traumatalog

USe + UOPSJE TARCZYCY
Łukasz Janeczko

SPECJALISTYCZNY GABINET 
MEDYCYNY RODZINNEJ

Kdlarzyna Joneczko-Pussak 
specjoiista medycyny rodzinnej

K A R D IO -D E N T A L
SPECJALISTYCZNA STOMATOLOGIA  

I KARDIOLOGIA
P E ŁN A  D IA G N O S T Y K A  

K A R D IO L O G IC Z N O -N A C Z Y N IO W A  
• O R TO D O N TA
• C H IR U R G  S T O M A T O L O G IC Z N Y  na
• P R O T E T Y K A  na

Oleśnica, ul. Wojska Polskiego 56e/5 
Tel. 888-148-930, www.kardio-dental.com.pl

GABINET UROLOCICZNO-
-CHIRURCICZNY

lek. med. Tomasz Piskozub 
U S C  śro d y 15 .3 0 -1 8 .3 0  rJSG 

 so b o ty  10 .0 0  • 13 .00_______

O leśn ica Bystre, ul. W rzo so w a  2. 

Rejestracja; 71-75 -75 -210,5 0 0  22 28  28, 
w w w .u ro lo g olesn ica.p l 

T w ardo gó ra, ul. G d a ń sk a  16  
(P rzy ch o d n ia  W A M E D )  

czw artki 15*30-17:30

DIAGNOSTYKA ILECZEI^ 
DZIEa ORAZ DtMłOStYCH
BAOANM US6 JAMY BRZUSZtej 
DOPPUR TEmiC D06Ł0W0WYCH

Ul. żytnia 28. Tel. 503-155-095.
■ KATARZYNA HORNUNG 
- lekarz chorób wewnętrz
nych, specjalista reumato
log przyjmuje w poniedziałki i 
czwartki od 16 do 18 przy ulicy 
Wschodniej 7. Tel. 314-43-53.
■ Lek. med. Andrzej Bana
szak - specjalista ginekolo- 
g-położnik, wtorki - piątki od 
godz. 16; USG - poniedziałki 
16-17. Centrum Medyczne

NFZ, LUXMED - bezpłatnie 
oraz w izyty prywatne  

Dermatolog bez kolejki
C.M. Hipokrates. Oleśnica, 

ul. Wrocławska 41. Tel. 71 -398 -33 -23 .
h ip o kra tes -o lesn ica .p l

Qmed. Oleśnica, ul. Krzywo
ustego 2 a. Tel. 71-396-21-70, 
602-131-992.
■ UROLOG - lek. Stanisław 
Pawlak, konsultacje, USG we 
wtorki i czwartki od godz. 17. 
Centrum Medyczne Daszyń
skiego, Oleśnica, ul. Daszyń
skiego 2 A, tel. 71-396-21-70,

ALERGOLOG
Jolanta Hołda 

O leśnica, Laboratorium 
PROMED 

ul. Krzywoustego 3C 
Syców, ul. Daszyńskiego 4 

rejestracja: 604 19 19 91 
szczegóły: 

w w w .a le rgo log-ho lda.p l

K AR D IO LO G
W io le tta  Braciszewicz 

przyjm uje  
w  poniedziałki 

od godz. 12 
i środy od godz. 15
przy ul. Paderewskiego 7H 

Rejestracja codziennie 9 do 11 
Tel. 071-314-47-01, 0-603-740-985

O G ŁO S ZE N IE
Spółdzielnia Mieszkaniowa „Zacisze” w Oleśnicy 

ogłasza przetarg nieograniczony ofertowy na:
I. Remont instalacji elektrycznych WLZ w budynku mieszkalnym wieloro
dzinnym przy ul. Prostej 2-3 w Oleśnicy oraz remont instalacji elektrycz
nych piwnic z wymianą oświetlenia na lampy LED w budynku przy ul. 
Kolejowej 11-11b w Bierutowie.
II. Remont instalacji odgromowej w wybranych budynkach mieszkalnych 
w zasobach SM „Zacisze” w Oleśnicy.
III. Modernizacja domofonów w wybranych budynkach mieszkalnych w 
zasobach SM „Zacisze” w Oleśnicy.

Sposób przygotowania ofert:
1. Szczegółowy opis zamówienia i sposób przygotowania oferty znajduje się w spe
cyfikacji przetargowej dostępnej na stronie internetowej Spółdzielni lub do nabycia 
od dnia 26 lutego br. w siedzibie Spółdzielni przy ul. Kochanowskiego 5, pokój 101 
za kwotę 10 zł/szt.
2. Szczegółowy tryb przetargu określony jest w „Regulaminie przeprowadzania 
przetargów na roboty, dostawy oraz usługi na rzecz Spółdzielni Mieszkaniowej 
„Zacisze” w Oleśnicy”.
3. Pisemne oferty, zawierające podane powyżej informacje należy składać w sie
dzibie Spółdzielni przy ul. Kochanowskiego 5; w pok. 103 do dnia 13 marca 2019 r. 
do godz. 9.30. Otwarcie ofert nastąpi w dniu 13.03.2019r. o godz. 10.00, w siedzibie
SM „Zacisze”, w małej sali widowiskowej (I piętro), ul. Kochanowskiego 5 w Oleśnicy.
4. Bliższych informacji udziela Dział Techniczny, pok. 101, tel. 71 798 20 29, 71 798 
20 37-38
5. Obecność oferentów przy otwarciu ofert nie jest obowiązkowa.
6. Spółdzielnia zastrzega sobie prawo swobodnego wyboru oferenta oraz unieważ
nienia przetargu bez podania przyczyn.

P O S Z U K U JE 
M Y  W Ł A Ś C I
C IE L A -  psiak 
został wyłapany 
na terenie naszego 
miasta. Jest bar
dzo wystraszony.

BETI- 5 letnia sucz
ka w typie ratlerka. 
Jest wesołą psiną 
lubiącą przesiady
wać u boku człowie
ka. Ma charaktery
styczną, dodającą 
uroku wadę zgryzu.

M A K LE R - duży 
pies o jeszcze więk
szym sercu, którym 
pokocha bezgranicz
nie. Jest zdrowy. W 
najbliższym czasie 
będzie poddany 
zabiegowi kastracji.

PESTKA- suczka 
jest drobniutka, de
likatna i urocza. Wy
chowana z innymi 
zwierzętami. Zosta
ła wysterylizowana, 
w domu tymczaso
wym wraca do sił. .

kom. 603-953-465.
■ Lek. med. TADEUSZ MA- 
CIEJCZYK - prywatny ga
binet internistyczny, wizyty 
domowe. Oleśnica, ul. Ko
pernika 12. Tel. 506-213-536.

Prywatny Gabinet Onkologiczny 
Dr med. Mariusz Krawczyk 
Specjalista chirurg-onkolog

- pełna diagnostyka gruczołu 
piersiowego, USG piersi, biopsje, 
zabiegi operacyjne

- USG tarczycy, węzłów chłonnych, 
ślinanianek,jęder-biopsje

-badanie znamion 
barwnikowych - dermatoskopia

- konsultacje onkologiczne 
i ogólnochirugiczne

Q-Med Oleśnica ul. Daszyńskiego zA
Środy godz. i6 -i8 .  Rej tel. 71/396-21-70

Oleśnica, ul. Łąkowa 2 
Tel. 71-314-95-10, 693-395-448

AU TO -M O TO

POMOC DROGOWA 
Tel. 601-936-766

DOSTAWCZE
■ Renault kangoo, 1,9 diesel, 
biały, hak, 214.000 km, 2-oso- 
bowy, przegląd i OC 2020, 
3.000 zł. Tel. 880-117-453. 

RENAULT
■ Scenie, 1,6, 2001, 97.000 
km, srebrny, po opłatach cel- 
no-skarbowych, 5.700 zł. Tel. 
691-656-268.

PEUGEOT
■ 407, 1,8 be nzyna  gaz, 
1996, aktua lny przegląd i 
OC, stan silnika bardzo dobry.

nadwozie oncynkowane bez 
rdzy, gaz spalanie 71/100 km, 
komplet kół zimowych, R.O., 
1990 zł. Tel. 667-542-983. 

CZĘŚCI
■ Sprzedam opony nowe i 
używane 15”. Tel. 691-656- 
268.

Sigm a - m echanika  
pojazdowa  

Oleśnica 
ul. Kopernika 13 

Diagnostyka  
kom puterow a, 
sprzedaż opon  

nowych i używanych
Tel. 785-524-801.

U R ZĘ D O W E  
Z Ł O M O W A N IE  P O JA Z D Ó W

- wystawiamy zaświadczenia do wydziałów  
komunikacji oraz firm ubezpieczeniowych 
przy odbiorze pojazdu

- za każdy pojazd płacimy gotówką
- pojazdy odbieramy własnym transportem - GRATIS

Stacja Demontażu Pojazdów Cieśle k. Oleśnicy.
Tel. 601-725-681, 726-202-020.

AUTO-SERWIS

Atrakcyjne
ceny!

Oferujemy:
V silnik i diagnostyka komp. 
v> zawieszenie i geometria
V wymiana oleju i filtrów 
■/ sprzedaż i wymiana opon

klimatyzacja
sprzedaż części zamiennych

Zapraszamy od  poniedziałku do piątku 8.00-18.00 w s o b o ty  7.00-15.00

©  71 314 3517 
©  71 398 30 88

(RRZEGLĄDY REJESTRACYJNE

ilesftiGiTlcini

Wędkarsko-Zoologiczny

Oleśnica, 
ul. 3 Maja 22/11
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nych oraz zmiany tytułów. Publikowane listy i stanowiska nie muszą być zgodne z poglądami 
redakcji. Druk: Drukarnia Agora Tychy.

Ogłoszenia przyjmuje Biuro 

Ogłoszeń w Oleśnicy, ul. Młynarska 4B. Czynne od poniedziałku do piątku 
w godz. 10-13.15*17.

KONTAKT W  SPR A W IE  A D O PC JI: 531-111-336, 517-076-620

JEY- radosny pies 
średniej wielkości. 
Jako młodzieniec 
bardzo lubi zabawy. 
Jest grzeczny, za
chowuje czystość. 
Ma aktualną ksią
żeczkę zdrowia.

S ER W US -  1.5- 
roczny pies. Serwus 
jest otwarty na świat, 
bardzo mądry. Zdro; 
wy. Będzie poddany 
zabiegowi kastracji. 
Tel. w sprawie adop
cji: 660474 373.

http://www.olesnica24.com
http://www.laneczko.pt
http://www.kardio-dental.com.pl
http://www.urologolesnica.pl
http://www.alergolog-holda.pl
mailto:panorama@dyskietka.pl
http://www.olesnica24.com


24 I REKLAMA W PANORAMIE w w w . o l e s n i c a 2 4 . c o m Panorama Oleśnicka nr 8 26 lutego - 4 marca 2019

FARBA BIAŁA 
DEKORAL10L + 20%

castoramo
\.K U P U J  ONLINE a  

RÓWNIEŻ W  
WOLNE NIEDZIEL^

Jcastorama.pl ̂

Castoram a W rocław Korona 
51-421 W rocław , ul. Krzywoustego 126A  

te l.: 71 32  0 8 1 0 0 , fax: 71 32  0 8  200  
Sklep czynny w  godzinach: 

Pon-sob: 6 :3 0  - 21:00, Nd: 9 :0 0  - 20 :00 *
'  Tylko w niodziole handlowo. Zoproaiomy do nctssogo sklepu intemotowogo czynnego 24/7

ilMlO3  m ^ : - '

http://www.olesnica24.com

